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شعرانقلابآینهای
ازاجتماعاست

بردنوبرانه
استقلال

کــــورس مــدعیــــان و گــر پــای  حتــی ا
قهرمانــی هــم در میــان نباشــد، دربی  

سرخابی های پایتخت حساسیت خاص خود را دارد 
اما وقتــی پــای پنــج گل در میان باشــد، یعنــی اینکه 
هیجــان و جذابیــت هــم چاشــنی حساســیت شــده 
است. دیروز  آبی ها خوشحال ترین مردمان کره زمین 

بودند...

10فرهنگ

07فوتبال

فاضلنظریدرگفتوگوی
اختصاصیبااصفهانزیبا:

امروز   در   »  زندگی زیبا «  بخوانید    

ارزانی ارز همزمان با گرانی کالا

3

بر اساس اعلام پلیس، اصفهان نیازی به تاسیس آموزشگاه رانندگی جدید ندارد

 میزان تعرفه واردات از  20 درصد

 به  10 درصد كاهش یافت

5

15

کاهش 10درصدی تعرفه واردات فولاد 
گرهــای فراوانی  از ســوی دولت با اما و ا
 مواجه شــده اســت. براین اســاس، میزان تعرفه ها از
 20 درصد به 10درصد کاهش خواهــد یافت. به گفته 
برخی از کارشناسان فولاد، این تصمیم دولت ضرری 
را به تولید کنندگان فولاد کشور تحمیل نخواهد کرد؛ 
کــه تولید برخــی از محصــولات فولادی در کشــور  چرا
کافی نیســت و به طور حتــم واردات ایــن محصولات 
بایــد انجــام شــود، امــا در مقابــل بــه اذعــان برخــی از 
تولیدکننــدگان فــولاد تعرفــه 20درصــدی واردات، 
سیاست هوشمندانه ای از سوی دولت بود که تا حد 

زیادی منجر به کنترل بازار فولاد کشور شده است.
 به تازگی کمیسیون اتحادیه اروپا مالیات بین ۳0,۷ درصد 
تا ۶۴,۹ درصدی را برای محصولات فولاد چین اعمال 
کرده اســت. اتخاذ مالیات های سنگین برای واردات 
محصولات چینی سیاستی حمایتی از سوی اتحادیه 
اروپــا برای فولادســازان داخلی این کشــور محســوب 
می شــود، اما به گفته فعــالان صنایع پایین دســتی، 

مقایسه کشور ما با کشورهای...

 چانه زنی
 برسر تعرفه 

واردات فولاد 

کلاهبرداران میس کالی 

راندآخرمجوزبرایآموزشگاههایرانندگی

رییس پلیس فتای استان اصفهان نسبت به کلاهبرداری های جدید اینترنتی هشدار داد

2

بازداشت
دومظنوندخالت
درحادثهپلاسکو

دست هایی که جلوی ما دراز  می شود و 
 لب هایی کــه ابتدا به دعا باز می شــوند
و دقایقی بعد پس از ناامید شــدن از گرفتــن پول برای 
گفتن ناسزا و نفرین گشوده می شــوند،  صحنه هایی 
هســتند که در گذر از خیابان هــا و چهارراه های شــهر 
بسیار با آنها مواجه شده ایم. متکدیانی که گاه قسمتی 
از لباسمان را نیز در دســت می گیرند و تلاش می کنند 

دلمان را به رحم آورند...

02سیاست

04شهر

گرسرمایهاجتماعی ا
نباشد،سنگروی
سنگبندنمیشود

اصفهان،مقصد
گردشگریمتکدیان

13یادداشت

جایخالیگردشگرهزارساله
ایرانیدرکنوانسیونجهانی!

محسن جعفری مذهب
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همــان کــه امــام هشــتم را ضامنــش می خوانیــم، هنــوز هــم نیــاز بــه ضامــن دارد؛ ضامنــی کــه 
کــه از ســال 2006 وضعیــت بقایــش رو بــه آســیب  کــم شــدن آهــوی ایرانــی را بگیــرد  جلــوی 
کافــی طعمــه یوزپلنگ هــای  ــدازه  ــه ان ــه اســت. در چرخــه زیســت محیطــی ب ــری رفت پذی
کــه ایــن حیــوان بــه زیبایــی اش می بــازد و  گــواری آنجاســت  انگشــت شــمار می شــود؛ امــا نا
انســان ها بــرای ســر در خانه شــان یــا اســتفاده از گوشــت ایــن حیــوان او را ســاخی می کنند. 

# حفاظت_  و  _حمایت_ از _گونه های _ زیستی _ اصفهان

نام گونه: آهو )Gazella subgutturosa( / رده: پستانداران

)VU(  زیست بوم محلی: در تمامی زیستگاه های استان            وضعيت بقا: آسيب پذير

کندگی:بومی ترکيه، آذربایجان، سوریه، شمال و شرق عراق، ايران و... پرا
ضامن حیات 

آهوی ایرانی باشیم
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25 بهمن ۱۳۹5 
سیاست

 بر اساس اسنادی که سازمان اطلاعات مرکزی 
ج کرده  آمریکا، سی آی ای از طبقه بندی خار
است، سرویس های اطلاعاتی این کشور از افراد مدعی 
ارتباط بــا مــاوراء طبیعت بــرای جمــع آوری اطلاعات از 
 جملــه گروگان گیری ســفارت آمریــکا در ایران اســتفاده 
می کرده اند. به گزارش خبرآنلاین به نقل از اسپوتنیک، 
بر اساس این اســناد ســازمان اطلاعات مرکزی آمریکا از 
گروهــی از افــراد مرتبــط با مــاوراء بــرای اجــرای عملیات 
استفاده می کرده است.  بر اساس این اسناد، این برنامه 
 از ســال  1975 اجــرا شــد. در ایــن برنامــه صدهــا تــن که 
مدعی قدرت های ماورائی بودند حضور داشــته اند. از 
صدها نامزد برای اجرای این برنامه،  فقط شش نفر برای 
اجرای عملیــات انتخــاب شــدند.  برای ســال هــا، این 
برنامه که » زبانه آتش« نام داشت در مراحل تحقیقاتی 
بود، ولی در سال 1979 برای کمک به یافتن یک هواپیمای 
ناپدیــد شــده آمریکایــی مــورد اســتفاده قــرار گرفــت. 
عملیات، موفقیت آمیز بود و افراد مرتبط با ماوراء مکان 

دقیق هواپیما را با خطای  15 مایل پیدا کردند.
جیمی کارتر، رییس جمهــور  وقت آمریکا   12 ســال بعد   در 
مصاحبه ای، به این رویداد اشــاره کرده بــود. وی در آن 
مصاحبه گفــت: »هواپیمای مــا در جمهــوری آفریقای 
مرکزی ناپدید شده بود؛  هواپیمای کوچک دو موتوره. 
و حتی با کمک تصاویر ماهــواره ای نیز نمی توانســتیم 
آن را بیابیم. رییس ســیا نزد من آمد و گفت مــا زنی را در 
کالیفرنیا ملاقات کرده ایم که مدعی اســت قدرت های 
خــارق العــاده دارد؛ و او بــا ذکــر جزئیات،  مکان ســقوط 
هواپیما را مشخص کرد. با این حال، یک سری عملیات 
بعدی با موفقیت کمتری همراه شد. یکی از بدترین آنها 
 درباره گروگان گیری ســفارت آمریکا در ایــران روی داد.

بر اساس این اسناد، تله پاتی ها از گرفتن اطلاعات کافی 
عاجــز ماندند و مــکان گــروگان ها را کــه در سراســر ایران 
کنده شده بودند نیافتند. « با اینکه عملیات » زبانه  پرا
کام ماند، ولی به مدت 14 ســال دیگر  آتش«  در ایران نــا
ادامــه یافت. نــام ایــن برنامه و مجریــان ارشــد آن تغییر 
کرد، ولی همچنــان خود برنامه باقی مانــد. ادوین می،  
 فیزیکدانی کــه بــا برنامــه زبانه آتــش همکاری مــی کرد 
می گوید:  »افــراد ماورائی، همچون مامــوران اطلاعاتی  
موثر بودند و متاســفانه، مانند آنها گاهــی هم خیلی بد 
عمل می کردند.«  جوزف مک مونیگل یکی از افراد درگیر 
در این طرح می گوید: با وجود اینکه این برنامه از حالت 
ج شده، ولی هنوز نام عوامل آن فاش  طبقه بندی خار

نشده است. این برنامه در سال 1995 متوقف شد.  

 پیشنهاد مطهری 
برای اصلاح قانون انتخابات

نایب رییس مجلس شورای اسلامی در پاسخ 
به تذکر نماینده مردم تهران درباره اجرا نشدن 
سیاســت های کلــی انتخابــات از ســوی دولــت گفــت: 
نمایندگان می توانند برای اصلاح قانون انتخابات طرح 
کبیان  دو فوریتی ارائه کنند. به گزارش ایرنا، مصطفی کوا
در جلسه علنی روز یکشنبه خانه ملت در اخطار اصل 110 
قانــون اساســی  اظهــار داشــت:  سیاســت هــای کلــی 
انتخابات، 25 مهرماه از ســوی رهبر معظم انقلاب ابلاغ 
 شــد، امــا متاســفانه 25 بهمــن آمد و بــا گذشــت حدود

 چهار ماه از ابلاغ این سیاســت هــا، وزارت کشــور در این 
گر  واقعا دولت  زمینه هیچ کاری نکرده است. وی افزود: ا
در اردیبهشــت 96 نمی خواهد بر اســاس سیاست های 
کلی ابلاغی، انتخابات را برگزار کند امری دیگر است، وگرنه 
گر هم لایحه جامع انتخابات را ارائه نمی  کند، اعلام کند.  ا
وی خاطرنشــان کــرد: مــواردی دربــاره شفاف ســازی 
هزینه های انتخابات، دخالت نکردن نیروهای مسلح، 
دستگاه ها و وزارتخانه  ها داریم، همچنین مفهوم رجل 
سیاسی و مذهبی باید تعریف شود و حتما  از فناوری های 
اطلاعــات در انتخابات اســتفاده شــود که همــه اینها در 
سیاست های ابلاغی رهبر معظم انقلاب درباره انتخابات 
گر  وزارت کشور لایحه  کبیان تصریح کرد: ا آمده است. کوا
جامع هم نمی خواهد بدهد، حداقل لایحه ای بیاورد که 
این موارد در انتخابات 96 مراعات شود. علی مطهری در 
کبیان گفت: البته بهتر بود که دولت لایحه  پاسخ به کوا
جامع انتخابات را زودتر به مجلس ارائه می کرد. چند بار 
هم قول داده اند که به زودی این لایحه به مجلس ارسال 
کنون انجام نشده و فکر می کنم حال دیگر   می شود، اما تا
دیــر شــده اســت. وی تصریــح کــرد:  به هــر حال دســت 
مجلــس در ارائه طرحی برای انتخابات باز اســت و شــما 
ح دو فوریتــی یــا یــک فوریتــی بیاوریــد و   می توانیــد طــر
اصلاحاتی که مدنظر شماست با توجه به فرصت کمی که 

داریم، انجام دهیم.  

کوتاه از                   سیاست

خبر                       ویژه

گر  سرمایه اجتماعی نباشد، سنگ روی سنگ بند نمی شود ا
رییس جمهور در آیین اختتامیه هشتمین جشنواره بین المللی فارابی:

رییـس جمهوری از اندیشـمندان خواسـت 
تا چگــونگی پیــروزی انقــاب اســامی را 
 تحلیل و بازخوانی کنند و گفت: اگر مردم شناسـی، 
جامعه شناسـی و روان شناسـی اجتماعـی امام)ره( 
از ایـران دقیـق نبود،  انقاب به پیروزی نمی رسـید. 
به گزارش ایرنا، حجت الاسـام و المسـلمین حسن 
روحانـی روز یکشـنبه در آییـن اختتامیـه هشـتمین 
جشـنواره بین المللی فارابی که در سالن اجاس سران 
تهـران برگـزار شـد، ایـن مطلـب را در گرامیداشـت 
ورود به سـی و نهمین سـال پیروزی انقاب اسـامی 
بیان کرد. وی افزود: بسـیار خوشحالم که این فرصت 
را یافتـم تا در جمع شـما اندیشـمندان، فرهیختگان، 
صاحـب نظـران، پژوهشـگران و نویسـندگان بزرگـی 
کـه در زمینـه علوم انسـانی و اسـامی تـاش کردید 

و تاش می کنید، باشم.

رییس دولــت تدبیر و امید در آیین اختتامیه هشــتمین 
جشــنواره بیــن المللــی فارابــی گفــت: مــن هنــوز هــم از 
 صاحــب نظــران علــوم انســانی و اســلامی درخواســت 
می کنــم برگردیــم و انقــلاب اســلامی را بازخوانــی کنیم. 
 وی اظهــار کــرد: تحلیل کنیــم چطــور و چگونــه در عصر 
دو اردوگاهــی و در دوران جنــگ ســرد، ملتی کــه به هیچ 
یک از دو اردوگاه تکیه نکرد توانســت بــزرگ ترین انقلاب 

امنیــت و آرامــش کننــد؟ روحانــی افــزود: حضور هــر روز 
شــما در محیــط کارتــان، بــه همــان انــدازه اســت که به 
کمان  ســرمایه اجتماعی اعتماد دارید. می دانید که حا
جامعه شــما خــواب نما نمــی شــوند. به همان نســبت 
کمان جامعه شــما، متکی به علم و  اعتماد دارید که حا
مشورت هستند و شــبانگاه تصمیم فردی نمی گیرند. 
روحانی با بیان اینکه انتخابات به عنوان افتخار انقلاب 
 و جامعه ماســت و خوشــحالیم که مردم ما در طول این

 38 ســال حداقل 34 بار پای صندوق انتخابات رفتند، 
گفت: امــام )ره( در همــان روز اول که به ایــران آمدند، در 
بهشــت زهرا)س( بــه ما گفــت که پــدران ما نمــی توانند 
راجع به سرنوشــت ما تصمیم بگیرند. مــا باید خودمان 
برای خودمان تصمیم بگیریم.  وی اضافه کرد: ما سالی 
یک بار یا دوسالی یک بار حداقل پای صندوق انتخابات 
می رویم و برای سرنوشت خودمان تصمیم می گیریم . 
مگر  می شود پای صندوق انتخابات رفت، بدون اخلاق 
و  بدون مراعات قواعد بازی؟ این بار بردوش کیست؟ بر دوش 
شما فرهیختگان، عالمان و اندیشمندان علوم انسانی 
کید کرد: آنچه وظیفه ماســت،  و اســلامی اســت.  وی تا
تحول، تعالی و ســیرورت جامعه به سمت هدف نهایی 
؛یعنی فلاح و رستگاری است. هدف نهایی لعلکم تفلحوا؛ 
حتی تقوا که یکی از مقصدهای بزرگ در دین اســت هم 

سکویی است برای دست یافتن به رستگاری. 

مردمی را به پیروزی برســاند. امــام)ره( به عنــوان راهبر این 
انقلاب و به عنوان یک فقیه، فیلسوف، متکلم، صاحب نظر 
 اخلاقی و مرجع تقلید چگونه توانســت این انقــلاب بزرگ را 
بــه پیــروزی و موفقیــت برســاند؟ روحانی بــا بیــان اینکه در 
ابعــاد مختلف ایــن مســاله می تــوان ســخن گفــت، اضافه 
گر  کــرد: مــن مــی خواهم بــه یــک نکتــه مهــم اشــاره کنــم؛ ا
گر امــام )ره( قضاوتی  مردم شناســی دقیق امام )ره( نبــود و ا
کــه نســبت بــه جامعــه شناســی و روان شناســی اجتماعی 
ایران داشــت دقیق نبــود، انقلاب بــه پیروزی نمی رســید. 

وی تصریــح کــرد: امــام )ره( نســبت به وحــدت، انســجام و 
 قدرت مــردم، اندیشــه ای داشــت کــه شــاید در آغــاز تعداد 
انگشت شــماری از صاحب نظران و فرهیختگان با او همراه 
بودنــد. رییــس جمهــوری در بخــش دیگــری از ســخنان 
خــود، ســرمایه اجتماعــی را  بالاترین ســرمایه یــک جامعه 
گــر در جامعــه ای مــردم بــه یکدیگر  توصیــف کــرد و گفــت: ا
گــر رابطــه درســتی  و حکومــت اعتمــاد نداشــته باشــند و ا
بیــن مــردم و حکومــت، حکومــت و مــردم و مــردم بــا مردم 
نباشــد، آیا مــی شــود جامعــه را اداره کــرد و مردم احســاس 

سخنگوی قوه قضائیه خبر  داد:

بازداشت دو مظنون دخالت در حادثه پلاسکو
ســخنگوی قوه قضائیه در نشســت خبــری خود با 
نماینــدگان رســانه ها بــه تشــریح آخریــن وضعیت 
پرونده هــای مهــم و معــروف پرداخــت و بــه پرســش های 

خبرنگاران در مورد این پرونده ها پاسخ گفت.
گــزارش میــزان، محســنی اژه ای در پاســخ بــه ســوال  بــه 
 خبرنــگاری دربــاره تمدیــد مرخصــی مهــدی هاشــمی تــا 
 25 بهمــن و اینکــه مطابــق بــا قانــون، زندانــی فقــط پنــج روز 
می تواند از مرخصی استفاده کند، گفت: این موضوع استثنا  
نیســت. به تشــخیص قاضی یا دادســتان می توان مرخصی 
زندانی را تمدید کرد که درخواســت آن ممکن است از سوی 
محکوم علیه یا خانواده او مطرح شــود و دادســتان یا قاضی 

پرونده می تواند آن را تمدید کند.
ســخنگوی قوه قضائیه افزود: تمدید مرخصی به تشخیص 
دادستان یا قاضی بستگی دارد و مشابهاتی در این زمینه نیز 

وجود داشته است. به عنوان مثال به محکومان مالی برای 
جلب رضایت، مرخصی بیش از پنج روز اعطا می شود.

وی در پاســخ به ســوال خبرنــگار دیگــری در رابطه بــا آخرین 
وضعیــت پرونــده حادثه پلاســکو اظهــار کــرد: در ایــن زمینه 
پرونده در دادسرای تهران تشکیل شده و بخشی از قضیه با 

نظر دادستان و مدعی العموم شروع شده است.
معــاون اول قــوه قضائیــه از بازداشــت دو نفــر در ایــن پرونده 
خبر داد و گفت: تا کنون دو نفر بازداشت شده اند که کسانی 
بودند که در مرحله اول تشخیص داده شد که در جهت ایجاد 
شــروع آتش ســوزی، احتمالا اتهام متوجه آنها بوده اســت. 
وی تصریــح کــرد: در مــورد ســایر عوامــل که باعث گســترش 
آتــش ســوزی و فروریختــن ســاختمان شــده اســت، هیاتــی 
مرکب از کارشناسان مختلف تشکیل شــده تا ابعاد موضوع 

را بررسی کنند .

محســنی اژه ای خاطر نشــان کرد: این هیــات از لحاظ فنی، 
آتش گرفتن ساختمان،  توسعه آتش، فروریختن ساختمان 
 و مــواردی که احتمال می رفــت با رعایــت آن ضایعه کمتری 
خ دهد را طی گزارشی باید به دادستان اعلام کنند که هنوز  ر
این هیات گزارش خود را نداده است و تا زمانی که این گزارش 

ارائه نشود، نمی توان کسی را به عنوان متهم احضار کرد.
وی در پاسخ به سوالی در رابطه با آخرین وضعیت آیین نامه 
 رســیدگی به دارایــی های مســوولان خاطر نشــان کــرد: این 
آیین نامه هنوز نهایی نشده و به تصویب ریاست قوه قضائیه 
نیز نرســیده اســت. 24 مــاده از حــدود 26 یــا 27 مــاده آن به 
تصویب رســیده، ولی یک اشــکال فنی و اساســی دارد که در 
حــال رفع آن هســتند. معــاون اول قــوه قضائیه در پاســخ به 
سوالی در مورد آخرین وضعیت پرونده شهرداری گفت: این 
پرونده تا الان بازداشــتی نداشته اســت، ولی بیش از 180 نفر 

احضار شده اند و از آنها تحقیق شــده است؛ البته به این 
معنا نیست که این افراد همه متهم هستند. اقدامی که 

صورت گرفته، چند وجه دارد و این وجوه باید بررسی شود 
و مورد رسیدگی قرار گیرد تا مشخص شود که جرم یا تخلف 
و یا هــر دو مورد اتفاق افتاده اســت. وی در پاســخ به ســوالی 
مبنی بر اینکه چندی پیش در شبکه های اجتماعی مطرح 
 شــد که حکم اعــدام بابــک زنجانــی قبــل از پایان ســال اجرا 
می شــود، آیا این حکم تا قبل از تسویه حســاب اجرا خواهد 
شد، گفت: این  حکم همین الان نیز در حال اجراست؛ چرا 
که حکم مذکور یک شق ندارد و شقوق دیگری نیز دارد. یک 
شق  حکم سلب حیات است، اما شــقوق دیگر آن به گونه ای 
اســت که مرتب بــا محکوم علیــه و کســان دیگر جلســاتی در 

جهت شناســایی امــوال و چگونگی وصول طلب شــرکت 
نفت برگزار شده است.

استفاده سیا  از عوامل مدعی 
ارتباط با ماوراء برای جاسوسی

24 محــــصــــــــــــــــول شــگݡـــفــــت انــگݡـــیــــــز 
از گݡـــــــــــروه رســـــــــــانـــــــه ای اصــفــهـان زیــبــــا

  برای گݡردشگݡران  خارجــــیݡ اصفهانݡ
همراه با روزنامه اصفهان زیبا

به زبان انگلیســــیݡ
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فعالیت بیش از هزار کلاس 
چندپایه ای در استان

کارشــناس مســوول طرح و برنامــه اداره کل 
آموزش و پرورش استان از وجود بیش از هزار 
و 100 کلاس چندپایــه ای در اســتان خبــر داد . مهدی 
امیــدوار در گفت وگــو بــا ایمنــا گفــت: بیشــترین آمــار 
کم  کلاس های چندپایه ای را در شهرستان هایی با ترا
بالای روستاها داریم. کارشناس مسوول طرح  و برنامه 
گفــت: آمــوزش  اداره کل آموزش وپــرورش اســتان 
وپــرورش بــر اســاس بخشــنامه توســعه ســنواتی و 
چارچوب ســازماندهی نیروی انســانی خود می تواند 
نیروهایش را تقســیم کند. در این بخشــنامه بخشی 
مربــوط بــه تشــکیل کلاس هــای چندپایــه ای در نظر 
گرفته شده است. امیدوار در ادامه تصریح کرد: زمانی 
که تعداد دانش آموزان به حدنصاب تشکیل یک پایه 
کلاس هــای چندپایــه ای تشــکیل  نرســیده باشــد 
می شــود. در هر کلاس چندپایه ای از دو تا شــش پایه 
می توانــد وجــود داشــته باشــد کــه این امــر بــه تعداد 
دانش آموزان یک کلاس بستگی دارد . این کارشناس 
اداره کل آمــوزش وپــرورش اســتان بــا اشــاره بــه اینکه 
وظیفه آموزش و پرورش بر اساس قانون پوشش تمام 
دانش آمــوزان لازم التعلیــم اســت، گفــت: آمــوزش و 
پرورش مکلف اســت هرجا حتی یــک دانش آموز هم 
باشــد کلاس را دایر کند، اما از آنجا که توان اقتصادی 
آموزش وپرورش این امکان را به او نمی دهد، مجبوریم 
کلاس های چندپایــه ای برگــزار کنیم تــا بتوانیم تمام 

دانش آموزان در روستاها را پوشش دهیم.

افتتاح نخستین کلینیک 
پزشک خانواده در اصفهان

نخستین کلینیک تخصصی پزشک خانواده 
گذشــته در بیمارســتان امیــن   کشــور روز 
اصفهان افتتاح شــد. به گزارش ایرنا، همزمان با این 
کلینیک، ســلامتکده طــب ســنتی و مجتمع ســالن 
کنفرانس، کلاس های آموزشی و کتابخانه با مجموع 
زیربنای هزار و 700 متر مربع و اعتبار 12 میلیارد ریال در 
بیمارستان آموزشی درمانی امین اصفهان راه اندازی 
شد. احمد رضا زمانی، مدیر گروه پزشکی اجتماعی و 
خانواده دانشــکده پزشــکی دانشــگاه علوم پزشــکی 
اصفهان گفت: در کلینیک تخصصی پزشک خانواده 
عــلاوه بــر ارائــه خدمــات مربــوط بــه برنامــه پزشــک 
خانواده، آموزش های تخصصی لازم به متخصصان 

گروه پزشک خانواده ارائه می شود.  

محاسبه تعداد بیماری های 
منتسب به آلودگی هوا

رییس مرکز سلامت محیط و کار گفت: آموزش 
بــار  محاســبه  افــزار  نــرم  جدیــد  نســخه 
بیماریهای منتسب به آلودگی هوا با حضور نمایندگان 
سازمان جهانی بهداشــت، ســازمان ملل و واحدهای 
مختلف یونیســف در مرکز ســلامت محیــط و کار انجام 
شــد.به گزارش ایلنا، خســرو صادق نیت بــا بیان اینکه 
نســخه قدیمی این نرم افزار دیگر استفاده نخواهد شد 
گفت: محاسبه بار بیماری های منتسب به آلودگی هوا 
در  راســتای ارزیابی اثــرات بهداشــتی آلودگی هــوا برای 
دســتیابی به جامعه ســالم یکی از وظایف مهــم وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی است که این مهم از 
این پس با استفاده از نرم افزار AirQ+ صورت می گیرد. 
وی ادامــه داد: ایــن نرم افــزار می تواند نقــش مهمی در 
جهــت ارزیابــی بیماریهــای منتســب بــه آلودگــی هوا 
همچــون بیماریهــای تنفســی، بیماریهــای قلبی و 
عروقی و.. در ســطح کشــور و همچنین حساس سازی 
سازمانهای مسوول کنترل و کاهش آلودگی هوا داشته 
باشد. دکتر صادق نیت خاطر نشــان کرد: ارزیابی اولیه 
وضعیت آلودگی هــوا و آمــوزش هایــی در این خصوص 
توسط پروفسور کریزانوفسکی، نماینده سازمان جهانی 
بهداشــت انجــام شــد. وی گفــت: در ایــن راســتا دوره 
آموزشــی در قالــب کارگاه دو روزه برگــزار شــد و نــرم افــزار 
AirQ+ با حضور جمعی از  اساتید دانشگاه و کارشناسان 
بهداشت هوا، معاونت بهداشتی دانشگاه های درگیر با 
پدیده ریزگردهــا مانند تهران، شــهید بهشــتی، ایران، 
ک، اصفهــان، اهــواز، زاهــدان، بوشــهر،  البــرز، قــم، ارا
کردستان، ایلام، لرستان، شیراز، تبریز، ارومیه به صورت 

تئوری و عملی آموزش داده شد.

امدادرسانی به  300 حادثه دیده 
در هفته اخیر

معــاون امــداد و نجــات جمعیــت هلال احمر 
اســتان اصفهــان از امدادرســانی امدادگــران 
اصفهانی به 289 حادثه دیده در هفته گذشته خبر داد.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، داریوش کریمی با 
بیان اینکه در طول هفته گذشته، پوشش امدادی 51 
مورد حادثه توسط امدادگران این جمعیت انجام شده 
گــران جمعیــت  اســت، افــزود: امدادگــران و نجــات 
هلال احمــر این اســتان اقدام بــه امدادرســانی به 289 
حادثه دیــده کردند.وی تصریــح کــرد: 478 نفر نیروی 
عملیاتی این جمعیت در قالب 108 تیم عملیاتی با همراه 
داشتن تجهیزات لازم امدادی در عملیات های یادشده 
به کارگیری شدند.معاون هلال احمر اصفهان در ادامه 
به حوادث تحت پوشــش جمعیت هلال احمر اســتان 
اشاره و خاطرنشان کرد: در بازه زمانی شانزدهم لغایت 
بیست و دوم بهمن ماه، 25 مورد حادثه جاده ای، چهار 
مورد حادثه شهری،16 مورد خدمات حضوری، دو مورد 
حادثه صنعتی و کارگاهی، دو مورد حادثه کوهســتان، 
یک مورد خدمات مناســبتی و  یک مــورد حادثه برف و 
ک توســط نیروهای امــدادی جمعیت هلال احمر  کولا

استان پوشش داده شد.

سال  دوازدهم، شماره 2862 
 دو شنبه

25  بهمن  ۱3۹5 

راند آخر  مجوز  برای آموزشگاه های رانندگی
بر اساس اعلام پلیس، اصفهان نیازی به تاسیس آموزشگاه رانندگی جدید ندارد

کید بر اینکه دیگر نیازی  این مقام انتظامی استان ضمن تا
به آموزشگاه جدید راهنمایی و رانندگی در استان نیست، 
به فعالیــت 61 آموزشــگاه در شهرســتان اصفهان اشــاره و 
عنــوان مــی کنــد: »در ایــن شهرســتان 50 آموزشــگاه پایه 
سوم، ســه آموزشــگاه پایه دوم، ســه آموزشــگاه پایه یکم و 

پنج آموزشگاه موتورسیکلت فعال هستند«.

   چینش آموزشگاه ها
او به فعالیــت حدود  هــزار  و 500 مربــی در آموزشــگاه های 
اســتان اشــاره و اظهار می کند: »50 درصد این مربیان زن 
و 50 درصد نیز مرد هستند«.پیش از این نیز رییس سابق 
پلیس راهور اصفهان در خصوص افزایش یا کاهش تعداد 
آموزشگاه های رانندگی سطح اســتان نیز گفته بود برنامه 

 ای برای افزایش این آموزشگاه  ها نداریم؛ چرا که آموزشگاه  
هایی نیز که در حال فعالیت هستند در آستانه ورشکستگی 
قرار دارند.ســرهنگ حســین غلامی در گفــت و گو بــا مهر در 
خصــوص نحــوه چینش آموزشــگاه  ها در ســطح اســتان و 
بــه ویژه شهرســتان اصفهــان اظهــار داشــت: چینش این 
آموزشــگاه  ها بر عهده پلیــس راهنمایی و رانندگی اســت و 
این چینش به صورتی انجام می شود که در هر منطقه یک 
آموزشگاه و حداقل در فاصله  یک کیلومتری از هم فعالیت 
داشته باشند. به گفته ســرهنگ غلامی این آموزشگاه  ها 
توسط بازنشســتگان پلیس راهور، برخی توسط نیروهای 
پلیس راهور و برخی نیز توسط کسانی که به لحاظ حقوقی 

موفق به دریافت مجوز شده اند، اداره می شوند.
رییس سابق پلیس راهور استان همچنین گفته بود، پس 

از بازرسی  های صورت گرفته در نیمه نخست سال 1393، 
بــرای ســه مرکــز  آموزشــگاه رانندگــی متخلــف در اصفهان 

پرونده قضایی تشکیل شده است.

    آموزشگاه بدون مجوز نداریم
رییــس پلیــس راهــور اصفهــان در ادامه در پاســخ بــه این 
پرسش که آیا آموزشگاه رانندگی غیرمجاز در استان داریم 
نیز عنوان می کند: »در حال حاضر تمامی آموزشگاههای 
رانندگی از  راهور استان مجوز دارند و آموزشگاه غیر مجازی 
در ســطح اســتان وجود نــدارد«. رضایــی بدون اشــاره به 
خ داده در آموزشــگاههای اصفهــان،  تخلفــات شــایع ر
معتقد اســت کــه با نظــارت های دقیــق و مســتمر پلیس، 
میزان تخلفات در آموزشگاه های رانندگی به شکلی بسیار 
بالایــی کاهش پیــدا کــرده و رضایتمنــدی هنرجویــان نیز 

تامین شده است.
رییــس پلیس راهور اســتان خاطر نشــان می کنــد: »راهور 
به طور مرتــب بر آموزشــگاه هــای رانندگــی نظــارت دارد و 
 در صورت بروز هرگونه تخلف، طبق قانــون با آنان برخورد 
می کند«. او ادامه می دهد: »پلیس راهور از طریق سیستم 
کز انجام می  جامع و بازرســی های متعددی که از ایــن مرا

دهــد بــر کار آموزشــگاه هــا نظــارت کــرده و در صــورت 
برخورد با تخلف بسته به نوع تخلف برابر قانون با آنان 

برخورد می کند«.
رضایی در خصوص اینکه آموزشگاه های رانندگی باید 
زیر نظــر پلیس و تحــت نظارت مســتقیم پلیــس راهور 
فعالیــت و مجوز فعالیت خــود را از ایــن پلیس دریافت 
کنند، عنوان مــی کنــد:» در این خصوص مســتندات 
قانونی وجــود دارد کــه اجرای آنهــا به ارتقــای کیفیت 
کار آموزشــگاه هــا و رضایتمنــدی بیشــتر شــهروندان  

منجر می شود.
رییــس پلیــس راهــور اصفهــان ادامــه مــی دهــد: » بــر 
خ 58/9/21  اســاس مصوبــه شــورای انقــلاب مــور
تاســیس  اجــازه  صــدور  شــدن  محــول  بــر   مبنــی 
آموزشگاه های رانندگی به راهنمایی و رانندگی  پروانه 
تاســیس و فعالیــت این آموزشــگاه هــا برابر آییــن نامه 
اجرایی آموزشگاه های رانندگی مصوب 1383 هیات 
وزیران توســط راهور صادر و به دلیــل ارتباط موضوع، 
نظــارت بــر عملکــرد آنــان نیز توســط پلیــس بــا رعایت 

ضوابط مربوط صورت می گیرد«.

     افزایش 6 درصدی تعرفه ها
این مقام انتظامی همچنین به اجرای قوانین جدید 
صدور گواهینامه از  اول بهمن ماه در اصفهان و  سراسر 
کشور اشاره و اضافه می کند: »بر اساس قوانین جدید 
افرادی که از اول بهمن گواهینامه دریافت می کنند، 
باید به مدت سه ماه با یک همراه که دارای گواهینامه 
 پایــه دو و ســه اســت، رانندگــی کنند.رضایــی ادامــه 
می دهد: افرادی که از ایــن تاریخ گواهینامه دریافت 
می کنند به مدت سه ماه امکان رانندگی از ساعت 12 
نیمه شب تا پنج صبح را ندارند، ضمن اینکه چنانچه 
از این افراد در این سه ماه تخلف حادثه ساز سر بزند، 

گواهینامه آنها اخذ خواهد شد.
به گفتــه رییس پلیــس راهــور تعرفــه آموزشــگاه  های 
راهنمایــی و رانندگــی در ســال جــاری بــا افزایــش 
6درصــدی مواجه بــوده اســت. ایــن مقــام انتظامی 
اظهار می کند: »براساس مصوبه کمیسیون نظارت بر 
قیمت وزارت صنعت، معدن و تجارت در مهرماه سال 
جاری هزینه ثبت نام در آموزشگاه موتورسیکلت 132 
هزار تومان، در آموزشگاه رانندگی پایه دوم 579 هزار و 
200 تومان، در آموزشــگاه رانندگی پایه سوم 411هزار و 
200 تومان و آموزشگاه رانندگی پایه یکم 807 هزار و 200 
کید می  تومان تعیین شده اســت. رضایی در پایان تا
کند: »تا کنون نیز مصوبه مبنی بر افزایش قیمت ها در 

سال آینده ابلاغ نشده است«.  

رییـس پلیـس راهنمایی و رانندگی فرماندهی انتظامی اسـتان اصفهان معتقد اسـت در حال حاضر 

حسین 
اسدی

اصفهـان از نظـر تعـداد آموزشـگاه های رانندگی اشـباع شـده و همین تعـداد آموزشـگاه می تواند 
پاسـخگوی نیـاز متقاضیـان گواهـی نامـه رانندگـی باشـد. سـرهنگ رضـا رضایـی در گفـت  و گـو بـا 
اصفهـان زیبـا مـی گویـد: » اصفهـان از نظـر تعـداد آموزشـگاه در سـطح کشـور رتبـه دوم را 
داراسـت«. رضایـی عنـوان مـی کنـد: »در حال حاضر 144 آموزشـگاه پایه سـوم، 12 آموزشـگاه پایه 

دوم، شش آموزشگاه پایه یکم و چهار آموزشگاه موتورسیکلت در سطح استان فعال هستند.«

سرپرست معاونت شهرک علمی و تحقیقاتی خبر  داد:

افزایش صادرات شرکت های دانش بنیان اصفهان
معاون مشارکت های مردمی کمیته امداد :

هر  ایرانی ماهیانه  3۱8 تومان صدقه می دهد
صادرات شرکت های دانش بنیان مستقر در 
ج  شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان به خار
از کشور درسال جاری در مقایسه با سال گذشته حدود 
168 درصــد افزایــش یافته اســت. سرپرســت معاونت 
توسعه و فناوری شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان به 
ایرنا گفت: شــرکت هــای دانــش بنیان مســتقر در این 
شــهرک در این مــدت بالغ بــر10 میلیــون دلار صادرات 
داشــتند. حمید مهدوی افزود: نزدیک به 20 شــرکت 
مســتقر در این شــهرک موفق به صــادرات محصولات 
دانش بنیان خود به کشــورهای مختلف از جمله کره 
جنوبــی، چیــن، مالــزی و عــراق شــده انــد. وی حجم 
صــادرات شــرکت هــای دانــش بنیــان مســتقر در این 

شــهرک در دولت یازدهم را 16 میلیون و 813 هزار دلار 
اعلام و اظهــار کرد: بیشــتر محصول هــای صادراتی در 
زمینه های فناوری اطلاعات و ارتباطات، کشــاورزی، 
محیط زیست، صنایع غذایی، نانو فناوری، تجهیزات 
پزشکی و برق و الکترونیک بوده است. مهدوی با اشاره 
به برنامه های شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان برای 
حمایت از صادرات شــرکت های دانش بنیان، گفت: 
این شــهرک ازطریــق همــکاری با اتــاق هــای بازرگانی 
مشترک ایران و کشــورهای دیگر، اطمینان بخشی به 
 بازار هدف و برقــراری ارتبــاط اولیه با کشــورهای دیگر 
 در جهــت بسترســازی بــرای توســعه صــادرات اقــدام

 می کند. 

معــاون مشــارکت های مردمــی کمیتــه امداد 
گفت: مردم خیّر کشورمان در  9 ماهه امسال از 
طریــق روش های نویــن حــدود چهــار میلیــارد تومان 
صدقــه پرداخت کــرده اند. علــی محمد ذوالفقــاری در 
گفت وگو با مهر، با اشــاره به اینکــه صندوق های صدقه 
کمیتــه امــداد یکــی از راه هــای جــذب مشــارکت هــای 
کن مختلف شهری و  مردمی به شــمار می آید که در اما
روســتایی، ادارات و نهادها نصب و توزیع شــده است، 
افــزود: تمامــی صدقــات مردمــی بــرای حل مشــکلات 
مددجویان در امور فرهنگی آموزشــی، مســکن، تامین 
جهیزیه، اشتغال، ایتام و محسنین، بهداشت و درمان 
هزینه می شــود. وی ادامه داد: کمک های جمع آوری 

شــده مــردم بــرای رفــع مشــکلات و نیازمندی هــای 
محرومــان در ســرفصل های مختلــف از جملــه تامیــن 
مسکن، هزینه های درمانی، اشتغال، تحصیل، تامین 
جهیزیه و کمک بــه امــر ازدواج جوانان نیازمند و ســایر 
امــورات مددجویــان هزینــه می شــود. معــاون توســعه 
مشــارکت های مردمی کمیته امــداد با  اشــاره به اینکه 
ایرانیــان در  هفــت ماهــه امســال بیــش از  166 میلیارد 
ح کرد: بر اساس  تومان صدقه  پرداخت کرده اند ، مطر
برآوردهای انجام شــده، خیران از مهر ماه لغایت پایان 
آذر ماه سال جاری حدود 50 میلیارد تومان دیگر صدقه 
پرداخت کرده اند که در مجموع به 215 میلیارد تومان 

در 9 ماهه سال جاری افزایش پیدا کرده است.  

اخبار                       کوتاه

مدیر کل امور دانشجویان داخل وزارت علوم 
گفــت: دانشــجویان دانشــگاه هــای صنعتی 
شریف، صنعتی اصفهان، تهران، صنعتی امیرکبیر، علم 
و صنعت و فردوسی مشهد، بیشترین مراجعه به اداره 
کل امور دانشــجویان داخــل وزارت علوم را بــرای تایید 

ج دارند. مدارک برای ترجمه و ادامه تحصیل در خار
 ناصر مطیعــی در گفت و گــو با مهــر ادامه داد:  ســالیانه 
حدود 40 تــا 45 هزار نفر از دانشــجویان دانشــگاه های 
دولتــی بــه دنبــال تاییــد مــدرک بــرای ترجمــه و ادامــه 
کثر  ج از کشور هستند.  وی ادامه داد: ا تحصیل در خار
ایــن دانشــجویان در مقاطــع دکتــری و فوق لیســانس  
هستند و سالیانه حدود 40 تا 45هزار نفر از دانشجویان 
به این اداره کل برای تاییــد مدارک مراجعه می کنند تا 

برای تحصیل به خارج از کشور مراجعه کنند.
 مدیر کل امور دانشــجویان داخل وزارت علوم در مورد 
اینکه این دانشجویان بیشتر به کدام کشورها برای ادامه 
تحصیل مراجعه می کنند، گفت: دانشجویان زمانی که 
 برای تایید مدارک برای ترجمه به این اداره کل مراجعه 
می کنند، در این مورد که برای تحصیل به کدام کشور 
یا چــه رشــته ای تحصیــل خواهند کــرد گزارشــی از آنها 

دریافت نمی شود.  

 مدارس اصفهان میزبان 
هزار   و 357 مهمان فرهنگی  در    نوروز

رییــس اداره تعــاون و امــور رفاهــی اداره کل 
آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: هزار و 
357 مدرســه در اســتان اصفهــان آمــاده اســکان 

مهمان های فرهنگی در تعطیلات نوروز است. 
 آذر کیوان امیرپور در گفت و گو با ایســنا، اظهــار کرد: در 
اســتان اصفهان هزار و 357 مدرسه که مجموعا دارای 
13هزار و 640 کلاس اســت، در نوروز آماده برای اسکان 
مهمان های فرهنگی است و در شــهر اصفهان نیز 650 
مدرســه دارای شــش هــزار و 500 کلاس آمــاده اســکان 
مهمانان نوروزی اســت. وی با اشاره به اینکه کلاس ها 
در دو نوع الف و ب است، گفت: هر مدرسه دارای حمام 
اســت و در داخل اتاق هــای نــوع الف فــرش، یخچال و 
تلویزیــون قــرار دارد، اما کلاس هــای نوع ب تنهــا فاقد 
تلویزیون اســت. رییس اداره تعاون و امــور رفاهی اداره 
کل آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: فرهنگی های 
کشــور می تواننــد از ایــن کلاس هــا در تعطیــلات نــوروز 
استفاده کنند، البته در مواقع خاص مانند بارندگی های 
شدید و ... به تمام مردم کمک خواهد شد و مدارس در 
اختیار ستاد بحران قرار خواهد گرفت، اما به طور معمول 

ویژه فرهنگیان است.  

 آبیاری کمتر  از 40 درصد
 از  زمین های شرق اصفهان

رییــــس هیــات مدیــــــره صنــف کشــــاورزان 
شهرستان اصفهان گفت: کمتر از 40 درصد از 

زمین های کشاورزی در شرق اصفهان آبیاری شدند.
گفت وگــو بــا فــارس بــا اشــاره   حســن محســنی در 
بــه فرارســیدن موعــد بســته شــدن دریچه هــای ســد 
زاینده رود، اظهار کرد: طبق مصوبه شــورای پنج نفره، 
پس از رســیدن آب به شــرق اصفهان باید تــا 18 روز آب 
جاری باشــد. وی افــزود: 18 روز گفته شــده در ســاعت 
پنــج صبــح روز دوشــنبه 25 بهمــن به پایــان رســید و از 
این تاریخ آب بســته شــده اســت. رییس هیات مدیره 
صنف کشاورزان شهرستان اصفهان ادامه داد: امسال 
بــه دلیــل ســاماندهی رودخانــه و برداشــتن بندهــای 
اضافــی در مســیر رودخانــه، آب 26 ســاعت زودتــر بــه 
زمین های کشــاورزی رســید. وی تصریح کرد: با توجه 
به عدم بازگشایی در پاییز و ناامیدی که برای کشاورزان 
شــکل گرفته بود، همین میزان کــم آب نیز امیدبخش 
بود و کشــاورزان توانســتند بخشــی از زمین هایشــان را 
 به زیر کشــت ببرند. محسنی خاطر نشــان کرد: کمتر  از

  40 درصــد از زمین هــای کشــاورزی در شــرق اصفهــان 
آبیاری شدند که دوسوم سال قبل است.  

دستگیری سارق 200 میلیون 
ریالی در فضای مجازی

رییس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات 
فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان گفت : 
فردی که از حســاب بانکی یکی از دوستان خود مبلغ 
200 میلیون ریال به صورت اینترنتی برداشت کرده بود 
شناســایی و دســتگیر شــد. ســرهنگ ســید مصطفی 
مرتضوی  در گفت و گو با پایگاه خبری پلیس گفت: در 
 پی شــکایت یکــی از شــهروندان مبنــی بر اینکــه مبلغ
200 میلیون ریال به صورت اینترنتی از حســاب بانکی 
وی برداشت شده است، بررسی موضوع در دستور کار 
 این پلیس قرار گرفت.وی افــزود: با انجام تحقیقات و 
بررســی هــای تخصصــی در فضــای مجــازی متهم که 
کی بود شناسایی و  جوانی 35 ســاله و از دوســتان شــا
دســتگیر شــد.رییس پلیس فتای اســتان ادامــه داد: 
 متهــم پــس از اعتــراف صریــح بــه بــزه ارتکابــی در 
بازجویی های خود عنوان داشت: برای انجام امورات 
کی را دریافت کردم و از اعتماد  بانکی کارت عابر بانک شا
کی به خود سوءاستفاده کرده و رمز دوم آن را فعال  شا
کردم و از زمان فعال ســازی رمز دوم تــا الان که حدودا 
یک سال می گذرد برداشــت های مختلفی از حساب 
 وی انجــام دادم کــه در مجموع بــه 200 میلیــون ریال 
می رسد.سرهنگ مرتضوی با اشاره به تحویل متهم 
به مراجع قضایی فعال کردن ارسال پیامک دریافتی از 
بانک را به شهروندان توصیه کرد و افزود : به هیچ عنوان 
کارت بانکــی خــود را در اختیــار دیگــران قــرار ندهیــد و 

مراقب کیف پول الکترونیکی خود باشید.  

اخبار                       کوتاه مدیرکل زندان های استان اصفهان اعلام کرد :

کاهش ۱8درصدی جمعیت کیفری زندان های اصفهان
مدیر کل زندان های استان اصفهان گفت: از اول 
کیفــری  جمعیــت  کنــون  تا امســال   شــهریور 
زندان های این اســتان 18 درصد کاهش یافته است. به 
گــزارش باشــگاه خبرنــگاران جــوان، اســدالله گرجــی زاده 
افزود: بــرای جلوگیــری از افزایش آمار زندانیــان اصفهان، 
اقدام های مناســب قضایی انجام شــده و ایــن اقدام ها، 
کاهش 18 درصدی جمعیت کیفری زندان های استان را 
در پــی داشــته اســت. وی برگــزاری جلســات متعــدد در 
دستگاه قضایی اســتان برای اتخاذ راهبردهای مناسب 
جهت پیشگیری از جرم و جلوگیری از افزایش آمار زندانیان 
را در کاهش آمار محکومان وارد شده به زندان های استان 
 موثــر دانســت و تصریح کــرد: چنانچــه رونــد قبلــی ادامه 
می یافت، دو تا ســه هزار زندانی به شمار زندانیان استان 

اصفهــان افــزوده مــی شــد. مدیــر کل 
زندان های استان اصفهان با اشاره به 
اینکه رویکــرد جدید دســتگاه قضایی 
استان در پیشــگیری از جرم و آشنایی 
مردم با قانون و مقررات برای جلوگیری 
از جرایــم قابل ســتایش اســت، افزود: 
نباید پای افراد جامعه با کوچکترین 
موضوع به زندان باز شود زیرا ورود افراد 

به زندان، آســیب های فراوانی به فرد و خانــواده وی وارد 
می کند و هزینه های اجتماعی و مالی به جامعه تحمیل 
مــی کنــد. وی بــا اشــاره بــه اینکــه یــک هــزار و 400 عنوان 
مجرمانه در کشور تعریف شده اســت، گفت: باید مردم را 
نســبت به قوانین و مقررات آشــنا کرد و برای پیشگیری از 

وقوع جرم، فرهنگ سازی کرد. 
گرجی زاده با بیان اینکــه 30 تا 40 درصد 
زندانیــان اســتان اصفهــان زیر یــک روز 
 در ندامتگاههــای اســتان در حبــس 
مانده اند، افــزود: این موضوع به صلاح 
جامعــه و کشــور نیســت و ما بایــد کاری 
کنیم که یک فرد با یک جرم سبک حتی 
برای یک لحظه به حبس محکوم نشود. 
وی بدون اشــاره به آمــار زندانیان اســتان اصفهان گفت: 
دستگاه قضایی استان اقدام های خوبی را برای جلوگیری 
از صــدور قرارهــای حبــس کوتاه مــدت انجام داده اســت 
و با اتخــاذ راهبردهــای مناســبی تاثیر بســزایی در کاهش 

جمعیت کیفری استان داشته است. 

مدیر کل زندان های استان اصفهان تصریح کرد: متاسفانه 
آمار ورودی برخی از زندان های استان بیش از حد ظرفیت 
است و به همین دلیل امکانات این زندان ها کافی نیست. 
وی با بیان اینکه زندان مرکزی اصفهان ســه برابر ظرفیت 
 خــود، مددجــو دارد، گفــت: ظرفیت بیــش از حــد، انجام

 اقــدام هــای فرهنگــی در ندامتــگاه هــا را تحــت تاثیــر قرار 
می دهــد و اجــازه نمی دهــد کارهــای مناســب فرهنگی و 
تادیبــی در زنــدان هــای اســتان انجام شــود. گرجــی زاده 
دربــاره احــداث زنــدان جدیــد اصفهــان و انتقــال زنــدان 
مرکزی این کلانشــهر به مکانی دیگر، گفت: بــرای احداث 
 زندان جدید اصفهان 80 هکتار زمیــن در اختیار اداره کل 
زندان های این اســتان قرار گرفته و مطالعــات احداث آن 

انجام شده است.

آمار بالای خروج دانشجویان 
دانشگاه صنعتی اصفهان از کشور



تکمیل عملیات عمرانی 
بوستان محلی شهاب

مدیر منطقــه 11 شــهرداری اصفهان گفت: 
عملیات اجرایی بوســتان شــهاب با اعتبار 
ســه میلیارد و 700 میلیون ریال تکمیل شد. رسالت 
اظهــار کــرد: احــداث بوســتان شــهاب در راســتای 
افزایش سرانه فضای ســبز و ایجاد نشاط بین اهالی 
کار قــرار گرفــت. وی افــزود:  منطقــه 11 در دســتور 
عملیات عمرانی بوستان شهاب با اعتبار سه میلیارد 
و 700 میلیــون ریال به پایان رســید. مدیــر منطقه 11 
شــهرداری اصفهــان ادامه داد: بوســتان شــهاب در 
آینــده نزدیــک بــا حضــور شــهردار و اعضای شــورای 
 اســامی شــهر اصفهــان بــه بهــره بــرداری رســمی
 می رسد. رسالت با اشاره به دیگر پروژه های منطقه 
ک، کاهش  کسیژن، حفاظت از خا ادامه داد: تولید ا
حرارت زمیــن، افزایش رطوبــت و جلوگیــری از گرد و 
غبــار از مهمترین فواید درختکاری اســت. وی اعام 
کنون هشت  کرد: در همین راستا از اول سال جاری تا
هزار و 418 درخــت برای افزایش ســرانه فضای ســبز 
منطقــه و ایجــاد نشــاط بیشــتر در بیــن شــهروندان 

کاشته شده است.

مناسب سازی پیاده روهای 
منطقه 6 به نیمه رسید

مدیر منطقه 6 شــهرداری اصفهــان گفت: 
مناسب سازی و ساماندهی پیاده رو های 

کنون 50 درصد پیشرفت داشته است. منطقه 6 تا
منصــور نجفــی اظهار کــرد: پیــاده رو ســازی خیابان 
سپهسالار برای تردد روان کم توانان جسمی و اهالی 
منطقه 6 در دستور کار قرار گرفته است. وی با اشاره 
کنون  به اینکه پیاده رو ســازی خیابان سپهســالار تا
50 درصد پیشــرفت داشــته اســت، افزود: این پروژه 
با اعتبار هفــت میلیــارد و 500 میلیــون ریال تــا پایان 
 ســال جاری تکمیل می شــود. نجفی با بیــان اینکه 
پیــاده روســازی خیابــان قائــم در خیابان ســجاد در 
کنون  دســت اجراســت، ادامه داد: این پــروژه نیــز تا
 50 درصــد پیشــرفت داشــته و تــا پایــان ســال جاری 
به پایــان می رســد. وی اضافه کــرد: پیاده رو ســازی 
میدان آزادی با اعتبار 800 میلیون ریال تا پایان سال 

جاری انجام می شود.

پیاده روسازی خیابان 
گلستان در دست اجراست

مدیر منطقه 7 شــهرداری اصفهــان گفت: 
پیاده رو سازی خیابان گلستان حدفاصل 
خیابان کاوه تا چهارراه هسا در دست اجراست. علی 
اصغر شــاطوری اظهار کــرد: پیاده رو ســازی خیابان 
گلســتان حدفاصل خیابان کاوه تا چهارراه هســا در 

دست اجراست.
کنــون 10 درصد   وی بــا اشــاره بــه اینکه ایــن پــروژه تا
پیشرفت داشته است، افزود: پیاده رو سازی خیابان 
گلستان ســال آینده تکمیل می شــود. مدیرمنطقه 
7 شــهرداری اصفهــان با اشــاره بــه دیگر پــروژه های 
منطقه ادامــه داد: فضای ســبز جــزء منابع بــا ارزش 
شهر محسوب می شوند، در همین راستا برای آبیاری 
فضای سبز  این منطقه احداث سه مخزن ذخیره آب 
شــهرک ولیعصر در دســتور کار قرار گرفت. شاطوری 
کنون 30 درصد پیشــرفت  با بیان اینکه ایــن پروژه تا
داشته است، اضافه کرد: احداث سه مخزن ذخیره 
آب فضای ســبز با اعتبار ســه میلیارد تومان در سال 

آینده تکمیل می شود.

 توزیع عادلانه خدمات 
در محلات منطقه 14

مدیر منطقه 14 شــهرداری اصفهان اظهار 
کــرد: در ســال»اقتصاد مقاومتــی، اقــدام و 
عمــل« شــهرداری منطقــه 14 اصفهــان توانســته بــا 
اقدامات جهادی در بخش های مختلف به صورت 
متوازن پــروژه هایی را مــورد بهره برداری قــرار داده و 

تحولی در سطح منطقه به وجود آورد. 
علــی شــمس بــا اشــاره بــه احــداث خیابــان عاشــق 
اصفهانی شــرقی، اظهارکرد: خیابان 45 متری جنب 
حرم مطهر حضرت زینــب)س( تا قبل از پایان ســال به 
 بهره برداری می رســد. وی با اشــاره به دیگر پــروژه های
 ایــن منطقــه افــزود: همچنیــن زمینــی در انتهــای 
خیابان عمان سامانی برای احداث ورزشگاه تملک 
شده است و به زودی عملیات اجرایی آن آغاز می شود. 
وی بــا اشــاره بــه آزادســازی دو ســوم کمکــی رینــگ 
چهارم ترافیکی اظهارکرد: تا پایان امســال آزادسازی 
این بخش اتمام و در ابتدای سال 96 عملیات اجرایی 
آن آغاز می شود. شمس احداث پارک شهید خطیبی 
را از دیگــر اقدامــات انجــام شــده توســط شــهرداری 
منطقه 14 اصفهان برشمرد و گفت: در محله ارزنان 
زمینی برای احداث ورزشگاه تملک شده و عملیات 
ســاخت آن به زودی آغــاز می شــود. وی با اشــاره به 
پــروژه هایی که در ســال جاری به ســرانجام رســیده 
اســت، گفــت: امســال در محلــه دارک کتابخانــه و 
فرهنگســرای انتظــار و در محلــه امــام خمینــی)ره( 
کیــد کــرد: ایــن   بوســتان آزادی افتتــاح شــد. وی تا
پــروژه هــا باوجــود رکــود اقتصــادی و شــرایط خاص 
منطقه 14 محقق و در اختیار شــهروندان قرار گرفته 

است. 

سال  دوازدهم، شماره 2862 04
 دو شنبه

25  بهمن  1۳۹5 
شهر

 تخلفات ساخت و ساز 
به صفر می رسد

 مدیــر کمیســیون هــای مــاده 100 

كبر  ا
منتشلو

شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه 
شهرســازی  الکترونیــک  سیســتم 
باعث شده شــاهد کاهش تخلفات 
ســاخت و ســاز باشــیم، گفت: دور از 
واقعیت نیست که با اســتقرار کامل 
گاهــی شــهروندان، میزان  ایــن سیســتم و افزایــش آ
تخلفــات به صفــر برســد. غامحســین فیــض اللهی 
افزود: وقتی محلی برای ســاخت تعریف می شود، با 
نظارت های صورت گرفته توسط مهندس ناظر نظام 
مهندســی و پلیــس ســاختمان و از طرفی بــا افزایش 
گاهــی مــردم و آشــنا شــدن آنهــا بــا خطــوط قرمــز  آ
کـــــرده و   شهـــــرداری، ســــــازندگان کمتـــــر ریســک 
خاف ســازی نمی کننــد و شهرســازی الکترونیک و 
شفاف سازی باعث می شود در آینده ای نه چندان 
دور تخلفات ساخت و ساز بسیار کاهش یابد و حتی 

به صفر برسد.

    شهروندان با قوانین آشنا شوند
وی با اشاره به اینکه سیستم شهرسازی الکترونیک 
به گونه ای تعریف شــده اســت کــه در هــر مرحله ای 
گر خافی صــورت بگیــرد سیســتم خطا مــی دهد و   ا
نمی توان ادامه داد، اظهار داشت: وقتی شهروندان 
بــا قوانیــن آشــنا شــوند، ســعی مــی کننــد قانونمند 
بســازند تا پــروژه ســاختمانی آنهــا زود تکمیل شــود 
کمیســیون مــاده 100 نشــوند.  و درگیــر مشــکات 

 فیض اللهی با اشاره به خاف سازی بالکن در طبقه 
اول گفت: کســانی که در طبقه اول بالکن می سازند 
و باعث مزاحمت در رفت و آمد شهروندان می شوند 
مطمئن باشند کمیســیون ماده 100 به شدت با آنها 

برخورد خواهد کرد و کوتاه نمی آید.

    ماده 100 نیاز به بازنگری دارد
مدیر کمیســیون های ماده 100 شــهرداری اصفهان 
با اشــاره به تاش برای ایجاد وحدت رویــه در صدور 
آرای مــاده 100 تصریــح کــرد: بــه طــور میانگیــن بین 

70 تــا 100 درصــد وحــدت 
رویه در کمیســیون های 
مــاده 100 وجــود دارد و 
در مــوارد اختافــی، رای 
اداری  عدالــت   دیــوان 

تعیین کننده است.
فیض اللهــی قانون فعلی 
ماده 100 را ناقص دانسته 
کــرد: در  و خاطــر نشــان 
رابطه با اصاح و بازنگری 
قانون ماده 100 جلســات 
مختـلفــــی بــــا اعضــــــای 
دیـــــوان عـدالـــت اداری، 
کشــور  مجلـــس، وزارت 
و ... داشــتیم و حتــی در 
یک مقطعی قــرار بر تغییر 
قانون شــد کــه شــرایط را 

بدتر می کرد و ترجیح دادیم همــان قانون قبلی اجرا 
شــود و متاســفانه جلســات نتیجــه ای نداشــت. به 
گفته وی قانون فعلی هم دســت و پای شــهرداری را 
بسته است و هم باعث می شود افرادی که تخلفات 
ســاختمانی مرتکب مــی شــوند از مزایایــی برخوردار 
کید کــرد: هــم ضرایــب و هم  شــوند. فیــض اللهــی تا

محتویات ماده 100 نیاز به بازنگری دارد.
مدیر کمیســیون های ماده 100 شــهرداری اصفهان 
با بیان این مطلب که یکی از مشکات اساسی ماده 
100 این اســت که این قانون یک ماده است و حدود 
11 تبصــره، گفــت: متاســفانه ایــن مــاده آییــن نامــه 

اجرایی ندارد. 
وی افزود: هر چند ما آیین نامه ای تنظیم و به شورای 
عالی استان ها ارائه کردیم، اما به دلیل عدم برگزاری 
جلســات این آیین نامه پیشــنهادی پیگیری نشد. 
فیــض اللهی گفــت: در حــال حاضر بیشــتر کمبودها 
یا خــأ قانونــی را از طریــق دیــوان عدالت یــا نظریات 

حقوق می گیریم.
وی ضمن درخواست از شــهروندان برای تبادل نظر 
با دفتر مــاده 100 شــهرداری خاطر نشــان کرد: حیف 
اســت کــه چهــره اصفهــان را کــه در کشــور و در دنیــا 
سرآمد شهرهاست با ساخت و سازهای نامتعارف و 
 خاف، خراب کنیم؛ چرا که به نفع شهر و شهروندان 

نیست.
گر مردم از قوانین کمیســیون   به گفته فیض اللهــی ا
گاهی داشته باشــند تخلفات ساختمانی  ماده 100 آ
کمتر می شــود و همانطور که اصفهــان از نظر تمیزی 
 ســرآمد کشــور اســت از نظر کمیســیون ماده 100 هم 

می تواند سرآمد باشد.

گذار      شــهروندان كار خــود را بــه واســطه هــا وا
نکنند

مدیر کمیســیون های ماده 100 شــهرداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: شهروندان هرگاه با مشکل یا سوالی 
در زمینه ساخت و ساز مواجه شدند به هیچ وجه به 
اشخاص دیگر اعتماد نکنند و مشــکل خود را تنها از 
طریق کمیســیون ماده 100 پیگیری کنند و کار خود 
گذار نکننــد؛ چرا که بــه هیچ وجه  را به واســطه هــا وا
اجازه ورود این افراد به جلســه کمیســیون ماده 100 

داده نمی شود.
به گفته فیض اللهی در حــال حاضر به محض صدور 
رای در کمیســیون، رای اســکن شــده و از طریــق 
 سیســتم الکترونیک شهرســازی بــه منطقه ارســال 
می شــود و از طرفی همزمان بــه مالک پرونــده نیز با  
پیامک نتیجه رای اطاع رســانی می شود و یک کد 
رهگیری در اختیار شــخص قرار می گیرد که از طریق 
آن می تواند به تمامی اوراق پرونده خود دسترســی 

داشته باشد.

گزارش                               روز در  راستای انتخاب اصفهان به عنوان پایتخت شهر دوستدار كودک در ایران؛

رییس دفتر  یونیسف ایران به اصفهان می آید
دکتر ویل پارکــس، رییس دفتر یونیســف ایران و 
معاون امور بین الملل وزارت کشور و هیات همراه 
به منظور دیدار با شــهردار  و مدیران شهری اصفهان 24 و 
25 بهمن ماه به اصفهان سفر می کنند.  معاون فرهنگی، 
اجتماعــی شــهرداری اصفهــان بــا اعــام ایــن خبــر اظهار 
کرد:  طبــق برنامه ریــزی صورت گرفته مقرر شــده تا شــهر 
پرآوازه اصفهان به عنوان پایلوت و پایتخت شهر دوستدار 
کودک در ایران انتخاب شود و طی گام هایی  مشخص در 
مدت معین شــهرداری به شــاخص های شــهر دوســتدار 
کودک یونیسف نزدیک شود. علی قاسم زاده افزود: در این 
راستا رییس دفتر یونیســف ایران نیز از اصفهان به عنوان 
شهر دوستدار کودک دیدن خواهد کرد. وی ادامه داد: در 
این سفر سه نشست تخصصی برنامه ریزی شده است که 
یکی از نشست ها دیدار چند جانبه رییس یونیسف، دکتر 

مهدی جمالی نژاد شــهردار اصفهان، 
کادر  و  کشــور  وزارت  نماینــدگان 
دبیرخانه شهر دوستدار کودک است. 
معاون فرهنگی، اجتماعی شهرداری 
اصفهان اضافه کرد: در نشســت دوم، 
کــودک  ح هــای شــهر دوســتدار  طــر
شهرداری اصفهان با حضور مدیران و 
نماینــدگان دســتگاه هــای اجرایــی 
اســتان بررســی می شــود. قاســم زاده 

اظهارکرد: در نشست سوم نیز جلسه رییس دفتر یونیسف 
 ایــران و ارزیابــی نظــرات مدیــران و همچنیــن بررســی 
شاخص های اصلی شهر دوستدار کودک برگزار می شود. 
در این ســفر انتظارات دو طرف مطرح می شــود و طرفین 
متعهد به اجرای آن خواهند شد و در نهایت جلسه دوم در 

ســال آتــی برنامــه ریــزی خواهــد شــد.
معاونت فرهنگی اجتماعی طی جلسات 
کارشناســی، دبیرخانه ای با عنوان شهر 
دوســتدار کــودک ایــران در شــهرداری 
اصفهان با همکاری سازمان های مرتبط 
به منظور ارتقای کیفی همه جانبه زندگی 
ح  کودکان در شهر تاسیس کرد.  این طر
بــازی  احــداث فضاهــای   بــه منظــور 
محلــه ای برای کــودکان، رعایــت اصول 
ایمنی و شهرســازی در فضاهای شهری، فرهنگ سازی و 
آموزش والدین در جهت رشد و پرورش کودکان مورد توجه 
قرار گرفته است. پروژه های زیادی در حوزه شهر دوستدار 
کودک تعریف شــده که قــرار اســت اصفهان را بــه پایتخت 
فرهنگی شهر دوستدار کودک ایران تبدیل کند. از جمله 

این پروژه ها »محله دوستدار کودک« است که به صورت 
پایلوت در یکی از محله های اصفهان برقرار می شود تا تمام 
فعالیت ها،  آیتم ها و کاربری هایی که در محله وجود دارد 
را به محله دوستدار کودک تبدیل کند. از دیگر پروژه های 
خاص و ملی شــهر دوســتدار کودک اجرای پروژه فرهنگ 
شهر آموزشی کودکان است که در زمینی به مساحت پنج 
هکتار در یکی از مناطق شهری اصفهان با مشارکت بخش 
خصوصی محقق می شود.ســرای دوســتدار کــودک نیز از 
دیگــر پــروژه هــای تخصصــی اســت کــه از فعالیــت هــای 
 تخصصی کودکان در عرصه منطقــه ای حمایت می کند.

پروژه شهر موزه کودکان به عنوان دیگر  پروژه شهر دوستدار 
کودک است که 15 پردیس تخصصی بازی کودکان از جمله 
پردیس تخصصی شهر قصه و افســانه، بازی با حیوانات، 

بازی با آب و موارد مشابه وجود دارد. 

کارگاه عمرانی به وسعت شهر

اصفهان، مقصد گردشگری متکدیان
راه اندازی كمپی برای نگهداری متکدیان

ایــن روزها حضــور متکدیــان در اصفهان به خیابــان ها و 
چهارراه های اصلــی منتهی نمی شــود و آنهــا را می توان 
در کوچــه ها و ایســتگاه های اتوبــوس نیز مشــاهده کرد؛ 
متکدیانی که خاصی از دست آنها کار راحتی نیست و گاه 
در معابر برای مسافت طولانی نیز پشت سرما می آیند و یا 
چند ساعت پشت در منازل می ایستند و خروج از منزل را 

برای ما دشوار می کنند. 
مدیر پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان 
در گفت وگو بــا اصفهــان زیبا به این ســوال که چــرا تعداد 
متکدیان در شــهر اصفهان در روزهای اخیر افزایش یافته 
است،پاســخ می دهد و از مشــکلی که برای محل اسکان 

متکدیــان در اصفهــان ایجاد شــده بــود به عنــوان عامل 
افزایش  تعداد متکدیان در شهر یاد می کند و می گوید:»در 
 روزهــای گذشــته هــم متکدیــان از خیابــان هــای شــهر 
جمع آوری شده اند، اما کمبود محل اسکان ، نگهداری و 

غربالگری آنها را با مشکل مواجه کرد.«
51 درصد متکدیانی که در خیابان های شهر می بینیم، 
اصفهانــی هســتند و 18 درصــد از دیگــر شهرســتان های 
ج  استان به شــهر اصفهان آمده اند و 31  درصد  نیز  از خار
از اســتان برای تکدی گــری مهمــان اصفهان شــده اند . 
64 درصد متکدیان را مردان و  36 درصد را زنان تشکیل 

می دهند .

      كمک به خروج متکدیان از چرخه تکدی گری
ج از محدوده  مجتبی کاظمی راه اندازی کمپی که در خار
شــهر اصفهان  برای جمع آوری و نگهــداری متکدیان در 
حال ســاخت اســت و تا چند روز آینــده آماده می شــود را 
راهکار موثری برای کاهش تعداد متکدیانی می داند که 
این روزها دســت از خیابان ها ، چهارراه ها و کوچه های 

شهر برنمی دارند.
به گفته وی می تــوان در این کمپ متکدیــان را به مدت 
کــرد و ایــن مرکــز  زمینــه غربالگــری  طولانــی نگهــداری 
متکدیان و کمک بــه خروج آنهــا از چرخه تکــدی گری را 

فراهم می کند .

     هجوم اتباع خارجی به اصفهان برای تکدی گری
در ســال های اخیــر تعداد گدایــان غیربومــی در اصفهان 
افزایش یافته  و نقش شهروندان در ایجاد جاذبه برای این 
شغل پررنگ بوده است. اســتفاده از کودکان و زنان یکی 
از ویژگی های باندهای تکدی گری غیر بومی در اصفهان 
است . مدیر پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری 
اصفهان از  هجوم اتباع غیر ایرانی به اصفهان برای تکدی گری 
خبر می دهد که مســیرهای خــاف و غیر قانونــی را برای 

حضور در اصفهان و پیوســتن به چرخــه تکدی گری 
طی می کنند.

کاظمی بــه ورود غیرقانونــی اتباع بیگانــه به اصفهان 
ج از  اشــاره می کند و می گویــد: »اتباع بیگانــه در خار
شهر به شــیوه غیر قانونی ســکونت می کنند و زنان و 
کودکان خود را برای تکدی گری به خیابان های شهر 
مــی فرســتند.«  برانگیختن حــس ترحم و دلســوزی 
شــهروندان اهرمــی بــرای کســب درآمدهــای بــدون 
تــاش اســت کــه افــراد ســود جــو از آن اســتفاده مــی 
کنند. تکدی گری نه تنها به رواج کسب درآمد بدون 
تاش کمــک می کنــد ، بلکــه شــرایط بزهــکاری را در 
شــهر فراهم می کند.مدیرپیشــگیری و رفــع تخلفات 
شــهری شــهرداری اصفهان  با اشــاره بــه درآمد چند 
میلیونی خانواده ای که چهار تا هشت نفر از اعضای 
کید می کند:  آن در اصفهان تکدی گری می کنند، تا
»شــهروندان به متکدیان کمــک نکننــد، زیرا کمک 
آنها سبب تشویق متکدیان به تکدی گری می شود.

شــهروندان باید بداننــد، متکدیــان نه تنهــا نیازمند 
نیستند، بلکه افراد ســودجو و فرصت طلبی هستند 
 کــه درآمدهــای بســیاری از راه تکــدی گــری کســب 

می کنند«.

      اصفهــان در روزهای پایانی ســال از متکدیان 
ک می شود پا

معضل متکدیان بیشتر  از هر وقت دیگری در روزهای 
پایانــی ســال و روزهای آغاز ســال نــو دیده می شــود؛ 
روزهایی که گردشگران بسیاری به اصفهان می آیند 
و حضــور متکدیــان در کنــار جاذبه های گردشــگری 

تصویری زیبا در ذهن گردشگران ترسیم نمی کند .
مدیــر پیشــگیری و رفــع تخلفات شــهری شــهرداری 
ح های ویژه در پایان ســال خبر  اصفهان از اجرای طر
می دهد کــه اجــرای آنهــا از اواســط بهمن آغاز شــده 
است و می گوید : »با اجرای این طرح ها در پنج هفته 
کسازی و   پایانی سال، شهر اصفهان برای سال نو پا

آماده سازی می شود.«
ک کــردن اصفهــان از  اجرای طــرح هــای ویــژه برای پــا
متکدیــان بــدون مشــارکت شــهروندان موفقیــت آمیز 
نیســت. هرچقــدر شهــــــرداری بــــرای جمــــع آوری 
متکدیان ازشــهر تاش کند و دیگر نهادهای مسوول 
نیز بــا مدیریت شــهرهمکاری کننــد ،اما شــهروندان 
بــه متکدیــان کمــک کننــد، چرخــه تکــدی گــری در 
اصفهان تداوم می یابد و باز هم متکدیان جدیدی که 
اصفهانی نیستند، مهمان اصفهان می شوند؛پس به 

متکدیان پول ندهیم.  

دسـت هایـی کـه جلـوی مـا دراز  مـی شـود و لب هایـی که ابتـدا به دعا بـاز می شـوندو دقایقی 

لیلا 
یزدانی

بعـد پـس از ناامیـد شـدن از گرفتن پول برای گفتن ناسـزا و نفرین گشـوده می شـوند،  صحنه هایی 
هسـتند کـه در گـذر از خیابـان هـا و چهـارراه هـای شـهر بسـیار بـا آنهـا مواجـه شـده ایـم. 
متکدیانـی کـه گاه قسـمتی از لباسـمان را نیـز در دسـت مـی گیرنـد و تلاش مـی کنند دلمـان را به 
رحـم آورنـد، تـا دسـت به جیب شـویم و به آنهـا پول بدهیم . واقعیت این اسـت که دلسـوزی 
مـا بـرای ایـن افـراد، اصفهـان را به یکـی از مقاصد مهـم برای تکدی گـری تبدیل کرده اسـت، به 
طـوری کـه متکدیـان از دیگـر شـهرها و یا کشـورهای همسـایه ایران نیـز مهمان اصفهان شـده انـد و مناطق 5 

و 6 اصفهان که از مناطق برخوردار اصفهان هستند، پاتوق آنها شده است.

كسیرانی اصفهان خبر  داد: مدیر عامل سازمان تا
كسی های فرسوده تا پایان سال ۹6 نوسازی تا

معاون طراحی و هنر شهری سازمان زیباسازی شهرداری خبر داد:
   11 مجسمه در سمپوزیوم ملی مجسمه های چوبی

کســیرانی اصفهــان با  مدیر عامــل ســازمان تا
اشــاره به تســهیات بانکی در نظر گرفته شده 
کسیرانی اصفهان از نونوار شدن  برای نوسازی ناوگان تا

این سازمان تا پایان سال آینده خبر داد. 
حســین جعفری افزود: در همین راســتا تا بــه حال 800 
کسی نیز  کسی نوسازی شده و 800 دستگاه تا دستگاه تا
ج شده اند. وی  از چرخه حمل و نقل عمومی شهر خار
کسی پیکان  عنوان کرد: در مجموع هزار و 600 دستگاه تا
کسیرانی وجود دارد که تا به حال هزار و 200  در ناوگان تا
ج و اســقاط شــده اند و  دســتگاه آن از مدار فعالیت خار
امیدواریم بتوانیم تا نیمه اول ســال آینده 400دستگاه 
باقی مانده را نوسازی کنیم. جعفری از تسهیات بانکی 
ح  در نظــر گرفته شــده بــرای مالــکان متقاضی ایــن طر

کسیرانان  خبرداد و گفت: وام های 16 درصدی برای تا
کســیرانان  اصفهانی از ســوی وزارت کشــور و اتحادیه تا
کشور در نظر گرفته شده تا شرایط دریافت خودرو های 

جدید تسهیل شود. 
کســی هــای آنهــا نیز تــا دوبرابــر میزان  وی ادامــه داد: تا
قیمت خودرو های مشابه شان ارزیابی و قیمت گذاری 
مــی شــوند. جعفــری خاطــر نشــان کــرد: ســمند و پــژو 
کسی ها  خودروهایی هســتند که به منظور نوســازی تا
 و جایگزینــی آنها بــا خودروهای فرســوده در نظــر گرفته 
کســی هــای فــرودگاه اصفهــان بــا  شــده انــد، البتــه تا
خودروهای لوکــس آریو جایگزین شــده انــد و می توان 
کســیرانی اصفهان تا پایان  امیدوار بود که کل ناوگان تا

سال آینده به طور کامل نوسازی شود.  

معاون طراحی و هنر شهری سازمان زیباسازی 
شــهرداری اصفهان گفت: برگزاری سمپوزیوم 
ملی مجســمه هــای چوبی حرکتــی اســت که بــه ابتکار 
ح  طــر مدیریــت  و  شــهرداری  زیباســازی  ســازمان 
ســاماندهی نــاژوان کلیــد خــورده و قــرار اســت در ایــن 
ســمپوزیوم  11 مجســمه بــه دســت هنرمندان ســاخته 
شــود. محمد علــی کاروان اظهــار کرد: مــواد اولیــه این 
مجســمه ها، درختان خشــکیده ناژوان اســت تا ضمن 
اســتفاده بهینه از آنها، جذابیت هایی در نــاژوان ایجاد 
شود. وی افزود: در سمپوزیوم ملی مجسمه های چوبی 
11 هنرمنــد از سراســر کشــور شــرکت کــرده اند که شــش 
ج از استان  هنرمند از اصفهان و پنج هنرمند دیگر از خار
هســتند. کاروان اضافــه کــرد: هنرمندان بــه مدت یک 

هفته داخــل نــاژوان فعالیت خواهند داشــت و مراســم 
اختتامیه این سمپوزیوم بعد ازظهر جمعه هفته جاری، 
29 بهمن ماه با تجلیل از هنرمندان شرکت کننده برگزار 
کید کرد: این سمپوزیوم با هدف تبدیل  می شود.  وی تا
درختان خشــک به اثــر هنــری و تلطیف فضاهای شــهر 
اصفهان از طریق فراهم آوردن شــرایط بروز و شکوفایی 
آفرینــش هــای هنــری، تعمیــم نــگاه زیباشناســانه در 
جامعه، تبادل تجربیات، اطاعات و مهارت ها در زمینه 
نمادهــای شــهری میــان هنرمنــدان و نیــز آشــنایی 
شــهروندان با مراحل اجرای آثار برگزار می شود. کاروان 
خاطر نشــان کرد: مجســمه های ســاخته شــده توسط 
 هنرمنــدان قــرار  اســت در ورودی جنوبی بــاغ پرندگان 

به صورت پهنه طولی نصب شود.

دور از واقعیت 
نیست که با 

استقرار کامل 
شهرسازی 

الکترونیک و 
افزایش آگاهی 

شهروندان، 
میزان تخلفات 

به صفر برسد



 آخرین آمار از  رتبه های 
پولی و مالی ایران در جهان 

رییس پژوهشکده پولی و بانکی در هشتمین 
کنفــرانـــس تـوسعــــه نظــــام تامیــــن مــالــی و 
ســرمایه گذاری در ایــران بــا اشــاره بــه گــزارش مجمــع 
جهانــی اقتصاد درمورد دسترســی بــه تامیــن مالی در 
ســــال2016 اظهــــار  داشــــت: طبــــق آخــــرین گـــــزارش 
 GDP رقابت پذیری در رتبه 76 بوده که بهبــود یافته و
ایــران نســبت بــه دنیــا 1.2 درصــد اســت و رقــم تولید 
ناخالص داخلی 377 میلیارد دلار برآورد شــده است.

گــزارش فــارس، علــی دیوانــدری بــا بیــان اینکــه  بــه 
دشواری های زیادی جهت  دسترســی به منابع مالی 
 بــرای بنگا ه هــا وجــود داشــته اســت، یــادآور شــد: در 
کتور وضعیت مــا به خاورمیانه نزدیک اســت؛ در  12 فا
توســعه مالی از متوســط خاورمیانه پایین تر هستیم و 
همچنین در فعالیت موسســات مالی رتبه 117 از 138 
کشــور را داریــم؛ همچنین در بخش متناســب ســازی 
خدمات مالی نمــره 3.2 از 5 را کســب کرده ایم. وی با 
اشاره به تامین مالی از داخل تصریح کرد: در این رابطه 
کردیــم و همچنیــن رتبــه  رتبــه 3 را از 106 دریافــت 
دسترســی راحــت بــه وام بانکــی 110 ا ســت. در بخش 
ســامت نظام بانکــی )شــاخص های حرفــه ای مانند 
کفایت سرمایه  و نقدینگی( رتبه 120 را کسب کرده ایم.
رییس پژوهشــکده پولی و بانکی با اشــاره بــه مقررات 
وثیقه گذاری و حقوقی یادآور شــد: دسترسی به منابع 

مالی برای ما حدود 40 تا 50 درصد است.

 پژو ۲۰۰۸ 
قبل از نوروز  عرضه می شود

مدیرعامــل پــژو گفــت: پــژو 2008 بــه عنوان 
جدیدتریــن نســل از خودروهای پــژو قبل از 
نــوروز در ایــران عرضه خواهد شــد. بــه گزارش ایســنا، 
جان فیلیپ اینپاراتو در چهارمین همایش بین المللی 
 صنعــت خودرو اظهــار کــرد: تولیــد پــژو 2008 از حدود
یک ماه پیش در اروپا آغاز شده است.وی با بیان اینکه 
پــژو 301 جدیــد و پــژو 208 جدیــد نیــز در ایــران عرضه 
خواهند شد، گفت: این خودروها جدیدترین نسل از 
خودروهای تولید پــژو در جهان هســتند. مدیرعامل 
پژو ادامه داد: این شرکت شریک تاریخی و قابل اعتماد 
صنعت خــودروی ایــران بــوده و بــرای 40ســال رابطه 
منحصــر به فــردی بــا ایــران داشــته اســت.وی افزود: 
کنون بیش از شش میلیون دستگاه انواع خودروی  تا
پژو از جمله پژو 405، پارس، 206 و 207 از سوی شریک 
ما ایران خــودرو در ایــران تولید شــده و ایــن خودروها 
بخشی از صادرات روزانه خانواده های ایرانی هستند.
وی تصریح کرد: با تشکیل شرکت مشترک ایران خودرو 
و پژو به نام ایکاپ همکاری های ما با ایران وارد مرحله 

جدیدی شده و در آینده نیز گسترش خواهد یافت.

افزایش ۳۰میلیون دلاری 
درآمد روزانه فروش نفت ایران

کرات  معاون وزیر نفت با اشــاره به ادامه مذا
ایران با اعضــای اوپک برای بازگشــت تعادل 
کنون  عرضه و تقاضا در بازار نفت، گفت: توافق وین، تا
منجر به افزایش 30 میلیون دلاری درآمد فروش نفت 
ایران شده است. امیرحسین زمانی نیا در گفت وگو با 
کرات ایران با کشورهای مختلف  مهر با بیان اینکه مذا
عضو اوپک برای هماهنگی بیشتر بین  اعضا در راستای 
کاهش تولید و تعادل بخشی به روند عرضه و تقاضا در 
بازار نفت ادامه دارد، گفت: بر این اساس، در چارچوب 
کرات ایران با تمامی کشــورهای عضو  توافق وین، مذا
اوپک ادامه می یابد. معاون امور بین الملل و بازرگانی 
وزیر نفت با اعام اینکه با وجود اختافات سیاسی بین 
کرات دو کشور در  ایران و عربســتان ســعودی، اما مذا
راســتای منافع مالی و منافع جمعی کشــورهای عضو 
کرات در  اوپک انجام شده است، تصریح کرد: این مذا
نهایــت منجر بــه یــک توافــق موفقیــت آمیز در ســطح 
اوپک شده است. این مقام مسوول با بیان اینکه هم 
کنون و با احتساب شرایط فعلی تولید و صادرات نفت  ا
روزانه بین 20 تا  30 میلیون دلار درآمد حاصل از فروش 
نفت خــام ایــران افزایــش یافتــه، اظهــار داشــت: این 
افزایش درآمد از محل توافق بین کشورهای عضو اوپک 

به دست آمده است.

 اتلاف منابع با فروش 
کم و ساخت مسکن ترا

مشــاور وزیــر راه و شهرســازی بــا بیــان اینکه
20 میلیارد دلار از منابع کشور به دلیل فروش 
کــم و مجوزهای ســاخت و ســاز در کانشــهرها هدر  ترا
رفته، گفت: ساخت مسکن های گران قیمت موجب 
بلوکه شدن پول ها در این بخش شده است. به گزارش 
فارس، حسین عبده تبریزی در دوازدهمین کنفرانس 
بین المللــی مدیریــت پروژه کــه در مرکــز همایش های 
بین المللــی رازی برگــزار شــد، با اشــاره به وجــود نظام 
تامین مالی ضعیف در کشور و اینکه نظام بانکی توان 
پوشــش پروژه های بــزرگ بخــش خصوصی را نــدارد، 
گفــت: پروژه هــای بــزرگ بایــد بــه ســمت اســتفاده از 
ظرفیت هــای تامیــن مــادی بــازار ســرمایه بروند.وی 
ح هــا و  افــزود: نظــام بانکــی تــوان پوشــش کامــل طر
پروژه های بخــش خصوصی را بــه علت کمبــود منابع 
ندارند و در این راستا شرکت ها و بنگاه ها باید به سمت 

استفاده از ظرفیت های بازار سرمایه بروند.
تبریزی برخی از مشــکات نظام بانکی کشــور را ناشی 
از عدم آشــنایی آنان با مسائل پولشــویی عنوان کرد و 
گفت: نظام بانکی به دلیل مشکات عدیده نمی تواند 
به طــور کامــل منابعــی را در اختیــار بخــش خصوصی 

قرار دهد.

بومی سازی تجهیزات، گام 
موثری در مسیر اقتصاد مقاومتی 

جلسه کمیته مدیریت شرکت فولاد مبارکه با 
حضور مدیرعامل، معاونان و سایر اعضای این 
کمیته برگزار شد. در این جلسه مدیرعامل فولاد مبارکه 
پس از شــنیدن گــزارش عملکــرد معاونــت هــا و نواحی 
شرکت بر ایمنی کارکنان و تجهیزات، بومی سازی سهم 
بیشــتری از قطعات، تکمیل هرچه سریع تر پروژه های 
توسعه مجتمع فولاد سبا تا پایان سال جاری و تسریع 
در بهره برداری از پروژه جمع آوری، تصفیه و استفاده از 
کید کرد. پساب های شهرستان های لنجان و مبارکه تا

بهــرام ســبحانی بــا بیــان اینکــه حتی یــک حادثــه هم 
بــرای شــرکت زیــاد اســت، گفــت: از آنجایی کــه تمامی 
کارکنان بایــد با حوادث مســوولانه تــر برخــورد کنند، با 
قــدری تمرکــز بــر منشــأ حــوادث متوجــه می شــویم که 
هریک از افراد در پست های مختلف به نوعی در شکل 
گیــری حــوادث بــه ســهم 
خــود نقــش داشــته انــد، 
از ایــن رو بایــد علــل اصلی 
حــوادث از بدو امــر تا زمان 
بروز مورد بررسی قرار گیرند 
 تا بتوان از اتفاقات مشــابه
در  آینده جلوگیــــری کــرد.

مدیرعامــل فــولاد مبارکــه 
با اشــاره به نقش ســازنده 
 بومــی ســــازی تجهیــــزات

 در صنعــت تصریــح کــــرد: 
بومی سازی تجهیزات کار 
بســیار بزرگ و ارزشمندی 
برای کشور است. بسیاری 
از اقام هســتند کــه پیش 
ج از کشــور  از ایــن از خــار
کنون بومی سازی می شوند؛ با  خریداری می شــدند و ا
این حال هنوز هم می توان سهم بیشتری از تجهیزات 
را در داخل کشــور ســاخت.  وی یادآوری کرد: به خاطر 
داشته باشیم بومی سازی تجهیزات گام موثری در مسیر 
اقتصاد مقاومتی اســت که البته برای کســب موفقیت 
بیشتر در این راه می توان با حمایت بیشتر  از سازندگان 
داخلی و انتقال دانش فنی و تکنولوژی ساخت از شرکت 
های سازنده بزرگ خارجی به داخل کشور گام برداشت.  
 ســبحانی ادامــه داد: بایــد توجــه داشــته باشــیم هــر 
 تجهیزی که برای بومی ســازی مورد مطالعــه طرح قرار

 می گیرد و به شــرکت ســازنده ســپرده می شــود، حتما 
باید با کیفیت ساخته شود؛ چرا که ممکن است همان 
گر از کیفیت و استانداردهای  تجهیز بومی سازی شده ا
لازم در ســاخت برخــوردار نباشــد، زمینــه ســاز تولیــد 
خطــرات جانــی و مالــی جبــران ناپذیــری بــرای نیروی 

انسانی و تجهیزات شرکت باشد.

اجرای توسعه های فولاد مبارکه 
گام رو به جلو در صنعت فولاد

مدیرعامل برق منطقه ای اصفهان که همراه 
با جمعــی از مدیران این شــرکت از طرح های 
کید بــر اینکه برق  توســعه فولاد مبارکه بازدید کــرد، با تا
منطقه ای همواره پشتیبان فولاد مبارکه بوده و هست، 
گفت: اینکــه فــولاد مبارکــه در حــال اجرای طــرح های 
که با  توسعه خود اســت، باعث خوشبختی اســت ؛ چرا
اجرا و به بهره برداری رسیدن این طرح ها صنعت فولاد 

کشور گام دیگری به جلو خواهد رفت. 
رســول موســی رضایی در خصــوص همکاری ســازمان 
برق منطقــه ای برای اجــرای این طرح هــا گفت: فولاد 
 مبارکــه بــه منظــور تامیــن بــرق موردنیــاز این طــرح ها

 160 مــگاوات انشــعاب خریــداری کــرده اســت کــه طی 
جلســاتی که با مدیران مربوطه این شــرکت برگزار شد، 
مقرر شــد به منظور توسعه انشــعابات و خطوط انتقال 
برق بــه ایــن شــرکت، خــط انتقــال بین پســت نیــروگاه 
چهلستون و تیران به فولاد مبارکه متصل و وارد و خارج 
شود که به همین منظور قراردادی برای اجرای خط با 

فولاد مبارکه منعقد شده است.
وی در خصــوص رونــد اجــرای پــروژه هــای تکمیلــی و 
زیرســاختی گفت: خوشــبختانه در بازدیدی کــه امروز 
از روند اجــرای این طــرح هــا در فولادمبارکه داشــتیم، 
مشــاهده کردیم مســیر اجــرای خط مــورد نظــر در این 
شرکت بسیار روان و با سرعت خوبی در حال اجراست؛ 
ضمن اینکه پست 400 کیلو ولت که به عنوان کلید خانه 
این پروژه اســت، توســط پیمانکار مربوطه نصب شده 
اســت.  مدیرعامل برق منطقه ای اصفهان ادامه داد: 
به طــور کلی پیــش بینی می شــود خط و پســت به طور 
همزمان تا اوایل پیک مصرف در ســال آینــده به اتمام 
برسد و پســت واحد GIS که در تعهد خود شرکت فولاد 

مبارکه است و پست 400 این واحد نیز متصل شود.
وی تصریــح کرد: تامیــن برق پایــدار برای فــولاد مبارکه 
یکی از تعهدات برق منطقه ای است و اساسا این طرح 
نیز که به همین منظور در نظر گرفته شــده، شرایطی را 
 فراهم می کند که فولاد مبارکه با دو ورودی و خروجی یا 
به عبارت دیگر با چهار مسیر به پایداری بالایی در بخش 
تامین برق مورد نیاز خود برســد. موسی رضایی ضمن 
قدردانــی از همکاری شــرکت فــولاد مبارکه بــا مدیریت 
کیــد کــرد: خوشــبختانه   بــرق منطقــه ای اصفهــان تا
فــولاد مبارکــه در هنــگام پیــک مصــرف برق همــکاری 
خوبی با برق منطقه ای داشــته و دارد و بــا وجود اینکه 
 ایــن شــرکت از کــوره هــای قــوس الکتریکــی اســتفاده 
می کند، با نصب تجهیزات مناسب در بخش فیلترینگ 
و SVC  شــرایطی فراهم کرده که کوچک ترین خللی در 

برق شبکه و منطقه ایجاد نشود. 

05 سال دوازدهم، شماره ۲۸6۲ اقتصاد
دوشنبه

۲5 بهمن  1۳95

رییس سازمان گسترش و نوسازی اعلام کرد:

انعقاد شش قرارداد با خودروسازان خارجی
معاون سازمان تنظیم مقررات ارتباطات خبر  داد:

قطع دوطرفه  1.۸میلیون سیم کارت بی هویت
رییــس ســازمان گســترش و نوســازی صنایــع 
ایــران )ایــدرو( ضمــن اشــاره بــه انعقــاد شــش 
قرارداد با خودرو ســازان خارجی اظهار کــرد: در ایران به 
ازای هر  210نفر یک خودرو وجود دارد، در حالی که این 

آمار در جهان یک خودرو به ازای هر 120 نفر است.
به گزارش ایسنا، منصور معظمی در چهارمین همایش 
بین المللی صنعت خــودروی ایران اظهار کــرد: تا پایان 
سال جاری تولید انواع خودرو در کشور به یک میلیون و 

300 هزار دستگاه خواهد رسید.
وی بــا بیــان اینکــه در ســال جــاری شــش قــرارداد بــا 
خودروســازان خارجی نهایی خواهد شــد، خاطرنشان 
کــرد: از جمله ایــن شــرکت های خارجی، بنز اســت که تا 

پایان سال جاری قرارداد خود را با شــریک داخلی امضا 
خواهد کرد.

وی ادامه داد: برخی مواقع می پرسند چرا فقط با بعضی 
از کشورها در صنعت خودرو قرارداد بسته ایم، پاسخ من 
این است که بازار ایران بر روی همه شرکت های خارجی 
باز است به شرطی که نسبت به سرمایه گذاری و ارتقای 

تکنولوژی و همچنین صادرات از ایران اقدام کنند.
رییس سازمان گسترش و نوســازی صنایع ایران ادامه 
داد: در هشــت ماهه امســال طبق گزارش بانک مرکزی 
رشد اقتصادی کشور 7 درصد بوده که در بخش صنعت 
نیــز صنایــع وابســته به خــودرو نقــش اصلــی را در رشــد 

اقتصادی داشته  است. 

معـــاون رگولاتــــوری دربــــاره آخــــرین وضعیـــت 
ساماندهی ســیم کارت های بی هویت اعام کرد 
نزدیک به یک میلیون و 800 هزار سیم کارت قطع دو طرفه 
 و یک میلیــون و 300 هزار ســیم کارت قطع یک طرفه شــد و 
یک طرفه ها در صورت مراجعه نکردن تا پایان بهمن قطع 
کامــل می شــود. حســین فــاح جوشــقانی در گفت وگــو بــا 
فارس، با اعام آخرین جزئیات ساماندهی سیم کارت های 
بی هویت در کشــور، اظهــار داشــت: در اول دی مــاه تعداد 
شش میلیون و 300 هزار سیم کارت بی هویت یا دارای هویت 
ناقص در شبکه موبایل کشور وجود داشت که در چندین 
مرحله فرآیندهای احراز هویت اطاعات سه میلیون و 100 هزار 
گفــت: از   ســیم کارت اصــاح شــد. معــاون رگولاتــوری 

سه میلیون و 200 هزار ســیم کارت نیازمند اصاح اطاعات 
هویتی باقی مانده، در حال حاضر حدود یک میلیون و 800 
 هــزار ســیم کارت بــه صــورت دو طرفه قطــع اســت و حدود 
یک میلیون و 300 هزار سیم کارت نیز قطع یک طرفه است. 
معاون نظــارت و اعمال مقررات ســازمان تنظیم مقررات و 
ارتباطــات رادیویــی افــزود: ســیم کارت هایــی کــه قطــع 
یک طرفه هستند، با اطاع رسانی پیامکی اپراتور در صورت 
 عدم تکمیل اطاعــات به تدریج تــا پایان بهمــن ماه قطع 
کید کرد:  دوطرفه و تعیین تکلیف خواهند شد.   جوشقانی تا
ســیم کارت هایی کــه قطــع دو طرفــه شــده اند، در صورت 
مراجعه مالکان آن می توانند سیم کارت خود را پس بگیرند 

و از سلب امتیاز سیم کارت جلوگیری کنند. 

اخبار                         کوتاه اخبار                        فولاد
رییس سازمان برنامه و بودجه کشور  خبر  داد:

 افزایش  سرمایه هشت بانک برای تقویت بنیه مالی آنها
رییس ســازمان برنامه و بودجه کشــور، تقویت 
بنیــه مالــی بانک هــا را از سیاســت هــای دولت 
یازدهــم برشــمرد و افــزود: دولــت ســه سیاســت افزایش 
ســرمایه نزد بانک های دولتی، بازپرداخــت بدهی خود 
به بانــک هــا و پرداخت ســود و جرایــم بدهــکاران خرد را 

اجرایی می کند. 
به گزارش مهر، محمدباقر نوبخت در هشتمین کنفرانس 
توسعه تامین مالی و سرمایه گذاری در ایران گفت: ایجاد 
تعادل اقتصادی از جمله ماموریت های دولت در بخش 
اقتصاد سیاســی بوده که البته در کنار آن، توســعه نیز در 
اولویت دیگــر قــرار دارد، بــر همین اســاس، برای تســویه 
بازارها در بازار پول و سرمایه نیازمند تقویت نظام مالی و 
که در ایران، نظام بانکی، بورس  سرمایه ای هستیم؛ چرا
و بازارهای مالی نقش مهمــی ایفا می کنند و دولت برای 

ایجاد تعادل اقتصــادی نیاز به این دارد 
که بانک و بورس در جهت تسویه بازارها 

و تعادل اقتصادی باشند.
رییس ســازمان برنامــه و بودجــه افزود: 
ایران نیازمند رشــد اقتصادی اســت که 
بر این اســاس، در برنامه ششم توسعه، 
رشــد 8 درصدی در نظر گرفته شــده که 
برای تحقق آن باید 7320 تریلیون ریال 

به صورت سالیانه منابع جذب شود.
نوبخت با اشاره به چالش های نظام بانکی تصریح کرد: 
برای رفع آنها باید به نظام بانکی و پولی کشور مساعدت 
که نظام بانکی ســال ها برای توســعه اقتصادی  کرد؛ چرا
دوشــادوش دولت همــکاری داشــته، امــا در این مســیر 
ضربه هایی وارد شد که برای رفع این صدمات، باید امروز 

اقدام کــرد؛ به ایــن معنا که بانــک ها در 
دوره ای براساس تکالیف دولت ها ملزم 
شــدند برای تامین مالی بنگاه ها اقدام 
کننــد کــه حاصــل ایــن اقــدام، افزایــش 
مطالبــات بانــک از بخــش غیردولتــی و 
حتی خــود دولــت شــد، بنابرایــن هرجا 
دولت تضمین کند برای ایفای تعهدات 
بخش غیردولتی، پرداخت آن را برعهده 

می گیرد.
وی اظهار داشت: دولت برای افزایش قدرت تسهیات دهی 
بانک ها به ویژه بانک های دولتی از  دو مسیر اقدام کرده 
است؛ نخست اینکه در نظر دارد با 700 هزار میلیارد ریال 
اوراق، بدهی به نظام بانکی را،  اعم از خود دولت یا بخش 
خصوصی تســویه کنــد که بــرای ایــن کار از ظرفیت های 

تبصره های 35 و 36 اصاحیه قانون بودجه ۹5 )تسعیر 
ارز( استفاده می کند.

رییس ســازمان برنامــه و بودجه بــا بیان اینکه بر اســاس 
 مجمــع عمومــی بانــک مرکــزی در ســال ۹2 میــزان ایــن
بدهی ها 380 هــزار میلیارد ریال بوده اســت، خاطرنشــان 
کنــون بــر اســاس حسابرســی هــای انجــام شــده  کــرد: ا
 4200 تریلیــون ریال بــرآورد می شــود؛ ضمن اینکــه دولت 
برای افزایش ســرمایه خود نــزد بانک هــای دولتی قصد 
دارد قدرت تســهیات دهی بانک هــا را افزایش دهد که 
شامل هشت بانک است، این در حالی است که افزایش 
قدرت تســهیات دهی از طریق قدرت ســرمایه بانک ها 
امری پذیرفته شــده اســت، اما اینکه به لحــاظ هر واحد 
افزایــش ســرمایه تــا هشــت برابر امــکان تســهیات دهی 

افزایش می یابد، بحث کارشناسان است. 

چانه زنی  بر سر  تعرفه واردات فولاد
میزان تعرفه واردات از  ۲۰ درصد به  1۰ درصد کاهش یافت

بــه تازگی کمیســیون اتحادیــه اروپا مالیــات بین 30,7 
درصــد تــا 64,۹ درصــدی را بــرای محصــولات فــولاد 
چین اعمال کرده اســت. اتخاذ مالیات های ســنگین 
بــرای واردات محصــولات چینــی سیاســتی حمایتــی 
از ســوی اتحادیه اروپــا بــرای فولادســازان داخلی این 
کشــور محســوب می شــود، اما به گفته فعالان صنایع 
پایین دستی، مقایسه کشور ما با کشورهای پیشرفته 
که هنــوز در تولیــد برخی از  اقدام درســتی نیســت؛ چرا
محصولات فــولادی با کمبــود مواجه هســتیم و برای 
حمایــت از تولیــد، بهتــر ایــن اســت کــه ایــن دســته از 

محصولات وارد کشور شود.

     اقدامات هوشــمندانه بــرای حمایــت از صنعت 
فولاد

 برخـــی از کارشناســـان فــــولاد جلــــوگیری از واردات 
آن دسته از محصولات فولادی را که تولید آن در داخل 
به اندازه کافی است،  اقدامی با اهمیت و هوشمندانه 
می داننــد و درمقابــل به بــاور آنهــا واردات محصولات 
فولادی که مورد نیاز کشــور اســت و تولید آن درداخل 
به اندازه کافی نیســت، به طور حتم باید انجام شــود. 
مهدی سرلک،کارشــناس صنعت فولاد معتقد اســت 
وضع مالیات روی واردات محصولات چینی از ســوی 
اتحادیــه اروپــا، به دنبــال شــیطنت هایی که از ســوی 
چینی ها انجام می شود، صورت گرفته است.  سرلک 
 در این باره به اصفهان زیبا توضیح می دهد: چینی ها 
عمدتا ســرمایه گــذاری هــای هنگفتی در کشــورهای 
فیلیپین و ویتنام انجام می دهند و قیمت های داخلی 
 محصولات تولیدی آنها بالاتر از ســایر قیمت هاســت.
 به عنوان مثال قیمت شــمش  دردنیا حدود 370 دلار

معاملــه مــی شــود، ایــن درحالــی اســت کــه چینی ها 
شــمش را بــا قیمــت 420 دلار  عرضــه کــرده و از طریــق 

ویتنام ورق خود را به آمریکا صادر می کنند.  
این کارشــناس صنعت فولاد می گویــد: اینکه بگوییم 
واردات فــولاد نداشــته باشــیم از لحاظ تجــاری حرف 
هوشمندانه ای نیست؛ زیرا برخی محصولات فولادی 
در کشــور ما تولید نمی شــود و باید وارد شود به عنوان 
مثال مصــرف یک نوع از فولادهای آلیــاژی و خاص در 
کل دنیا به یک میلیون تن می رسد، از این رو تولید این 
نوع از محصول فولادی کــه مصرف چندانی هم ندارد 
کــه هم در داخل مصــرف زیادی  به صرفه نیســت؛ چرا
نداریم و هم با تولید ان در بازارهای جهانی نمی توان 
ســهمی داشــت، بنابراین این نــوع از فــولاد خاص که 
توسط چین یا هند تولید می شود برای مصرف تمامی 

کشورهای دنیاست. 

سرلک ادامه می دهد: اما  از  واردات  آن دسته از محصولات 
فولادی کــه در داخــل تولید می شــود و از کیفیــت بالایی 
هم برخوردار اســت، بایــد جلوگیری کرد. بــه عنوان مثال 
در کشــور بین 7 تا ۹ میلیون تن مصرف تیرآهــن و میلگرد 
داریــم؛ از طرفــی هــم کارخانــه هــای نــورد در داخــل زیاد 
اســت بــه همیــن دلیــل واردات ایــن نــوع از محصــولات 
کــه بــه ضرر  فــولادی اقــدام هوشــمندانه ای نیســت؛ چرا

تولیدکنندگان داخلی است.
وی تصریح می کند: با تعیین دقیق سهمیه واردات فولاد، 
از ورود بــی رویــه محصولات فــولادی به کشــور جلوگیری 
شــود؛ یعنی به اندازه نیاز کشــور و تنها بــرای بخش هایی 
که با کمبود مواجه هســتند فولاد وارد شود. باید سهمیه 
تولید داخل و ســهمیه واردات مشــخص شــود و از طریق 

کوتا روی محصولات فولادی تعرفه وضع شود.

    تولید برخی محصولات فولادی در داخل کافی نیست 
»نباید یک قســمتی از تولید و مصرف کشــورمان را با یک 
که این مقایسه ها سبب  کشور اروپایی مقایسه کنیم؛ چرا

 گمراهی می شود، نه الگوبرداری مناسب «؛ این مطلب را
 دبیر سندیکای تولیدکنندگان لوله و پروفیل به اصفهان زیبا
کــه در ایــن  کیــد می کنــد  کاوه تا می گویــد. امیرحســین 
خصــوص نبایــد خــود را بــا کشــورهایی همچــون چین یا 
که مــا در زمینه تولیــد برخی از  آمریکا مقایســه کنیــم؛ چرا
محصولات فــولادی بــا کمبود مواجــه هســتیم و واردات 
خ کارخانه هــای داخلی را  این محصــولات می توانــد چــر
بچرخاند و با اشتغالزایی منجر به ایجاد ارزش افزوده شود 
اما واردات برای آن دسته از محصولاتی که در زمینه آن با 

مازاد تولید مواجه هستیم جایز نیست. 
کاوه می گوید: ما موافق افزایش تعرفــه محصولات فولادی 
هستیم که در داخل نایاب است و مصرف کنندگان داخلی 
 برای تامیــن این محصــولات در صف ســهمیه هســتند و 
گران تــر از قیمــت جهانــی آنهــا را خریداری مــی کننــد و این 
موضوع را باید از تعرفه مواد تکمیلی که در داخل موجود 

کرد.  است و به اندزه کافی تولید می شود جدا
 آنطــور که دبیــر ســندیکای تولیدکننــدگان لولــه و پروفیل
می گویــد، نبایــد بــا اعمــال دیــوار تعرفــه ای بلنــد مانــع 

 از واردات مــواد اولیــه ای مــورد نیــاز کارخانــه هــای 
پایین دســتی بخــش خصوصی شــد، اما کشــورهایی 
هستند که بیش از نیازشان تولید می کنند که می توان 
بــا واردات محصولات فــولادی موردنیاز این کشــورها 
از زیان کارخانه هایی که با ظرفیت پایین مشــغول به 
فعالیت هستند جلوگیری کرد؛ البته ما مخالف واردات 

کالاهای نهایی و تکمیلی هستیم.

    تابع سیاست های دولت هستیم
امــا در بــاره کاهــش 10 درصــدی تعرفــه واردات فــولاد 
 معــاون فــروش و بازاریابــی فــولاد مبارکــه اصفهــان در 
گفــت و گــو بــا اصفهــان زیبــا توضیح مــی دهــد: دولت 
تصمیم گرفته تعرفه واردات فولاد را به میزان 10درصد 
کاهــش دهد که بــه طور قطــع با ایــن اقدام و بــه دلیل 
افزایش هزینه تولید شرایط برای تولیدکنندگان فولاد 
کشور مانند گذشــته نیســت و بهتر این بود که شرایط 
فعلی؛ یعنی همان تعرفــه 20 درصــدی واردات ادامه دار 
باشــد، اما شــرکت فــولاد مبارکــه هم طــی نامــه ای به 
وزرات صنعت، معدن و تجارت خواستار این شد که با 
در نظر گرفتن شرایط حاضر تعرفه ها کاهش 5 درصدی 
داشته باشد؛ یعنی از 20 درصد به 15 درصد برسد، اما 

باز هم تابع سیاست های دولت هستیم .
کبــری مــی گویــد، در ســال های  آنطــور کــه محمــود ا
گذشــته تعرفه ویژه ای برای واردات فولاد وضع نشده 
بود تــا اینکــه در ســال ۹3 بــه دلیــل کاهش چشــمگیر 
قیمــت های جهانــی فولاد  و مــازاد عرضه فــولاد چین 
و صــادرات 120 میلیون تنی فولاد از ســوی این کشــور 
به سایر کشورها و اختصاص جایزه 17 درصدی ارزش 
کالای صادراتی توســط دولت چین بــه صادرکنندگان 
خ مواد اولیه و انرژی در کشــور  و از طرفی هم افزایش نر
ما  شــرایط نابرابری بیــن تولیدکننــدگان داخلی فولاد 
با تولیدکنندگان جهانــی به وجود آمد و براین اســاس 

دولت تصمیم به وضع تعرفه واردات فولاد گرفت.
کبــری ادامــه مــی دهــد: البتــه میــزان تعرفــه ممزوج   ا
5 درصد و برای سایر کالاها تعرفه 15 درصد لحاظ شد 
اما در ســال ۹4  تعرفه 20 درصدی از سوی دولت برای 
واردات وضع شــد که دولــت تعرفه ممــزوج را متفاوت 
از ســایر تعرفــه هــا درنظــر  نگرفــت و اختیــار کالاهــای 
غیرقابل تولیــد را بــه وزرات صنعت داد تا با تشــخیص 
 ایــن وزارتخانــه امــکان واردات محصــولات بــا تعرفــه

5 درصــد وجــود داشــته باشــد. در این شــرایط بــازار تا 
حد زیادی کنترل شــد و در ســال جاری نیز  نســبت به 
ســال ۹4 در زمینه بازار محصولات فولاد تخت شرایط 

بهتری داشتیم.

كاهـش 10درصـدی تعرفـه واردات فـولاد از سـوی دولـت بـا امـا و اگرهـای فراوانـی مواجـه 

مینا
 ایزدی

شـده اسـت. براین اسـاس، میـزان تعرفه هـا از 20 درصد بـه 10درصد كاهـش خواهد یافت. 
بـه گفتـه برخـی از كارشناسـان فولاد، ایـن تصمیم دولت ضـرری را به تولید كننـدگان فولاد 
کشـور تحمیـل نخواهـد کـرد؛ چراکـه تولیـد برخـی از محصـولات فـولادی در کشـور كافـی 
نیسـت و بـه طـور حتـم واردات ایـن محصولات بایـد انجام شـود، اما در مقابـل به اذعان 
برخـی از تولیدكننـدگان فـولاد تعرفه 20درصدی واردات ،سیاسـت هوشـمندانه ای از سـوی 

دولت بود که تا حد زیادی منجر به كنترل بازار فولاد کشور شده است. 

به خاطر 
داشته باشیم 
بومی سازی 
 تجهیزات 

 گام مؤثری 
در مسیر 
اقتصاد 

 مقاومتی 
است

گزارش بازار فولاد 
هر دوشنبه در اصفهان زیبا
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حضور دونده المپیکی با هزینه 
شخصی در کاپ استانبول

دونده المپیکی کشــورمان قرار است با هزینه 
شخصی در مســابقات کاپ استانبول شرکت 
کند.بــه گــزارش فارس، رضــا قاســمی، دوومیدانــی کار 
المپیکی کشورمان که این روزها خودش را برای حضور 
در مســابقات قهرمانی آســیا آماده می کند، قرار است با 
کاپ  هزینــه شــخصی در رقابت هــای داخــل ســالن 
استانبول شرکت کند. قاسمی به همراه مهدی رحیمی 
دیگــر دونــده کشــورمان روز جمعــه 29 بهمــن در ایــن 

مسابقه با حریفان به رقابت می پردازد.
دونده سرعتی کشــورمان که در دوره گذشته قهرمانی 
آسیا صاحب مدال شده بود، از سوی فدراسیون در گروه 

دوم شانس  مدال ها قرار گرفته است!

پایان مسابقات بین المللی 
شنای فجر  زنده رود

تیم رده سنی 13-14 سال هلدینگ پیدکوی 
ایران در مسابقات بین المللی شنای جام فجر 
زنده رود به مقام قهرمانی رسید.مسابقات بین المللی 
شــنای جام فجر زنده رود به میزبانی استخر انقلاب به 
پایان رســید. این رقابــت هــا در رده های ســنی 12-11، 
گران اصفهانی در  13-14 و 15-17 ســال برگزار شد، شنا
قالب تیم هلدینــگ پیدکوی ایران در رده ســنی 12-11 
سال به مقام چهارم رسیدند، در  رده سنی 13-14 سال 
بر سکوی قهرمانی تکیه زدند و در  رده سنی 15-17 سال 

عنوان نایب قهرمانی را از آن خود کردند. 

تایید صلاحیت کاندیداهای 
فدراسیون هندبال

 ازســوی وزارت ورزش و جوانــان تمــام 16 
کاندیــدای ثبــت نــام شــده بــرای ریاســت 

فدراسیون هندبال تایید صلاحیت شدند.
به گزارش ایسنا، وزارت ورزش و جوانان تمام 16 نامزدی 
را که بــرای ریاســت فدراســیون هندبال ثبت نــام کرده 

بودند، تایید صلاحیت کرد. 
کدل، مرتضی حسن پور،  حمید آقاعلی نژاد، علیرضا پا
هادی خلیلی،  کاظم دل قندی، شهداد مرتجی، میترا 
نــوری، احمد ســعادتمند، کیوان صادقــی، حمیدرضا 
عباسی مقدم، ولی فرنام، ناصر قاسمی، حمید مدنی، 
خسرو نصیری، محمدناصر نجف پور و علیرضا رحیمی 

اسامی نفراتی است که تایید صلاحیت شدند.
در ایــن بیــن نــام ابوالحســن مهــدوی، رییــس ســابق 
فدراســیون که مدارکش در زمان ثبت نام تکمیل نبود 
دیده نمی شود.به این ترتیب، زمان برگزاری انتخابات 
فدراسیون هندبال نیز از ســوی وزارت ورزش و جوانان 

17 اسفند ماه اعلام شد.

هنوز دوپینگ دوچرخه سوار به 
نادوی ایران اعلام نشده است

 رییس فدراسیون پزشــکی   ورزشی درباره 
مثبت شدن تست دوپینگ یک ملی پوش 
دوچرخه سوار در مســابقات سال گذشته جاجلان 
مالــزی گفت: تــا ایــن لحظه هیــچ اطلاعی از ســوی 
اتحادیــه جهانی دوچرخه ســواری و فدراســیون در 
خصــوص دوپینگ ایــن دوچرخه ســوار بــه نادوی 
ایران اعلام نشــده اســت.دکتر غلامرضا نــوروزی در 
گفت وگــو بــا ایســنا، افــزود: نــادوی ایــران معمــولا 
مســوول مدیریــت نتایــج تســت هایی اســت که در 
رقابت های داخلی از ورزشــکاران گرفته می شود نه 
ج از کشــور و نتایجی که در رابطه با  رقابت های خار
مثبت شــدن تســت دوپینگ ورزشــکاران از ســوی 
فدراسیون جهانی اعلام می شــود، به نادوی ایران 
ارتباطی ندارد.او  اضافــه کرد: تا به الان هیچ خبری 
از سوی فدراسیون دوچرخه سواری و حتی اتحادیه 
جهانی در رابطه با مثبت شدن تست دوپینگ این 
ملی پــوش دوچرخه ســوار بــه نــادوی ایــران اعــلام 

نشده و ما هیچ اطلاعی در این زمینه نداریم.  
رییــس فدراســیون پزشــکی  ورزشــی در پایــان در 
پاســخ به این پرســش که آیا میــزان محرومیت این 
دوچرخه ســوار نیــز  از ســوی اتحادیه جهانــی اعلام 
خواهد شــد؟ گفــت : در رابطــه با میــزان محرومیت 
نیــز اتحادیــه جهانــی دوچرخه ســواری آن را تعیین 
می کند نه نادوی ایران، زیرا این ورزشکار در جریان 
مســابقات بین المللــی دوچرخه ســواری کــه در تور 
مالزی برگزار شــده اســت، مرتکب دوپینگ شــده و 
مسوولیت تعیین میزان محرومیت این ورزشکار نیز 
بر عهده اتحادیه جهانی است. ما در این زمینه هیچ 

اظهار نظری نمی توانیم داشته باشیم.

 داوران ایرانی تنیس 
راهی استرالیا می شوند

 ســه نماینده کشــورمان بــه کلاس ســطح دو 
فدراسیون جهانی )ITF( اعزام می شوند.

به گزارش فدراسیون تنیس، در حالی کلاس سطح دو 
داوری فدراسیون بین المللی تنیس ) ITF ( از  25 لغایت 
28 اســفند ماه ســال جاری به میزبانی کامبرا اســترالیا 
برگزار می شــود که به نمایندگی از ایران ســه داور در این 
دوره حضور پیدا می کنند.امیر حســین موســوی، داور 
نشان سفید بین المللی فدراسیون جهانی و  علی حداد 
تهرانی سرداور نشــان ســفید بین المللی برای دریافت 
مــدرک هماهنگــی داوران و محمــد حســن لاچینانــی 
بــرای دریافت نشــان ســفید داوری صندلــی راهی این 

کشور می شوند.

همراه با  اتوبوس سلامت
اتوبــوس ســلامت ســازمان ورزش  بــه طور 
فعال بــه خدمــت رســانی بــه همشــهریان 
کنون  اقدام کرد. اتوبوس سلامت در هفته گذشته تا
با حضور در پایگاه هشتم شکاری ، چهارباغ عباسی، 
پل خواجو و در روز 22 بهمن در میدان تاریخی امام 
)ره( حضــور داشــت و بــه پایش و ســنجش ســلامت 
همشــهریان اصفهانی پرداخت . تعداد مخاطبانی 
کــه در هفتــه گذشــته در اتوبــوس ســلامت خدمــت 

رسانی شدند، جمعا 486 نفر بودند.

برگزاری مسابقات والیبال 
کارکنان شهرداری اصفهان

مســابقات والیبــال کارکنــان شــهرداری اصفهــان با 
شناخت تیم های برتر به کار خود پایان داد. 

در این رقابــت ها که به مناســبت ایــام الله دهه فجر 
مســابقات والیبال بانــوان کارکنان شــهرداری برگزار 
شــد، تیم های ســتارگان ، بهار و  آســمان بــه ترتیب 

حائز رتبه های اول و دوم و سوم شدند.

 فراخوان ثبت نام 
نظام داوطلبی سازمان ورزش 

 ســازمان ورزش شــهرداری در راســتای 
توسعه ارتباطات حوزه ورزش شهروندی و 
جلــب مشــارکت فعالانــه شــهروندان و لایــه هــای 
مختلــف اجتماعــی و در جهــت آمــوزش تندرســتی 
همگانی، ترویج فرهنگ عمومی و تعمیق برنامه های 
زندگی سالم در جامعه و توسعه رفتار های کم خطر  
و اســتفاده بهینــه از تجــارب، تخصــص و دانــش 
شــهروندان در جایــگاه هــای مختلف  و مشــارکت و 
همکاری کارشناسان سازمان ورزش در زمینه ارائه  
ح ها و برنامه های کاربردی در خصوص توسعه و  طر
رونق ورزش شــهروندی فراخوانی بــرای ثبت نام در 
نظــام داوطلبــی در زمینــه همــکاری مربــی، داور، 
برگزاری رقابت های ورزشــی ، انجمن های ورزشی ، 
شــورای ورزش محلــه و شــورای ورزش مناطــق 
شهرداری  از تاریخ 26بهمن ماه تا  پنجم اسفندماه 
برگــزار خواهد کــرد. علاقه منــدان مــی توانند جهت 
اطلاع بیشــتر بــه ســایت ســازمان ورزش شــهرداری 
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مراجعه کنند.

اخبار                      روز

 هزار تست سلامت 
از کشتی گیران در سه سال

 مسوول کمیته پزشکی فدراسیون کشتی 
از انجــام هــزار نمونــه تســت ســلامت از 
کنون خبر داد.به گزارش  کشــتی گیران از ســال 93 تا
ج ملک محمدی در این باره افزود: با  ایسنا، دکتر تور
همکاری فدراســیون پزشــکی ورزشــی، فدراســیون 
کشتی و ســتاد ملی مبارزه با دوپینگ از سال 1393 
تا کنون نزدیک به هزار تســت ســلامت با تعداد 142 
نمونه تســت دوپینگ داخلی از ورزشــکاران کشتی 
گرفته شده که به جز یک مورد نمونه مثبت در سال 
2۰16، مشکل خاص دیگری وجود نداشته است.او 
ح  گفت: یکی از نکات بسیار مهم در موفقیت این طر
حمایــت علمــی و عملــی رســول خــادم، رییــس 
فدراسیون کشــتی از قوانین و مصوبات کارگروه این 
ح است که سبب شــده تا به امروز در اجرای این  طر
ح با موفقیت مواجه شــویم و مشــکل خاصی در  طر
اجرا نداشته باشــیم.ملک محمدی در پایان خاطر 
نشــان کرد: با اقدام خوبی که فدراســیون کشــتی با 
همکاری فدراسیون پزشــکی ورزشی و نادوی ایران 
در اجرای طرح سلامت کشتی گیران برای پیشگیری 
از پدیده شوم دوپینگ طی چند ســال گذشته آغاز  
کرده اســت، امیــدوارم بتوانیم با تداوم ایــن روند در 
آینــده بــه موفقیت هــای بزرگــی در زمینــه دوپینگ 
دست پیدا کنیم و شاهد هیچ گونه نمونه مثبتی در 
بین کشتی گیران در رقابت های داخلی و بین المللی 

نباشیم.

گزارش FIVB  از انتخاب 
سرمربی تیم ملی ایران

فدراســیون جهانــی والیبــال در گزارشــی بــه   
انتخاب سرمربی جدید تیم ملی والیبال ایران 
پرداخت. فدراسیون جهانی والیبال نوشته است: بعد 
از چندین ماه فدراسیون والیبال ایران بالاخره سرمربی 
و جانشین رائول لوزانو در تیم   ملی ایران را انتخاب کرد. 
کوویچ یک قــرارداد دو ســاله را با فدراســیون ایران  کولا
امضا کرده و در صورت رضایت دو طــرف این قرارداد به 
مــدت دو ســال دیگــر تمدیــد مــی شــود.محمدرضا 
داورزنی، سرپرست فدراسیون والیبال ایران در این باره 
گفت : ما برای آماده کــردن یک تیم خــوب و قوی برای 
کوویــچ را بــه عنــوان مربــی  المپیــک 2۰2۰ توکیــو کولا
انتخــاب کردیم. هیات رییســه فدراســیون نیــز به این 
کوویچ می توانــد ایــن کار را برای  نتیجه  رســید کــه کولا
کوویچ کار خود در دنیا حرفه ای  ایران انجام بدهد.کولا
سرمربیگری را  با تیم   ملی صربستان آغاز کرد.در سال های 
اخیر ایران رشد خوبی در والیبال داشته است. این تیم 
برای نخستین بار راهی المپیک شــد و در برزیل حاضر 
بود.آنهــا همچنین در رقابــت های قهرمانــی جهان در 
سال 2۰14 ششم شدند. قهرمانی سال های 2۰11 و 2۰13 
قهرمانی آسیا  و چهارمی لیگ جهانی 2۰14 از افتخارات 

سال های گذشته ایران است.

ورزش                       شهروندی ورزش                       روز

یک مدال طلا، دو نقره و یک برنز 

درخشش کمانداران جوان ایرانی در لاس وگاس آمریکا
رییس انجمن تیراندازی فدراسیون جانبازان و معلولان خبر  داد:

تغییر قوانین فینال تیراندازی معلولان 
 در دومیــن روز از مرحلــه چهــارم رقابت هــای 
جــام جهانی داخل ســالن کــه در لاس وگاس 
آمریکا در حال برگزاری است، کمانداران ایران موفق به 

کسب یک مدال طلا، دو نقره و یک برنز شدند.
به  گــزارش  ایســنا، در دومیــن روز از مرحله یــک چهارم 
پایانی رقابت های جام جهانی داخل ســالن تیر وکمان 
کــه بــا حضــور 46 کشــور در لاس وگاس آمریــکا در حال  
برگــزاری اســت، کمانــداران کشــورمان در رده ســنی 
جوانــان در بخــش ریکــروی  دختــران توســط پریســا 
روحانیان موفق به کسب مدال طلا شدند و ورزشکاری 
از آمریــکا در رده دوم ایســتاد؛ همچنین مبینــا فلاح به 

مدال برنز این رقابت ها دست یافت. 

در این رده سنی 54 کماندار حضور داشتند.
همچنین در بخش پسران نیز که 34 کماندار با یکدیگر 
به رقابــت پرداختند، رضا شــعبانی در بخــش ریکروی 

پسران به مدال نقره دست پیدا کرد.
در ادامه رقابت هــا و در بخش ریکــروی دختران در رده 
ســنی نوجوانان، ســوگند رحمانی به مدال نقره دست 

پیدا کرد. 
در این رده سنی که 89 کماندار حضور داشت، کماندار 
 آمریــکا موفــق بــه کســب مــدال طــلای ایــن رده ســنی

 شد.
این رقابت ها در بخش کامپوند جوانان و نوجوانان در 

حال  برگزاری است.

رییس انجمن تیراندازی فدراسیون جانبازان 
و معلولان از تغییــر قوانین فینــال و تجهیزات 

تیراندازی خبر داد.
به گزارش سایت کمیته ملی پارالمپیک، رقیه اله کرمی 
گفت: در ماده تپانچــه موقعیت خوبی داریــم،  اما باید 
مواد دیگر را آمــاده کنیم تا برای بازی هــای پارالمپیک 
دوره بعــد بتوانیــم نتایــج خوبــی کســب کنیــم، چون 

پتانسیل خوبی داریم.
وی افزود: باید از حالا تلاش کنیم تا حضور کیفی خوبی 
در رقابت های متعدد داشته باشــیم یا شرایطی ایجاد 

کنیم تا یک نفر در چند ماده شرکت کند. 
رییــس انجمــن تیرانــدازی فدراســیون جانبــازان و 

تغییــر قوانیــن فینــال مســابقات  معلــولان دربــاره 
اظهــار داشــت: بــرای رقابــت هــای پارالمپیــک برخــی 
 قوانیــن فینال تغییــر کرده اســت و باید طبــق تغییرات 
برنامه ریزی کنیم.باید این تغییرات را در مســابقات و 

تمرینات به کار ببریم تا به روز شویم.
وی با اشــاره به برخــی از قوانین که تغییر کــرده، گفت: 
کــه بایــد در فینــال  یکــی از تغییــرات تیرهایــی اســت 
زده شــود؛ به ایــن ترتیــب که تعداد تیرها بیشــتر شــده 
اســت و تغییــرات ریــز و بنیانــی نیــز ایجــاد شــده اســت 
بنابرایــن بایــد نفراتــی را کــه اســتعدادیابی کــرده ایــم، 
کنیــم تــا ایــن تغییــرات را در تمرینــات اجــرا   آمــاده 

کنند.

کاسه صبر هندبالیست ها لبریز  شد

درخواست ملی پوشان هندبال برای بازگشت رحیمی
با تصمیم وزارت ورزش و جوانان؛

گذار شد جوجیتسو به فدراسیون جودو  وا
جمعی از ملی پوشان هندبال 
درخواست خود را برای حضور 
علیرضا رحیمی در انتخابات فدراسیون 
اعلام کردند.به گزارش تسنیم، ثبت نام 
ریاســت فدراســیون  کاندیداهــای  از 
هندبــال هفتــم دی در حالــی بــه پایان 
رسید که علیرضا رحیمی رییس پیشین 

فدراســیون هندبــال نیز بــرای حضــور در انتخابــات ثبت 
نام کرده بود.سید ابوالحســن مهدوی، رییس مستعفی 
فدراســیون هــم بــرای حضــور در انتخابــات وارد میــدان 
رقابت شــده بود کــه به گفتــه خــودش در انتخابات ثبت 
نام کرده، اما حیدری دبیر مجمع هندبال به دلیل نقص 
مدرک ادعــای مهــدوی را رد کرد.به این ترتیــب روزهای 

نخســت پــس از پایــان مهلــت ثبــت نام 
کاندیداهــا بــا تنش هــای زیــادی همراه 
بود که دامنــه آن نیز به فضــای مجازی 
کشیده شــد. با ادامه این روند مهدوی 
در فضــای مجــازی انصــراف خــود را از 
حضور در انتخابات اعلام کرد و چند روز 
بعــد رحیمی هــم در گفت وگو با تســنیم 
از انصرافــش از انتخابــات ریاســت فدراســیون هندبــال 
خبــر داد.حالا و پس از گذشــت بیــش از یک مــاه از کناره 
گیری رحیمی از انتخابات فدراسیون هندبال، جمعی از 
ملی پوشان هندبال درخواست خود را برای حضور وی در 
انتخابات اعلام کرده و خواستار حضور مجدد وی در راس 

فدراسیون شدند.

در  و جوانــان  ورزش  وزارت 
نامه ای به فدراســیون جودو، 
رشته جوجیتسو را به مدت شش ماه در 
اختیار این فدراسیون قرار داد.به گزارش 
مهر، در این نامه که چهارشنبه گذشته 
به فدراسیون جودو ارسال شده، رشته 
جوجیتســو از فدراســیون ورزش هــای 

رزمــی منفــک و بــه مــدت شــش مــاه تحــت پوشــش این 
فدراســیون قرار گرفته اســت.  در این نامه آمده اســت که 
در صــورت فراهــم شــدن زمینــه هــای فعالیــت گســترده 
این رشــته، تصمیم نهایــی در خصوص انتقــال دائمی به 
ایــن فدراســیون اتخاذ خواهــد شــد.  اینکه ایــن انتقال با 
هماهنگی فدراســیون ورزش های رزمی صــورت گرفته یا 

خیر ســوالی اســت که باید داورزنی به آن 
پاســخ دهد، ولی نکته اصلی اینجاســت 
که معاونت قهرمانی تازه منصوب شــده 
وزارت ورزش چگونه در این مدت کوتاه 
به چنین نتیجه ای رســیده که باید این 
رشته از فدراسیون ورزشهای رزمی جدا 
شــود؟ نکته دیگــر اینکه چرا فدراســیون 
جــودو به عنــوان مقصد این رشــته انتخاب شــده اســت. 
علاقهمنــدان بــه رزمی مــی دانند که جوجیتســو ســالها 
قبل فعالیت خود را در همین فدراســیون جــودو آغاز کرد 
و اختلاف نظر بین مسوولان رشته باعث شد تا مسوولان 
وقت فدراسیون عطای کار را به لقایش بخشیده و شرایط 

جدا شدن آن را فراهم کنند. 

حتی اسم مدیر کل  ورزش اصفهان را هم نمی دانم
گلایه های احمدرضا طالبیان در گفت وگو با اصفهان زیبا

از اردوی تیم ملی چه خبر؟
در حال حاضر تمرینات خوبی را پشت سر می گذاریم تا برای 
شــرکت در دو تورنمنــت کاپ جهانــی و مســابقات قهرمانی 
جهان و رقابت های قهرمانی آســیا آماده شــویم کــه اولویت 

اصلی برای ما مسابقاتی است که سال آینده برگزار می شود.

اعزام به کاپ جهانی و مسابقات قهرمانی جهان 
قطعی شده است؟

کنــون کــه مشــکلی بــرای شــرکت در ایــن رقابت هــا وجود  تا
نداشــته، البته حضــور در مســابقات جهانــی و کاپ ها برای 
سنجش میزان آمادگی خودمان و شناخت بیشتر از حریفان 

است تا در مسابقات آسیایی نتیجه اش را بگیریم.

به عنوان ورزشــکاری که از ســطح قایقرانی ایران 
فراتــر رفتــه اید، فکــر می کنیــد علــم مربیــان و وضعیت 
اردوهای تمرینی کارایی لازم را برای مصاف با حریفان 

سرشناس خارجی دارد؟
مربیان تیم ملی بهترین مربیان قایقرانی کشــور هستند و با 
حضور این مربیان در سطح آسیا، مشکلی نداریم؛ فدراسیون 
نیز شرایط تمرینی خوبی را فراهم کرده و فعلا تمام تمرکزمان 
 را بــر روی تمرینــات و نتیجــه گیــری در میــدان هــای آینــده 
کنون به جز یک دوره همواره  گذاشته ایم. من از سال 2۰۰7 تا

در مســابقات آســیایی، قهرمانی را در اختیار گرفته ام و برای 
تکرار این عنوان در سال آینده تلاش می کنم.

به مدال سوم در بازی های آسیایی فکر می کنید؟
صد در صد؛ هدف اصلی من کســب قهرمانــی در بازی های 
کارتاســت و در بخــش تیمــی نیــز  مــی خواهیــم   آســیایی جا

دست پر به کشور برگردیم.

المپیک چطور؟ با بالا رفتن سن، به کسب دومین 
سهمیه المپیکی هم فکر می کنید؟

در رشته قایقرانی، افزایش ســن موجب بالا رفتن استقامت 
بدن ورزشکاران می شود و سختی های تمرینات را می توان 
راحت تر تحمل کرد، همچنان که قهرمانان المپیک زیادی 
داریــم که با ســن بالای 35 ســال بــه مدال رســیده انــد. من 
حالا 27 سال سن دارم و تا 37 سالگی می خواهم در بخش 

قهرمانی فعالیت کنم.

در روزهایــی کــه زاینــده رود پــر آب بــود، در ایــن 
رودخانه تمرین نکردید؟

حجم مقدار آب جــاری در زاینــده رود کم اســت و با توجه به 

تغییراتــی کــه در کــف رودخانه صــورت گرفته، مناســب 
پاروزنــی نیســت. ایــن مشــکل از زمــان اولیــن خشــکی 
طولانی مدت زاینده رود ایجاد شد و تا به امروز هم ادامه 
داشته است؛ فکر می کنم 1۰ سال از آخرین تمرینم در این 

رودخانه سپری می شود.

با خشکی زاینده رود و نبود بستر سخت افزاری 
برای رشــته قایقرانی؛ می توانیم امیدوار باشــیم که 
قایقرانی اصفهان، احمدرضا طالبیــان دیگری به 

ورزش کشور معرفی کند؟
گر آب هم داشتیم، این اتفاق نمی افتاد. حتی ا

چرا؟
آخرین باری که در ورزش اصفهان، از من تجلیل کردند، 
به زمانی بــر می گردد کــه از بازی های آســیایی گوانگجو 
برگشــته بودیــم و خدابخــش، مدیــر کل تربیــت بدنــی 
اصفهان بود، اما حالا حتــی دیگر نام مدیــر کل ورزش و 
جوانان را هــم نمی دانم. انــگار نه انگار که ورزشــکار این 
استان هستم و برای ورزش اصفهان دو مدال طلا و نقره 

بازی های آسیایی را کسب کرده ام.

گویا دل پری هم دارید؟
بله؛ امیدوارم شما هم گلایه های ما را منتقل کنید. من 
12 ســال اســت که به طور مداوم عضو تیم ملی قایقرانی 
کشور هســتم و در رویدادهای بین المللی زیادی شرکت 
کرده ام، اما تا به حال نشده که مسوولان ورزشی استان 
سراغی از من بگیرند یاحتی یک تماس تلفنی برقرار کنند. 
هر بار که به تیم ملی دعوت می شوم، از سوی فدراسیون، 
نامه دعوت من به اداره ورزش اصفهان ارســال می شود 
و خبر دار مــی شــوند، اما انــگار نه انــگار. وقتی بــا من که 
قهرمان قایقرانی این اســتان هســتم، چنین برخوردی 
می شود و هیچ حمایتی صورت نمی گیرد، چطور انتظار 
دارید که ورزشــکار دیگری انگیزه داشته باشد تا با پشت 
سر گذاشتن سختی ها، به موقعیت امروز من برسد؟ در 
این وضعیت آب داشتن و نداشتن زاینده رود هم تفاوت 

چندانی ندارد.

در مقطعی بحث هایی در خصوص خداحافظی 
ح  از تیم ملــی و  اخذ تابعیت از کشــور دیگــری مطر

شده بود. ماجرا چه بود؟
من بعد از اینکه دچار آســیب دیدگی شــدم، بــرای مداوا 
 به لهســتان رفتــم و پــس از آن شــایعاتی مطرح شــد، اما 
می بینید که مشکلی وجود ندارد و دو ماه است در اردوی 

تیم ملی حضور مداوم دارم.  

در روزهایـی کـه زاینـده رود دوبـاره از حیات باز ایسـتاد، به سـراغ احمدرضا طالبیـان رفتیم. آخرین 

مهری 
مصور

بازمانـده قایقرانـان اصفهانـی که از اسـکله زاینده رود، فعالیت رسـمی در این رشـته را شـروع کرده و 
بـه تیـم ملـی رسـیدند، امـا در این میـان طالبیان گوی سـبقت را از سـایرین ربـود و بـه پرافتخارترین 
قایقـران ایرانـی در بخـش آب هـای آرام تبدیـل شـد. طالبیـان کـه یک قهرمانـی و یک نایـب قهرمانی 
بـازی هـای آسـیایی را در کارنامـه دارد، بـرای کسـب سـومین مـدال در این رقابـت ها از انگیـزه بالایی 
برخـوردار اسـت و بـه دومیـن حضـور در المپیک هم فکـر می کند. روز گذشـته در جریـان تمرینات 
طالبیـان در اردوی تیـم ملـی، بـرای دقایقـی بـا وی هم کلام شـدیم کـه در ادامه نوبت بـه گلایه های این ورزشـکار 

رسید و از ما قول گرفت که عین صحبت های وی را منتقل کنیم، شاید گوشی برای شنیدن پیدا شود.



 محمد ابراهیمی به عدد شش رسید 
کتورســازی تبریــز   محمــد ابراهیمــی، مهاجــم تیــم ترا
 بــه ماننــد لوســیانو ادینیــو بــا گلزنــی در دیــدار مقابــل 
ذوب آهن شــمار گل های خود در این فصل را به عدد 

شش رساند.

ملوان در آستانه کسر امتیاز
ملوان بندر انزلی به دلیل شکایت زوران، بازیکن 
بلغاری در آستانه کسر شــش امتیاز قرار داردو در 
صورت کســر شــش امتیاز ضربه جبران ناپذیری 

به تیم محمد مایلی کهن وارد خواهد شد.

 مصدومیت نوری، مشکل جدید قلعه نویی 
کتورســازی تبریــز به دلیل  محمد نــوری بازیکن تیم ترا
مصدومیت از ناحیه کشــاله ران دیــدار برابر ذوب آهن 
 را از دســت داد تــا شــرایط قلعــه نویــی دشــوارتر از قبل

06 شود

 نیمار از رونالدینیو
 سبقت گرفت

شــمار گل هــای مهاجــم برزیلــی تیــم فوتبال 
بارسلونا، از هموطن پرآوازه اش که اوج دوران 

بازیگری اش را در نوکمپ سپری کرد، بالاتر رفت.
به گزارش تســنیم، نیمار با گلی که در پیروزی 6 بر صفر 
)شــنبه( بارســلونا در خانه آلاوس به ثمر رســاند، جای 
رونالدینیو را در جدول برترین گلزنان تاریخ آبی و اناری ها 
گرفت.نیمــار 25 ســاله بــا گلــی که بــه رقیــب تیمش در 
فینال جام حذفی اســپانیا زد، تعداد گل هــای خود در 
169 بازی اش برای آبی واناری ها را به 95 رساند و به این 
ترتیب از رونالدینیویی که در 207 بازی  خود در پنج سال 

حضورش در نوکمپ 94 گل زده است، سبقت گرفت.
کنــون در جــدول برترین گلزنــان تاریخ باشــگاه  نیمار ا

بارسلونا رده نهم را از آن خود کرده است.
رده بندی برترین گلزنان تاریخ بارســا را در زیر مشاهده 

می کنید:
1- لیونل مسی 488 گل در 565 بازی
2- ساموئل اتوئو 129 گل در 198 بازی

3- ریوالدو 111 گل در 203 بازی
4- پاتریک کلویورت 110 گل در 232 بازی

5- لوئیس سوارس 109 گل در 128 بازی
6- هریستو استویچکوف 105 گل در 217 بازی

7- لوئیس انریکه 99 گل در 262 بازی
8- پدرو رودریگس 99 گل در 321 بازی

9- نیمار 95 گل در 169 بازی
10- رونالدینیو 94 گل در 2077 بازی

به بهانه دوهزار تایی شدن 
منچستریونایتد

 شــیاطین ســرخ بــا فاصلــه ای جالــب توجــه 
توانستند بهترین تیم تاریخ لیگ برتر انگلیس 
باشند که به 2000 امتیاز رسیدند.به گزارش دیلی استار، 
منچستریونایتد با برتری 2 بر صفر برابر  واتفورد به رکورد 
دوهزار  امتیــازی در تاریــخ لیگ برتر رســید تا همچنان 
نشــان دهد برترین تیم تاریخ لیگ برتر اســت. یونایتد 
 ایــن فرصــت را دارد تــا بــا برتــری در بــازی بعد بــه رکورد

 600 برد در این رقابت ها نیز برسد. 
کننــده بــه منچســتریونایتد،  نزدیک تریــن تعقیــب 
آرســنال اســت که یــک هــزارو797 امتیــاز کســب کرده 
و بالاتــر از چلســی در رده دوم قــرار گرفتــه اســت. بعد از 
آبی های لندن نیز تیم های لیورپــول، تاتنهام و اورتون 
در رده هــای بعــدی قــرار دارنــد و جالــب اینجاســت که 
خبری از منچسترســیتی در بین تیم های صدرنشــین 
نیســت.به این ترتریب منچســتریونایتد تنها تیمی در 
تاریخ لیگ برتر اســت که میانگین امتیازی اش بیش از 
دو امتیاز اســت. میانگین امتیازی این تیم 2,11 اســت 
و ایــن در حالی اســت که آرســنال بــا میانگیــن 1,89 در 
رده دوم قــرار دارد.در ایــن رده بندی دو تیــم کاردیف و 
سوئیندون با 30 امتیاز، کمترین امتیاز را در تاریخ لیگ 

برتر کسب کردند.

انریکه: دیدن مصدومیت 
ک بود ویدال وحشتنا

لوئیــس انریکــه، ســرمربی بارســلونا، پــس از 
پیروزی 6برصفر مقابل آلاوس، ابراز امیدواری 
کرد که مصدومیت الکس ویدال خیلی جدی نباشد و او 
به زودی به میادین برگردد.به گزارش »ورزش سه«، در 
 ایــن دیــدار کــه در آن بارســا بــا گل هــای لوئیس ســوارز 
کیتیچ و الکسیس  )دو گل(، نیمار، لیونل مسی، ایوان را
روانو )بازیکن حریف( به پیروزی رسید، در دقایق پایانی 
ویدال در برخــورد با تئو هرنانــدس، از ناحیه قوزک پا به 
شــدت مصدوم شــد. انریکه در پایان بازی گفت:» ما از 
تصاویر دیدیم که او حسابی به خودش لطمه زد. برای 
او، تیم و باشــگاه ناراحتم. امیدوارم او خــوب ریکاروی 
کندو مطمئنم این کار را خواهد کــرد. این مصدومیت 

جدی است، اما باید منتظر معاینات پزشکان باشیم.
 مصدومیــت الکــس بــرای مــا خیلــی بــد اســت. دیدن 
مصدومیت شدید یک بازیکن خوب نیست اما پزشکان 
بارسا از او مراقبت خواهند کرد.« سرمربی آبی و اناری ها 
همچنیــن در مــورد نمایــش تیمــش گفت:»چیزهــای 
زیادی برای آنالیز وجود دارد. در دیداری که حریف بازی 
را بست، ما باید مناطق زیادی را کنترل می کردیم و فکر 
می کنم این کار را انجام دادیم. مــا دیدار خیلی خوبی 
انجام دادیم؛ انتظاراتی که وجود داشت، برآورده شد و 
فضاهای زیادی ایجاد کردیم. علی رغم تغییر سیستم 
آلاوس، مــا می دانســتیم کــه می توانیــم از ایــن فضاها 

استفاده کنیم. این یک نمایش بی نقص بود.«

هانری: کانته بهترین بازیکن 
فصل است

تیری هانری، اسطوره آرسنال مدعی شد که ان 
گولو کانته، هافبک چلسی، بازیکن برتر سال از 
نگاه او بوده است.به گزارش »ورزش سه« هافبک فرانسوی 
که فصل گذشته به لسترسیتی کمک زیادی در قهرمانی 
کرد، ایــن فصل بــا حضور در چلســی نمایش های بســیار 
خوبی داشــته و با این تیم در آستانه کســب قهرمانی قرار 
دارد. حال، هانری مدعی شــد که به نظر او کانته بهترین 
بازیکن فصل است. او گفت:»هفته قبل در تمرینات چلسی 
بودم تــا ادن هــازارد را ببینــم و دیــدم که کانته به ســمت 
رختکن می رود. بنابراین پشت سر او رفتم. به او به رسیدم 
و با دســت به شــانه اش زدم. باید چک می کردم کــه آیا او 

واقعی است یا نه. گفتم »تو واقعی هستی! واقعی هستی« 
و او هم خندید. دلیلی نمی بینم کــه او بهترین بازیکن 
فصل نشود. از حالاست که رای دادن ها شروع می شود 
 و امســال کاندیدهای خوبــی حضــور دارند. زلاتــان در

 35 سالگی برای تفریح گلزنی می کند.«

 تکذیبیه باشگاه ذوب آهن 
در مورد گران ترین بازیکن لیگ 
باشــگاه ذوب آهــن اصفهــان بــا انتشــار 
تکذیبه ای، شائبه برخورداری از گران ترین 

بازیکن لیگ برتر فوتبال را رد کرد.
 روابــط عمومــی باشــگاه ذوب آهن اعــام کــرد: در پی 
انتشار اخباری در فضای رسانه ای کشور مبنی بر اینکه 
»ربیع عطایا« بازیکن لبنانی تبار تیم فوتبال ذوب آهن، 
گران ترین بازیکن لیگ برتر اســت، بدین وســیله خبر 
مذکور را تکذیب کرده واعام می کنیــم که رقم قرارداد 
ایــن بازیکن مطابق اســنادی موجــود در فدراســیون 
فوتبال و باشــگاه، 290 هــزار دلار بابت یک فصل ونیم 
است.روابط عمومی این باشــگاه اضافه کرد: با توجه 
به مدت قرارداد عاوه بر اینکه نسبت به مبالغ دریافتی 
بسیاری از بازیکنان حال حاضر لیگ رقم بالایی نیست، 
حتی با احتساب قیمت فعلی دلار بسیار کمتر از آنچه 

بیان شده، محاسبه می شود.
روابط عمومی باشگاه ذوب آهن اصفهان افزود: افتخار 
مجموعــه ذوب آهــن در قریب به نیم قــرن فعالیت در 
عرصه ورزش کشــوردر پیش گرفتن راستی وصداقت 
و تبعیــت از اخــاق حرفــه ای ورزشــی وســامت مالی 
ورفتاری و دوری از هرگونه حواشــی معمــول در برخی 

محافل ورزشی بوده وخواهد بود.
کنون با 33 امتیاز  تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان هم ا

در رده چهارم جدول رده بندی لیگ برتر قرار دارد.
این تیم همچنین یکــی از نماینــدگان ایــران در لیگ 
قهرمانان آسیا به شمار می رود و رقابت های خود را در 

این مسابقات از سوم اسفندماه آغاز می کند. 

 رضا جاودانی 
عضو کمیته انضباطی شد

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال صاحب 
عضو جدیدی شد.  

به گزارش »ورزش سه«، بعد از برگزاری نشست هیات 
رییسه فدراسیون فوتبال و با پیشنهاد رییس کمیته 
انضباطی رضا جاودانی، گزارشگر و مجری تلویزیون 
به عنــوان عضو جدید به ایــن کمیته اضافه شــد تا از 
این پس در کنار ســایر اعضا به پرونــده های حقوقی 
و انضباطی رسیدگی کند. رضا جاودانی که در رشته 
حقوق تحصیل کــرده و مدارک عالی گرفته اســت به 
پیشــنهاد حســن زاده، رییس کمیتــه انضباطی و با 
موافقت هیات رییسه فدراســیون فوتبال به عنوان 
عضو جدید این کمیته از این پس در آرای انضباطی 

نقش خواهد داشت .

 رکورد استثنایی زاید 
و روانشاد بهزادی

پنج ســال از آخرین باری که یک بازیکن در 
 دربــی پایتخــت موفــق بــه زدن ســه گل و 

هت تریک شده است می گذرد .  
به گزارش »ورزش ســه«، ایمون زاید آخرین فردی بود 
که معجزه وار توانست در عرض 10 دقیقه سه گل به تور 
دروازه رقیب بچسباند و نامش را در تاریخ این مسابقات 
ثبت کند.پیش از این تنها زنده یاد همایون بهزادی بود 

که در یک دربی سه گل به ثمر رسانده بود.
همچنین مهــدی طارمی نیــز در دیدار پــر گل فصل 
گذشــته دو تیم می توانســت هــت تریک کنــد ، اما از 
دســت دادن یک پنالتــی و همچنین پــاس گل او به 
مســلمان در حالی که خود در مصافــی تک به تک با 
رحمتــی بود، مانع از این شــد تــا او ســومین بازیکنی 
لقــب بگیــرد کــه در طــول 83 دیــدار دربــی موفق به 

انجام این مهم شده است.

رجب زاده: 
داور   می توانست پنالتی نگیرد

ونگر: 
از گل هند سانچس عذرخواهی می کنم

کاپیتان ذوبی ها مــی گوید در حالــی داور یک 
خطای هند را به سود حریف اعام پنالتی کرد 
که تــوپ از فاصلــه نیم متــری به دســت بازیکــن تیم ما 

برخورد کرده و پیش از این داوران بازی های ما 
این توپ ها را اعام پنالتی نمی کردند.

  به گــزارش »ورزش ســه« مهدی رجــب زاده 
پــس از پایــان بــازی تیــم هــای ذوب آهــن و 

گفــت: متاســفانه در دقایــق  کتورســازی  ترا
ابتدایی بازی یک گل دریافت کردیم، 

به نظر مــن داور می توانســت آن 
کتوری  ضربه پنالتی را برای ترا

کــه فاصلــه  هــا نگیــرد چــرا 
ضربه بــه تــوپ بــا بازیکن 
ما کم بود و بارها شده که 

ضربــات این چنینــی، حتــی از فاصلــه دورتــر، بازیکنان 
تیم ما زده انــد، اما داور آنها را پنالتی نگرفته اســت. من 
به داور هم گفتــم ضربات بدتــر از این را برای مــا پنالتی 
نگرفته اند چطور شما این توپ را که از فاصله نیم 
متری به دست بازیکن ما خورده را پنالتی اعام 
می کنید.هر آنچه بود داور آن پنالتی را به ســود 
حریف گرفــت، اما همان گل شــیرازه تیم مــا را از 
هم پاشید، بعد از گل دوم هم می توانستیم گلزنی 
کنیم و بازی را برگردانیم، اما امروز روز ما نبود، 
کتوری ها هم تبریک می گویم،  به ترا
بــازی خوبــی انجــام دادنــد، اما 
حیف شــد مــا امیــدوار بودیم 
این بازی را به سود خود به 

پایان برسانیم. 

 سرمربی آرسنال بعد از برتری برابر هال سیتی 
ار خطای هند آلکسیس سانچس که داور آن 

را ندید، عذرخواهی کرد.
به گزارش ایسنا، در هفته جاری رقابت های لیگ 

برتر انگلیس چند دیدار برگزار شــد که در یکی از 
دیدارها آرســنال در خانه به دیدار هال ســیتی 

رفت و با دو گل به برتری رسید.
گل اول ایــن بــازی را ســانچس بــا دســت وارد 

دروازه حریف کــرد کــه داور این صحنه 
را ندید، ولی ایــن بازیکن در ادامه 

و در نیمــه دوم گل دوم را به ثمر 
رساند.آرسن ونگر بعد از پایان 

بــازی گفــت: بــازی ســخت و 
دشواری داشتیم.

 فکر می کنم انعطاف پذیر و متمرکز بودیم. بازی در برابر 
این تیم خوب آسان نبود. جو نگران کننده ای بود، اما 
به عنــوان بازیکن بایــد با آن کنــار بیایید. خوشــحالم 

برنده این بازی شدیم.
 در دقایق زیــادی از بــازی تیــم برتر بودیــم و با 
شایستگی به سه امتیاز رسیدیم.ونگر درباره 
گل اول ســانچس گفــت: اول که از کنار ســکو 
دیــدم، چیــزی متوجــه نشــدم، ولی وقتــی از 
تلویزیــون صحنــه را دیــدم، فهمیــدم کــه 
توپ با دست زده شده و به همین 
خاطر از تیم حریف عذرخواهی 
می کنم.آرســنال ایــن هفتــه 
باید در لیگ قهرمانان اروپا به 

دیدار بایرن مونیخ برود. 

برد نوبرانه  استقلال
دربی 84 هم حساسیت داشت و هم هیجان

عصر دیروز   ورزشگاه آزادی میزبان دربی 84 سرخابی های 
پایتخت بود  تا پرونده مسابقات هفته بیست و یکم لیگ 
برتر فوتبال بسته شود. دو تیم پرسپولیس و استقال در 
حالی رودروی هم صف آرایی کردند که سرخ ها هفته ها 
بدون رقیــب جــدی صدرنشــینی لیــگ برتــر را در اختیار 
داشــتند، اما آبی ها در نیم فصل دوم بــه جمع تیم های 
بالانشــین اضافه شــده بودند، با این حال قبــل از بازی، 
گران حاضر در ورزشــگاه هــم از برتری  حتی تعداد تماشــا
سرخ ها حکایت داشت؛ ولی نتیجه ای که در میدان بازی 

رقم خورد، تمام پیش بینی ها را بر هم زد.
پرسپولیسی ها بازی را تهاجمی تر از حریف شروع کرده و 
در دقیقه پنج بازی به گل رسیدند تا ورزشگاه یکپارچه 
خ شود.در این صحنه پاس محسن مسلمان با  سر
تک ضربه ســروش رفیعی وارد دروازه اســتقال 
گردان برانکو از حریف پیشی بگیرند  شد تا شا
امــا در دقیقــه 17 بازی، فرشــید اســماعیلی 

نتیجه را به تساوی کشاند.
هافبــک اســتقال روی یک تــوپ برگشــتی با 
شلیکی از پشت محوطه جریمه دروازه علیرضا 
بیرانونــد را بــاز کــرد؛ دروازه ســرخ هــا در حالی 
فــرو ریخت کــه بعــد از گل احســان پهلــوان به 
پرســپولیس، قفل دروازه این تیم بسته مانده 
بود. پس از تســاوی بــازی و در شــرایطی که هنوز 
هواداران استقال شــادمان از گل به ثمر رسیده 
بودند، یک بار دیگر دروازه پرسپولیس باز شد.در 
دقیقه 19 اســماعیلی با نفوذ از سمت راست دفاع 
پرسپولیس توپ را به روی دروازه پرسپولیس فرستاد 
و علی قربانی با یک ضربه ســر نتیجه را به ســود استقال 
کرد.در ادامه بازی پرسپولیسی ها برای جبران گل خورده 
حماتی را ترتیب دادند، اما یک دقیقه مانده به پایان نیمه 
 نخســت، اســتقال یک بار دیگر به گل رســید تا بــا نتیجه 

3 بر  یک راهی رختکن شود.در این صحنه کاوه رضایی 
با نفوذ به محوطه جریمه، با ضربه ای تماشایی برای 
ســومین بار دروازه بیرانونــد را بــاز کرد تا خاطــره دربی 
مرداد سال 74 که اســتقال با برد 3 بر یک به رختکن 

رفته بود، برای هواداران این تیم زنده شود.
در نیمه دوم از هیجان 45 دقیقه اول بازی خبری نبود 
ج  اما پرسپولیســی ها برای اینکه بازنده از میدان خار
نشــوند، در 10 دقیقــه پایانــی خیمــه ســنگینی را روی 
دروازه استقال برپا کردند تا اینکه در دقیقه 92 بازی، 
پرتــاب اوت بلند روی دروازه به ســیدجال حســینی 
رســید و مدافع پرســپولیس کــه در درگیری بــا مهدی 
رحمتی کارت زرد گرفته بود، گل دوم تیمش را به ثمر 

رساند تا اختاف به حداقل برسد.
درگیری ایجاد شــده بعــد از ایــن گل، منجر بــه اخراج 
رحمتی از تیم اســتقال شــد تــا این تیم پــس از توقف 
بلند مــدت، یــک دقیقــه پایانــی را 10 نفره دنبــال کند 
و در نهایت نیــز علیرضا فغانی ســوت پایان بــازی را به 
صــدا درآورد تــا یکــی از زیباتریــن دربی هــای پایتخت 
بــه ســرانجام برســد.این بــرد، چهارمیــن بــرد متوالی 
استقالی ها با سه گل در دور بازگشت لیگ محسوب 
می شــود و اســتقال را 37 امتیازی کرد. پرســپولیس 
 نیــز بــا همــان 47 امتیــاز جایگاهــش در صــدر جدول 
رده بندی را حفظ کرد تا نتیجه به دست آمده در این 
دیدار، تاثیر خاصی در وضعیت دو تیم نداشته باشد.
مدافع جوان تیم پرسپولیس نیز پس از پایان دربی به 
دلیل بیهوشی با آمبولاس به بیمارستان منتقل شد. 
محمد انصاری قصد داشــت به رختکن بــرود که یک 
بطری آب از سمت تماشاچیان به سرش اصابت کرد 

تا به صورت جدی  بیهوش و مصدوم شود .
البتــه بــه نظــر نمی رســد مصدومیــت انصــاری خیلی 
جدی باشــد، اما در لحظــه ابتدایی ایــن مصدومیت 
ک به نظر می رســید.همچنین پس از پایان  وحشــتنا
بازی، سایت AFC تحت تاثیر دربی تهران قرار گرفت و 

از پیروزی استقال سخن گفت.
گرام خود  کانت رســمی اینستا کنفدراسیون آسیا  در ا
به برد 3 بر 2 اســتقال مقابل پرســپولیس  اشــاره و در 
ادامه ذکر کــرد که اســتقال از ســال 2011 برنــده دربی 

تهران نشده بود. 

حتـی اگـر پـای کـورس مدعیـان و قهرمانـی هـم در میـان نباشـد، دربـی سـرخابی هـای 

مهری 
مصور

پایتخـت حساسـیت خـاص خـود را دارد، اما وقتی پای پنـج گل در میان باشـد، یعنی اینکه 
هیجـان و جذابیـت هـم چاشـنی حساسـیت شـده اسـت. دیـروز آبـی هـا خوشـحال ترین 
مردمـان کـره زمیـن بودنـد؛ بـرد سـه بـر دو در دربـی تهـران، آن هـم وقتـی حریـف مدعی 
شـماره یـک قهرمانـی اسـت و هفتـه هـا رنـگ باخـت را ندیـده بـود. اسـتقلال فینـال نیـم 

فصل دوم را برد و به امیر قلعه نویی و تراکتور هدیه داد.

رکورد خاص 
ژابی آلونسو

 کاپلو و پشیمانی از
PSG نرفتن به 

 ستاره اسپانیایی بایرن مونیخ با حضور در دیدار برابر انگولشتات یک رکورد خاص را 
به نام خود به ثبت رساند.به  گزارش کیکر، ژابی آلونسو یکی از بهترین هافبک های 
تاریخ فوتبال اسپانیا به شمار می آید. او بازیکن بسیار باتجربه ای به شمار می آید  و 
در بایرن مونیخ بازی می کند.آلونسو سابقه حضور در تیم های  بزرگی را در کارنامه 
دارد. او در اســپانیا فوتبال خود را با رئال سوســیداد شــروع کــرد و بعــد از آن راهی 
لیورپول شد و با این تیم قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا را 
تجربه کرد. او به فوتبال اسپانیا برگشت تا این بار پیراهن 
رئال  مادرید را بر تن کند و با این تیم هم قهرمانی در لیگ 

قهرمانان اروپا را به دست آورد.
کنون در بایــرن مونیخ بــازی می کنــد و در این  آلونســو ا
تیم هــم عملکــرد خوبــی از خــود نشــان می دهد. 
ایــن بازیکــن اســپانیایی در دیــدار برابــر 
اینگولشــتات در ترکیــب اصلــی بایــرن 
بــه میــدان رفــت. ایــن دیــدار یــک 
رکــورد خــاص را بــه نــام ایــن بازیکن 
بــه ثبــت رســاند : او   هشــتصدمین 
 بــازی رســمی خــود را بــه نمایــش 

گذاشت.

 تغییر حکم جنجالی لیگ دسته یک
محرومیت سه جلسه ای مجتبی رمضانی، بازیکن تیم دسته اولی خونه به 

خونه از سوی کمیته انضباطی به یک جلسه تقلیل یافت.
  به گزارش »ورزش ســه«، رمضانــی، هافبک تیــم خونه به خونــه که گفته 
می شد در بازی با بادران به سرپرست این تیم توهین کرده از سوی کمیته 
انضباطی به سه جلسه محرومیت از حضور در رقابت های تیمش محکوم 
شــده بود که ســیف الله پور، سرپرســت بادرانی ها در برنامه هفته گذشــته 
لیگ یک اعام کرد که رمضانی به هیچ عنوان به او توهینی نکرده و حاضر 
است به کمیته انضباطی برود تا بگوید رمضانی هیچ حرکت زشتی مقابل 

او انجام نداده است.

اســطوره مربیگــری فوتبــال ایتالیــا، فــاش ســاخت کــه از پاری ســن ژرمن 
پیشنهاد مربیگری داشته و الان پشیمان است که پیشنهاد این تیم بزرگ 

فرانسوی را رد کرده است.  
به  گزارش »ورزش ســه«، فابیو کاپلو یکی از مربیان بــزرگ فوتبال ایتالیا به 

شمار می آید که در تیم های سرشناسی مربیگری کرده است.
 این مربــی ایتالیایــی از دلیل رد پیشــنهاد پاری  ســن  ژرمن 

برای مربیگری در این تیم سخن به میان آورد و گفت : به 
شما بگویم که هیچ کسی به اندازه من به نیمکت پاری 

 سن  ژرمن نزدیک نبود.
 با این حال تصمیم گرفتم که به این تیم »نه« بگویم. 

وقتــی لئونــاردو )مدیــر ورزشــی PSG( بــا محرومیــت 
 مواجه شد، ســران باشگاه پاری  ســن  ژرمن با من تماس

 گرفتند.
او ادامه داد:» ابتدا با پیشــنهاد آنهــا موافقت کردم، 

اما در نهایت جواب رد دادم، زیرا در آن زمان 
هدایت تیم   ملی فوتبال روسیه را برعهده 

داشــتم. به خود گفتم که ترک کردن 
این تیم خیانت است.« 

07 سال دوازدهم، شماره 2862 فوتبال
 دوشنبه

25 بهمن  ۱۳۹5

اخبار                          روز

فوتبال                 جهان

خوســه لوییــس چیــاورت یکــی از چهره های 
برتــر فوتبــال جهــان در دهــه 90 بــود. نــه تنهــا 
مهارت هــای دروازه بانــی بلکــه مهــارت گلزنی 
او باعث شــده بود تا حســابی برای خــود نامی 
دســت و پــا کنــد. چیــاورت در 72 بــازی ملی  
هشت گل زده دارد و در کل او موفق شده بعد 
از روجریو سنی برزیلی، دومین دروازه بان گلزن 

تاریخ لقب بگیرد.
 تصویر جدید از این دروازه بان نشان می دهد 
او بــا دوران فوتبــال خــود تفــاوت زیــادی پیدا 
گوئــه  کــرده اســت. دروازه بــان بازنشســته پارا
که ســه بــار بهتریــن دروازه بــان جهــان از نگاه 
فدراســیون بیــن المللــی لقــب گرفتــه اســت، 

اضافه وزن زیادی دارد.  

  اضافه وزن  
دروازه بان خاص

32استقلال                                                               پرسپولیس



شهرستان08 سال دوازدهم، شماره 2862 
 دوشنبه

25 بهمن  ۱۳۹5

ايجاد زيرساخت های 
گردشگری در زرين شهر

گفــت: مــا مـــــعتقدیم  شــهردار زريــن شــهر 
از  شــفاف  صــورت  بــه  بایــد  شــهروندان 
که نیاز  گاه باشند؛ چرا فعالیت های شهرداری باخبر و آ
است مردم بدانند که شهرداری ها با مشکلات زیادی در 
زمینه تامین منابع مالی موردنیاز برای اجرای پروژه های 

عمران شهری مواجه هستند.
جــواد جمالــی در نشســت شــورای اداری شهرســتان 
لنجان با اشــاره به اینکه امروز شــهرداری ها در پیشانی 
خدمت رســانی بــه مــردم هســتند، ادامــه داد: امــروز 
شهرداری ها جلوه گاهی تمام عیار و نشانی بارز از فریضه 
زيبای خدمت رسانی و خدمات دهی به مردم هستند 
و مطمئنا کارکنان و عوامل پرتلاش و خدوم شهرداری با 
تلاش های مجدانه خویش در خط مقدم اين امر بوده 

و مصداقی گویا و بارز از اين عنوان هستند .
وی بــا اشــاره به اینکه ســه ســال گذشــته بــه خصوص 
سال۹۵ سال سختی برای شهرداری های سراسر کشور 
بود، عنــوان کرد: شــهرداری ها شهرســتان لنجان طی 
سال های گذشــته با فراز و نشــیب های موجود در اين 
شهرســتان و عدم پرداخت به موقع عوارضات از سوی 
کارخانجات و با مشــکلات متعددی روبه رو بــوده اند و 
برهمین اساس در  مجموعه شهرداری زرين شهر بر آن 
شدیم تا با کســب درآمدهای پایدار شــهری از اين رویه 
خود را جدا ســاخته و رشــد مديریــت شــهری را بیش از 

گذشته رقم بزنیم.
شهردار زرين شهر با اشاره به روند پروژه های عمرانی اين 
شهرداری، بیان کرد: ما معتقدیم رها کردن پروژه های 
شهری، هر چند در شرایط سخت اقتصادی قرار داریم، 
جفــا در حــق مــردم اســت و بایــد گفــت هرچند، ســال 
جاری با نگرانی و دغدغه های فراوانی ســپری شــد، اما 
با توجه به همت جهادی و غیرت دینی کارکنان خدوم 
شهرداری زرين شهر نتايج خوبی در اجرای پروژه های 
شهری حاصل شد و لحظه ای اجازه توقف هیچ یک از 

پروژه های شهرداری را نداده و نخواهیم داد. 
وی یــادآور شــد: بــا توجــه بــه مشــکلات متعــدد و رکود 
موجود در کشور، ما نیز در مجموعه شهرداری زرين شهر  
برآن شــدیم بــا رویکــردی نويــن پا بــه عرصــه ای جدید 
بگذاریم که هدف عمده آن نیز شناسايی سازوکارهای 
ارتقا و بهبود منابع پایدار برای تامین هزینه ها در حوزه 
مديریــت شــهری بــوده اســت. وی در ادامــه توجــه به 
زيرساخت های گردشگری را موجب ایجاد درآمدهای 
پایدار دانست و گفت: مجموعه شهرداری زرين شهر بر 
اين باور است که جذب گردشگر به اين منطقه می تواند 
در حوزه فرهنگــی، عمرانی و اقتصادی بســیار تاثیرگذار 
باشــد و بــر همین اســاس احــداث پــارک کوهســتان به 
مســاحت ۱۱۰ هکتــار و همچنیــن دهکــده گردشــگری 
در ايــن شــهر از پروژه هــای مهــم شــهرداری در حــوزه 
گردشــگری به شــمار می آید.شــهردار زرين شــهر متذکر 
شد: رویکرد شهرداری برای اجرای اين طرح ها آن بوده 
که در اين منطقه از ظرفیت بخش خصوصی اســتفاده 
شــود تا ضمن بهره منــدی و به کارگیری از فکر،اندیشــه 
و ســرمایه بخــش خصوصــی گامی در راســتای توســعه 
پایــدار و ایجــاد بنگاه هــای شــغلی در زمینــه توریســت 
برداشته باشــیم و برای ایجاد اين مناطق نیز اقدامات 
لازم جهت اخذ مجوزها صورت گرفته و قطعا با معرفی 
اين ظرفیت ها، بخش خصوصی برای ســرمایه گذاری 
بســیار راغب تر به ســمت ســرمایه گذاری در ايــن حوزه 
وارد خواهد شد. وی گفت: خوشبختانه امروز مجموعه 
 شهرداری زرين شــهر اقدامات مناسبی را برای تکمیل 
پروژه هــای نیمه تمــام و همچنیــن اجرای پــروژه های 
جدید صــورت داده کــه با تــلاش شــبانه روزی کارکنان 
خــدوم و زحمتکــش شــهرداری در تــلاش هســتیم تــا 
پروژه های عمرانی شهرداری زرين شهر با سرعت هرچه 
بیشتر مورد بهره برداری قرار گیرد و کام مردم شیرين تر 

از گذشته شود.

افتتاح پروژه پساب فولادشهر  
در آينده ای نزديک

شهردار فولادشهر پروژه پساب اين شهر را 
یکــی از پروژه هــای اثــر گــذار در منابــع آب 
دانســت و گفت: یکی از پروژه های مهم شــهرداری 
فولادشــهر، پــروژه تصفیــه پســاب فاضلاب اســت؛ 
کــه ايــن شــهر بــا دارا بــودن بیــش از ۵۰۰ هکتــار  چرا
فضای سبز به عنوان یک شــهر سبز تلقی می شود و 
همچنین بــا توجه به وجــود آلایندگی هــای اطراف 
شــهر و به منظور حفظ، نگهداری و توســعه فضای 
سبز استفاده از پساب فاضلاب شهر در اولویت کاری 
شهرداری قرار گرفت و با اعتباری بالغ بر 6۵۰ میلیارد 

ریال در فاز نخست به بهر برداری رسید. 
 مــرادی افــزود: امــروز فولادشــهر اولیــن شــهر زيــر 
۱۰۰ هــزار نفــر  دارای پســاب در ســطح کشــور اســت 
کــه از ايــن پــروژه مهــم برخــوردار مــی شــود و طــی 
مدت گذشــته نیز تلاش شــده در فاز دوم اين پروژه 
اســتانداردهای لازم در حــوزه بهداشــت و محیــط 
ح های مختلــف با اعتباری  زیســت نیز با اجرای طر
بالــغ بــر ۱۵ میلیارد ریــال مهیا شــود کــه در ماه های 

آینده شاهد بهره بردای از اين پروژه خواهیم بود. 
وی متذکــر شــد: از آنجايی کــه شــهروندان همواره 
خواهان رعایت عدالت اجتماعی در شهر هستند،  ما 
نیز تلاش داریم تمام توان خود را صرف توزيع منابع 
و خدمت بــه مــردم کنیم؛ چــرا که هــدف مجموعه 
شــورای اســلامی شــهر و شــهرداری فولادشــهر، 
توزيع عادلانه و مناســب منابــع و ارائــه خدمات به 

شهروندان فولادشهر است.

اخبار                              روز

راه اندازی باجه صدور کارت 
هوشمند ملی در برخوار

ريیس اداره پست شهرستان برخوار 

مهناز 
طغیانی

کارت  از راه انــدازی باجــه صــدور 
هوشمند ملی در محل شرکت پست 
شهرســتان برخوار خبــر داد. حمید 
بیدرام گفت: اداره پست شهرستان 
برخــوار در راســتای اهــداف شــرکت 
ملی پســت جمهوری اســلامی ايران باجــه ثبت نام 
کارت ملــی هوشــمند را در اداره پســت  وصــدور 
شهرســتان واقــع در دولــت آبــاد، ابتــدای خیابــان 
کنون آماده ارائه  22بهمن)لودریچه( افتتاح کرد که ا
کارت ملــی هوشــمند بــه  کلیــه خدمــات صــدور 
شــهروندان گرامــی اســت. وی افزود: گشــایش اين 
باجه در راستای  اهداف شرکت ملی پست جمهوری 
اســلامی ايران وتوســعه اقتصادی و بهــره وری مالی 
است. بیدرام اظهار داشت:مجموعه پست کشور در 
دولت تدبیــر و امید با اثبات وجود پســت بــه عنوان 
اهرمــی موثــر در عرصــه هــای اقتصــادی، فرهنگی، 
اجتماعی و سیاســی در ســایه حمایت های دولت و 
مجلس موفق شده است تا ارائه خدمات عمومی و 
دولتی را ســامان بخشیده و رضایت بیشــتر را فراهم 

کند. 
وی تصريــح کرد:تصویــب اساســنامه شــرکت مالــی 
پســت با توجه به تغییر ماموریت های شبکه پستی 
و ســه وجــه فیزیکی،الکترونیکــی و مالــی بــه دنبــال 
نقطه عطف تاريخ پســت در دولت یازدهم به شــمار 
مــی رود.به دنبــال اين رویــداد مهــم فصلی تــازه به 
 روی فعالیت پســتی گشــوده شــده و ايــن مجموعه 
بــه عنــوان شــرکت زيــر ســاخت بخــش پســت،امور 
زيربنايی به منظور حضور اپراتورهای جدید پســتی 

را در بازار فراهم می آورد.

نبود سالن اجتماعات هنری 
برای هنرمندان تیران و کرون

ريیــس اداره فرهنـــــگ و ارشــــــاد اســلامی   
گفــت: نبــود  کــرون  شهرســتان تیــران و 
اجتماعات استاندارد هنری در تیران و کرون چالشی 
جــدی بــرای فعالیــت هنرمنــدان اســت. صــادق 
صالحی در گفت وگو با ايرنا با اشاره به اینکه دو سالن 
 اجتمــــاعات دولتــی در شهرســـــتان تیــران و کــرون 
وجــود دارد،  افزود: اين ســــالن ها تا حــدی برخی از 
قابلیت هــای اجرای برنامــه های هنــری را دارد، اما 
حفظ سالن و رسیدگی به هزینه های اجرايی آنها به 

دغدغه ای برای ما تبديل شده است.
 وی بــا بیــان اینکــه اســتفاده و بهــره گیــری از ايــن 
ســالن ها برای هنرمندان با هزینــه و موانعی روبه رو 
است، گفت: مشکل هزینه و اعتبارات نگهداری اين 
ســالن ها منطقی اســت، اما نبود ســالن اجتماعات 
اســتاندارد هنری برای فعالیت هــای هنرمندان نیز 
معضلی جدی است که بســتر برای تمرين و اجرای 

آنها فراهم نیست. 
کیــد بــر ضــرورت ایجــاد زيــر ســاخت و   وی بــا تا
بســتر ســازی لازم بــرای فعالیــت هــای هنــری در 
تیران و کرون خاطرنشــان کرد: در سال جاری برای 
تامین بخشــی از نیازهای زيرســاختی، یک میلیارد 
 ریــال اعتبار بــرای تکمیــل مجموعــه فرهنگــی اداره 
پیش بینی شده است. شهرســتان تیران و کرون در 

4۵ کیلومتری غرب اصفهان قرار دارد.

 انتقال گاز به خوروبیابانک 
به روش سی ان جی

مديرعامــل شــرکت گاز اســتان اصفهــان    
گفت: عملیات انتقال گاز به خوروبیابانک 
از طريق خط لوله صرفه اقتصادی نداشته، بنابراين 
درحال حاضر به روش سی ان جی اجرايی می شود.
  ســید مصطفی علوی اظهــار داشــت: در انتقال گاز 
بــه روش ســی ان جــی ابتــدا گاز در ایســتگاه اصلــی 
)مادر( توسط کمپرسور تا فشار سه هزار و 6۰۰ پی اس 
آی )PSII( فشرده سازی و داخل مخازن مخصوص 
تزريــق مــی شــود و پــس از آن توســط کامیــون های 
مخصوص، حمل و به ایستگاه های مصرف )دختر( 

منتقل می شود.
وی با اشــاره بــه اینکه شهرســتان خــورو بیابانک در 
42۰ کیلومتــری شــرق اصفهــان واقع شــده اســت، 
اظهار کرد: در ایستگاه دختر  فشار گاز اين مخزن به 
فشار 6۰ پی اس آی )PSI( کاهش می یابد و به شبکه 

تزريق می شود.
مديرعامل شــرکت گاز اســتان اصفهان بیان داشــت: 
عملیــات اجرايــی گاز رســانی از طريــق ســی ان جــی 
)گاز طبیعــی فشــرده( بــه دو شــهر جنــدق و انــارک در 
شــرق اســتان اصفهــان آغــاز شــده اســت.وی بیــان 
داشــت: گازرســانی به اين دو شهر اســتان در راستای 
افزایش ضریــب نفــوذ گاز در اســتان بوده کــه از طريق 
ســی ان جــی انجــام می شــود و براســاس برنامــه طــی 
4۰۰ روز به بهــره بــرداری خواهد رســید.علوی با اعلام 
اینکــه بــا نصــب و اجــرای یک هــزار و6۰۰ انشــعاب گاز 
در شــهر جندق بیــش از یک هــزارو 4۰۰ خانوار شــهری 
از نعمــت گاز طبیعــی بهــره منــد خواهند شــد، افزود: 
 بــا اجــرای پــروژه گازرســانی بــه شــهر انــارک بیــش از
 ۵۵۰ خانوار از اين نعمت بهره مند می شوند.وی گفت: 
در اين پروژه ۱۷ کیلومترشبکه پلی اتیلن و ۷۰۰ انشعاب 
گاز با هزینــه ای بالغ بــر 22 میلیــارد ریال و احــداث یک 
ایستگاه مادر، شش ایستگاه دختر، ایجاد مخازن، تهیه 
 تریلــر و کمپرســورهای حمل CNG بــا هزینــه ای بالغ بر

 2۰۰ میلیارد ریال انجام خواهد شد.مديرعامل شرکت 
گاز استان اصفهان اعلام کرد: اين شرکت در حال حاضر 
ســالانه حدود 2۰ میلیارد متر مکعب گاز طبیعی توزيع 
می کند و از اين نظر،  بالاترين میزان توزيع گاز در سطح 

کشور را به خود اختصاص داده است. 

اخبار                          كوتاه معاون سلامت دامپزشکی اصفهان:

گلپايگان و کاشان درگیر بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان نشده اند
معاون سلامت اداره کل دامپزشکی اصفهان گفت: 
کیپ های قرنطینه ای در مرزهای  به دنبال استقرار ا
کنون گلپایگان و کاشان درگیر بیماری  ورودی قم و مرکزی تا
آنفلوآنزای فوق حادپرندگان نشده است.محمد کشتکار در 
گفت وگو با مهر اظهار داشت: با وجود تلاش های شبانه روزی 
کیپ  قرنطینه در مرزهای ورودی  دامپزشکی و استقرار چند ا
استان های قم و مرکزی به منظور پیشگیری از ورود بیماری 
آنفلوآنــزا خوشــبختانه دو شهرســتان گلپایــگان و کاشــان از 
بیمــاری فــوق حادپرنــدگان مصون مانــده اســت. وی بیان 
داشــت: در همین راســتا بــا کنتــرل رفــت و آمدهــای تمامی 
غ،  خودروهای حامل طیور و فرآورده های خام دامی اعم از مر
کنون شهرستان های  غ و کود مرغی تا آلایش مرغی، تخم مر
گلپایگان و کاشان علی رغم وجود واحدهای زیاد تخم گذار، 
گوشتی و رنگی هیچگونه گزارشی از تلفات و مشاهده بیماری 

نداشــته ایم.معاون ســلامت اداره کل 
کیــد  دامپزشــکی اســتان اصفهــان بــا تا
بــر  اینکــه تمــام شهرســتان های مــرزی 
اســتان درگیــر نشــده اســت، ادامــه داد: 
تايید شــدن هر کانــون آلوده وابســته به 
کل  تايیــد اولیــه در آزمایشــگاه اداره 
دامپزشــکی پس از نمونه گیری و سپس 
مرکز تشخیص است .وی اظهار داشت: 

در صورت مشاهده هر گونه مورد مشکوک به آنفلوآنزای فوق 
حاد پرندگان، نمونه گیری می شود و برای تايید ارسال شده و 
شرایط قرنطینه ای برای آن منطقه اعمال می شود.کشتکار 
کنون هیچ موردی از ابتلای انسان به آنفلوآنزای فوق  گفت: تا
حادپرنــدگان گــزارش نشــده اســت،  هرچنــد همیشــه باید 
مراقب بود و موارد مشکوک را مادام پیگیری و دنبال کرد.وی 

مهم ترين عامل انتقال اين بیماری را عدم 
رعایت نکات امنیت زیستی )بیوسکوریتی( 
توســط بهــره بــرداران دانســت و افــزود: با 
توجه به خاصیت ويروس به ويژه اين نوع 
 از ويــروس ويــروس )H۵N8(به راحتــی 
 از طريــق مکانیکــی انتقــال پیــدا می کنــد 
و همین باعــث می شــود در صــورت عدم 
رعایــت ضوابــط بهداشــتی، علــی رغــم 
کیپ های نظارتی و قرنطینه، حجم  تلاش های شبانه روزی ا
عظیمی ويروس توسط افراد، وسايل نقلیه، پرندگان وحشی 
و غیــره  در منطقه پخش و ســبب درگیــری ســاير واحدهای 
مرغداری شود.معاون ســلامت اداره کل دامپزشکی استان 
اصفهــان بــا اشــاره بــه اینکــه از آغــاز فصــل ســرما تمامــی 
فعالیت های بهداشــتی، قرنطینــه ای، نظارتی دامپزشــکی 

کیپ های دامپزشکی و  کنون نیز ا تشدید یافت، افزود: هم ا
شبکه های دامپزشکی در آمادگی کامل 24 ساعته هستند.

وی بیان داشــت: با توجه به حجــم بالای تعــداد مرغداری، 
کم مرغداری ها و با توجه به ســردی  میزان جوجه ريزی و ترا
هوا و ماندگاری و گردش اين ويروس گسترش اين بیماری دور 
گرچه با برگزاری دوره های آموزشی - ترویجی  از ذهن نیست، ا
 بــرای بهــره بــرداران در جهــت پیشــگیری از انتقــال بیماری 

گام های موثری صورت گرفته است.
کشــتکار بیــان داشــت: از زمان مشــاهده اولیــن مــورد از اين 
بیماری در استان، تمام مسوولان و کارکنان دامپزشکی تمام 
وقت در حال فعالیت و کشــیک هســتند.وی اظهار داشت: 
مداومت و جدیــت در کار در عیــن کمبود نیــرو و امکانات به 
خصــوص خودروهای مناســب خــود فشــار بزرگی بــر تمامی 

مديران و کارکنان فعال در دامپزشکی وارد می کند. 

برای رفع مشکلات خشکسالی و کمبود آب صورت گرفت؛

آبرسانی به روستايیان شاهین شهر و میمه 
شهردار نجف آباد خبر داد:

صرفه جويی سه میلیارد تومانی در انتقال پساب
پروژه آبرســانی به روســتای »سُــه«، شهرستان   
 شــاهین شــهر و میمــه در ایــام الله دهــه فجــر 
 بــا حضــور مســوولین اســتانی و شهرســتان افتتــاح و بــه 
بهره برداری رسید. به گزارش روابط عمومی شرکت آب و 
فاضــلاب روســتايی اســتان اصفهــان، مديــر امــور آب و 
فاضلاب روستايی شهرستان شاهین شهر، میمه و برخوار  
در اين خصوص گفت:  منبع تامین آب شــرب روســتای 
»سُــه« واقع در شــمال اين شهرســتان با حدود هــزار نفر 
جمعیت، بــه دلیل خشکســالی دچار کمبود آب شــده و 
آبرسانی به اهالی اين روستا را با مشکل مواجه کرده بود. 
وی افزود: برای برطرف کردن اين مشــکل، پس از انجام 
مطالعــات فنی، طــرح جایگزين کــردن منبــع تامین آب 

جدید در دستور کار قرار گرفت و در دهه فجر بهره برداری 
از آن آغاز شــد. محمد اونیک آزه  اعتبار هزینه شده برای 
اجرای اين پروژه را دو هزار و ۵۰۰ میلیون ریال اعلام کرد و 
اظهار داشــت: اين اعتبــارات از محل اعتبــارات صندوق 
توسعه ملی تخصیص داده شده بود. وی  ادامه داد:  حفر 
و تجهیز  یــک حلقه چاه، اجــرای یک هــزار و2۰۰ متر خط 
انتقال، احداث ساختمان چاه و کلرزن و اجرای یک هزار 
و 28۰ متر شبکه برق از اقدامات انجام شده برای اين پروژه 
بــوده اســت. وی  همچنین با اشــاره بــه اهمیــت کنترل 
کیفیت و ســلامت آب شــرب مصرفــی روســتايیان گفت: 
برای ايــن پــروژه، از دســتگاه الکترولیز نمک طعــام برای 

گندزدايی آب آشامیدنی استفاده شده است.

شهردار نجف آباد گفت: بر اساس برآوردهای   
صــورت گرفتــه اجــرای خــط انتقــال پســاب 
تصفیه خانــه فاضــلاب بــه حــدود پنج میلیــارد تومان 
اعتبار نیاز داشــت که بــا خرید دو دســتگاه ويژه جوش 
لوله هــا بــه ارزش 2۰ میلیون تومــان و آمــوزش دو نفر از 
پرسنل خدمات شهری در کرج، پروژه با صرف اعتباری 
بالغ بر دو میلیارد تومان جهت خرید لوله های مورد نیاز 
به مراحل پایانی خود نزدیک می شود. منتظری اجرای 
ح را در مرحلــه نصب پمپ هــا و موتورخانــه در کنار  طر
تکمیــل باقیمانــده اولیــن فــاز خــط انتقــال دانســت و 
 اضافــه کــرد: »اختصــاص ۱2۰ لیتــر در ثانیــه از پســاب
 تصفیه خانه فاضلاب نجف آباد به آبیاری فضای سبز، 

کار بــزرگ و دیــده نشــده ای اســت کــه بــرکات آن طــی 
سال های آینده با تحول در کمیت و کیفیت فضای سبز 
شــهری مشــخص خواهد شــد.« بــا تکمیل ايــن خط، 
پســاب فاضلاب از اواســط اســفند ماه ســال جــاری به 
تدريــج وارد شــبکه آبیــاری ســطح شــهر خواهــد شــد. 
شــهردار نجف آباد با اشــاره به ســرمایه گذاری سنگین 
صورت گرفته جهــت ایجاد، احیا و تقویت فضای ســبز 
شهر در نقاط مختلف بیان داشت: »با توجه به اهمیت 
اين موضــوع در کاهش مضــرات آلودگی هــوا و افزایش 
نشــاط و زيبايــی ســطح شــهر، همــه مــا بــه عنــوان 
شهروندان اين شهر وظیفه ای سنگین در قبال حفظ 

اين سرمایه ها برای نسل های آینده داریم.«

مباركه، جزء  رتبه های برتر  در بهره برداری از پروژه ها
با بهره برداری از ۱5۳ پروژه صورت گرفت؛ 

گی هــای شهرســتان مبارکه  وی بــه پتانســیل و ويژ
اشــاره کرد و گفت: در شهرســتان مبارکه اقدامات و 
خدمات شایسته ای در راســتای پیشرفت، عمران 
و آبادانــی  انجــام گرفته اســت کــه بــدون تردید اين 
فعالیت ها حاصل تلاش مســوولین، پیگیری های 
نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی و مديریت 

فرماندار شهرستان بوده که شایسته تقدير است. 
طرفه با اشاره به جایگاه ويژه شهرستان و موقعیت  
اســتراتژیکی شهرســتان و همچنیــن عبــور کریــدور 
شــرقی و غربــی از ايــن شهرســتان افــزود: در حــوزه 
حمل و نقل شهرستان با تهیه و تنظیم  تفاهم نامه 
احداث کنار گــذر غــرب و افزایش طــول ۱4 کیلومتر 
علاوه برقسمت های اجرا شــده  ان شاءالله بتوانیم 
گام مهمی در راستای تسريع  ایمنی و ارتقای کیفی 

حمل و نقل  در اين شهرستان برداریم.
وی بــا اشــاره بــه مشــکلات زیســت محیطــی در 
شهرســتان خاطــر نشــان ســاخت: انتظــار داریــم 
شــهرداران بــا تــلاش در حــوزه مديریــت پســماند و 
پساب با برنامه ريزی مناسب توجه ويژه ای به اين 

دو موضوع داشته باشند.
معاون هماهنگی و امور عمرانی استانداری اصفهان 
با اشــاره به پیش بینــی اعتبــارات تامین آب شــرب 
شهرها و روســتاها در برنامه بودجه سال۹6  افزود: 
امیدواریــم در ســال آینــده شــاهد تســريع و تحقــق 
ح های نیمه کاره در اين حوزه باشــیم و بتوانیم  طر

انتظارات مردم شریف را عملیاتی کنیم.
در ادامه جلسه نماینده مردم شریف شهرستان در 
مجلس شــورای اســلامی با اشــاره به وجود وحدت 
و همدلی بین مردم و مســوولین شهرســتان افزود: 
به برکت ايــن اتحــاد و همدلــی اتفاقــات و اقدامات 
خوبــی در شهرســتان در ايــن مــدت اتفــاق افتــاده 
 اســت و وظیفه داریم از یک ســری اختلاف نظر ها و 
تفرقــه هــا دوری کنیــم و معتقــد هســتیم کــه ضــرر 
اين تفرقه هــا متوجه مردم خواهد شــد و مــردم نیز 

خواهان صداقت و خدمت صادقانه هستند.
ســعیدی با اشــاره به اینکه مردم با وجود مشکلات 
 فــراوان صبــوری خــود را نشــان دادنــد و در همــه 
عرصـــــه ها تمـــــام قد در مـــقابـــــل دفـــــاع از نظــــــام 
ایســتاده اند، تصريــح کــرد : متاســفانه حــق مــردم 

شهرستان به خوبی ادا نشده است.
وی مهم ترين مشکل شهرســتان مبارکه را بیکاری 
جوانان شهرســتان عنــوان کــرد و افزود: متاســفانه 
شهرســتان مبارکــه بــا وجــود صنعتــی بــودن، آمــار 

بیکاری بیشتری دارد .

اولویــت  بــر  کیــد  تا بــا  شهرســتان  مــردم   نماینــده 
بومی پذيری در ایجاد اشــتغال و جذب جوانان افزود: 
بیشتر مسائل بایستی در راستای ایجاد اشتغال و حفظ 
اشــتغال موجــود ســوق داده شــود و نیروهايــی کــه در 
صنايع شهرستان جذب می شوند، بایستی با اولویت 
بومی پذيری جذب شوند و در صورتی که تخصص آن 
ج از شهرستان جذب شوند. در شهرستان نبود، از خار
کــرد: مــردم بــه ايــن نتیجــه رســیده انــد  وی عنــوان 
 کــه شــعار هیــچ نتیجــه ای نــدارد. مــردم فقــط عمــل 
مــی خواهنــد  و انتظــار داریــم مســوولین بــا عملکــرد 
صادقانه و با جدیت توجه ويژه ای به شهرستان داشته 
باشــند و نســبت به مرتفع کردن مشــکلات شهرستان 

تلاش کنند.
امام جمعــه مبارکه نیــز در اين جلســه خواســتار توجه 
جدی به مسائل و مشــکلات مردم شهرســتان توسط 
مسوولین شــد و افزود:وظیفه همه ما به عنوان کارگزار 

انقلاب اســلامی توجه به مردم اســت. وی با اشــاره به 
رکــود و شــرایط اقتصــادی در کشــور افزود:با 
توجــه بــه رکــود اقتصــادی بایــد در دریافــت 
عــوارض و مالیــات از مــردم به ويــژه کســبه 
شهرستان اين موضوع را مد نظر قرار دهیم .

گر  حجت الاســلام محمــدی با بیــان اینکــه ا
حوزه هــای فرهنگــی و اجتماعــی و تربیتی را 
جــدی نگیریــم، آســیب آن را  در ســال هــای 
کــرد: بعضــی از  کیــد  آینــده خواهیــم دید،تا
نهادهای ما از جمله اداره آموزش و پرورش در 
رکود اقتصادی بیشــترين آسیب را دیدند که 
توجه جدی به اين نهاد به عنوان مهم ترين 
ارگان آموزشــی و تربیتی قطعا در زندگی همه 

مردم تاثیر گذار خواهد بود. 
فرمانــدار شهرســتان در ايــن جلســه افتتــاح  
۱۵3 پــروژه عمرانــی بــا اعتبــاری بالــغ بــر ۱2۱ 

میلیارد تومان را هدیه ای به مردم عزيز شهرســتان 
عنــوان کــرد و افــزود: ايــن پــروژه هــا در حــوزه های 
شــهری و روســتايی ، محیــط زیســت، بهداشــت و 
درمــان، آبرســانی ،صنعتــی و... بــه مناســبت دهه 

مبارک فجر در شهرستان به بهره برداری رسید.
کری از تلاش ها و پیگیری های مسوولان به ويژه  ذا
نماینــده مــردم در مجلــس و اســتاندار اصفهــان 
در مرتفــع کــردن مشــکلات شهرســتان تشــکر کــرد 
و افــزود: بحمــدالله در شهرســتان بــا توجــه ويــژه 
اســتاندار اصفهــان، پیگیــری نماینــده مــردم در 
مجلــس و  همچنین حضور موثر روســا در جلســات 
و همدلــی وهمراهــی مــردم عزيــز توانســته ایــم گام 
مهمی در راســتای عمــران و آبادانــی و مرتفع کردن 
 مشــکلات شهرســتان برداریــم کــه شایســته تقدير 

است.
ريیــس کمیتــه برنامــه ريــزی شهرســتان بــا بیــان 
اینکه حــدود ۵۰ درصــد از اعتبــارات تملــک دارايی 
کلیــه  بــه دســتگاه هــا ابــلاغ شــده اســت، افــزود: 
دســتگاه های اجرايی شهرســتان موظف هســتند 
نســبت به جذب اعتبارات و شــروع پروژه هــا اقدام 

کنند.
ريیس کارگروه اشتغال شهرستان با اشاره به شرکت 
بیــش از 2۱ هــزار نفــر در آزمــون اســتخدامی فــولاد 
مبارکه و جذب 4۰۰ نفر به شــرکت فولاد مبارکه تذکر 
داد : ثبت نام 2۱ هزار نفر و انتخاب افراد شایســته بر 
اساس اولویت های تعیین شده  حق الناس است. 
اجــازه ندهیــد پــای دســتگاه های بازرســی بــه اين 
گر کوتاهی شــود، بنــده به عنوان  پرونده باز شــود. ا
فرماندار از طريق دســتگاه های بازرســی موضوع را 

بررسی خواهم کرد.  
کــری از تــلاش هــا و خدمــات ارزنــده  ذا
شــهرداران و دهیاران تشــکر کــرد و افزود: 
با توجــه بــه در پیــش رو بــودن ایــام نوروز 
انتظار داریم  شهرداران،دهیاران و ادارات 
ذيربط با حداقل هزینه و با برگزاری برنامه 
های شــاد و متنــوع و اســتفاده از ظرفیت 
هــای شهرســتان و گــروه هــای فرهنگــی 
 و هنــری نــوروز شــادی را بــه مــردم هدیــه

 کنند.
ريیــس شــورای اداری شهرســتان از کلیه 
گــزارش عملکــرد  دســتگاه هــا خواســت: 
ســال ۹۵ خــود را تــا پایــان بهمــن مــاه بــه 
فرمانداری جهت انعکاس به استانداری 

ارسال کنند.

معـاون هماهنگـی و امـور عمرانـی اسـتانداری در جلسـه شـورای اداری شهرسـتان مباركـه با بیان 
انجـام  در  گـذاران  و سـرمایه  مـردم  بـه حضـور  ای  ویـژه  توجـه  امیـد  و  تدبیـر  دولـت  اینکـه 
فعالیت هـای عمرانـی داشـته اسـت، گفت: حـدود 42 درصـد از پروژه ها توسـط بخش خصوصـی انجام 
شـده كـه نشـان دهنـده حضور فعال سـرمایه گـذاران و اعتماد مردم به فعالیت های انجام شـده اسـت 
كـه ایـن اعتمـاد زمینـه حضـور جدیـد آن را بـرای سـرمایه گـذاران فراهـم آورده اسـت. طرفـه با اشـاره به 
بهـره بـرداری 153 پـروژه بـا اعتبـاری بالـغ بـر 121 میلیـارد تومـان در شهرسـتان مباركـه بـه مناسـبت دهـه 
مبـارک فجـر افـزود: شهرسـتان مباركه به لحـاظ بهره بـرداری از این تعداد پروژه در اسـتان جـزء رتبه های 
برتـر در بیـن دیگـر شهرسـتان هـا قرار دارد كه نشـان دهنـده جدیت و تلاش همه مسـوولین در شهرسـتان 

در انجام وظایف خود است.

 نیروهایی 
که در صنایع 
شهرستان 

 جذب 
می شوند 
بایستی با 
 اولویت 

بومی پذیری 
جذب شوند



رییس انجمن ژنتیک ایران:

45درصد ازدواج ها در ایران فامیلی است
رییس انجمــن ژنتیک ایــران گفت: متاســفانه در 
ایــران ۴۵ درصــد ازدواج هــا فامیلــی اســت و ایــن 
موضــوع عامل اصلــی افزایــش بیماری های ژنتیکی اســت.

محمود تولایی، در گفت وگو با ایلنا درباره بیماری های ژنتیک 
گفت: در مباحث انسان شناسی معاصر طرح ژنتیک انسانی، 
از ابتــدای هزاره ســوم با کمک ده ها کشــور آغاز شــد. در این 
طرح تمامی ژن های انســانی )حدود ســه هــزار  ژن( را طبقه 
بندی کردند. اطلاعات به دست آمده از این طرح، تحولات 
بسیاری را به وجود آورد که به پیشگیری اختلالات ژنتیکی در 
مناطق مختلــف جهان کمک بســیاری کــرد و باعث شــد تا 
پیشگیری هایی در خصوص مشکلاتی که کشورها در حوزه 
سلامت دارند، انجام پذیرد.تولایی در مورد پیشگیری از تولد 
نوزادانــی که اختــلالات ژنتیکی دارنــد، خاطرنشــان کرد: ما 
می توانیم با فرهنگ سازی، بسیاری از بیماری های ژنتیکی 

را که منشــا ازدواج های فامیلــی دارند، 
شناســایی کنیم و با پیشگیری، تعداد 
تولد نوزادانی را که با اختلالات ژنتیکی 
متولــد می شــوند، کاهــش دهیــم. بــه 
گر  عنوان مثال در حوزه عقب ماندگی، ا
در خانــواده مــورد دومــی پیــدا شــود، 
کــه یــک مشــکل  متوجــه می شــویم 
ژنتیکی در خانواده وجــود دارد و پس از 

آن می توان با پیشــگیری جلوی تکرار آن را گرفت. در چنین 
گر قبــل از ازدواج  مواردی می توان اینگونــه توصیف کرد که ا
زوجیــن آزمایش ژنتیک انجــام می دادند،نــوزادی با چنین 
شرایطی هرگز متولد نمی شد.رییس انجمن ژنتیک ایران با 
اعــلام آمــار ازدواج هــای فامیلــی در ایــران ادامــه داد: 
کدشــت،  آزمایش هایــی کــه در شهرســتان هایی ماننــد پا

ورامین و مناطق اطراف تهران انجام شد، 
کــه ۹۰ درصــد بیماری هــای  نشــان داد 
ژنتیکــی در خانواده ها تکرار شــده اســت و 
ریشــه همه آنهــا اختلالات ژنتیکی اســت.
وی گفت: این موضوع بسیار مهم است که 
گر قبــل از ازدواج زوجین مشــاوره ژنتیک  ا
انجام می دادند ما با کاهــش ۷۰ درصدی 
ایــن بیماری هــا روبــه رو می شــدیم، ولــی 
کثــر مواقــع بــا اصــرار دو طــرف ازدواج صورت  متاســفانه در ا
کیــد داریم که برای آینده ایــران باید در کنترل  می گیرد. ما تا
جمعیــت تجدیدنظــر بکنیــم و موضــوع چنــد فرزنــدی را 
خانواده ها مد نظر قرار بدهند.وی با اشاره به رد طرح اجباری 
گرقانونــی در  شــدن آزمایــش ژنتیــک قبــل ازدواج، افــزود: ا
خصوص اجباری شدن آزمایش ژنتیک قبل از ازدواج تصویب 

شود و این قانون توانایی اجرایی نداشته باشد، عده  زیادی 
از جوانان کشــور بــه دلیل انجــام آزمایش ژنتیــک بلاتکلیف 
می مانند. آزمایش اجباری ژنتیک می تواند هزینه های مالی 
بسیاری را برای خانواده ها در پی داشته باشد و متاسفانه در 
بیمه ها هــم جایی بــرای آنها در نظــر نگرفته اند. بســیاری از 
کسانی که دلســوز حوزه ســلامت هســتند مانند بهزیستی و 
وزارت بهداشــت بــه دلیــل نبــود امکانــات نمی خواهند که 
آزمایشات ژنتیک قبل از ازدواج الزامی شود.تولایی بیان کرد:  
راهــکار دیگــری بــرای جلوگیــری از افزایــش تولــد نــوزادان با 
اختلالات ژنتیکی وجود دارد و آن این است که با کمک وزارت 
بهداشت، صدا و ســیما و بهزیســتی همتی ایجاد شود که با 
اطلاع رسانی و فرهنگ سازی در جامعه، مدارس و  همچنین 
اطلاع رسانی در پادگان ها آموزش هایی انجام شود تا عموم 

مردم با خطرات و مشکلات ژنتیکی آشنا شوند.

09 جامعه

خ بــالای  یکــی از مهمتریــن علــل نــر

شهروز 
شیخی 

پور

بیــکاری جوانــان ایرانــی و بــه نوعــی 
اساسی ترین دلیل این معضل، ریشه 
در طــرز فکــر والدیــن و ســنت شــدن 
اشــتباهات، در بین خانواده هاست.

متاسفانه والدین عزیز ایرانی از زمانی 
کــه کودکانشــان مشــغول تحصیل می شــوند، بــه تنها 
موضوعی که فکر  می کنند، درس خواندن فرزندانشان 
 است. حتی به جای اینکه در اوقات فراغت، فرزندانشان 
را به فعالیت های جســمی و فکــری و تفریحات متنوع 
کلاس هــای تقویتــی و آموزشــی  کننــد، در   تشــویق 
ثبت نامشان می کنند، به طوری که فرزندانشان بعد از 
اتمام کلاس هــای درســی، در اوقات فراغت نیز پشــت 
میزنشین هستند. این کار از دبستان آغاز می شود و در 
دوران دبیرســتان و زمان کنکور به اوج خود می رســد.

نوجوانان هزاران ایده ســازنده و رویاهای قابل اجرا در 
ذهن خلاق خود می پرورانند، اما زمانی که این رویاها 
را با والدین خــود درمیان می گذارنــد، والدین به جای 
تشویق،  ایده پردازی و تلاش برای به حقیقت پیوستن 
رویاهای معقول، فرزندانشــان را منع می کنند؛ به جز 
کثر والدین  این  خواندن درس. متاســفانه تکیه کلام ا
ســخن اســت: »فعلا فقط درس بخــوان تا وقتــی بزرگ 
شــدی یه شــغل خوب پیدا کنی و برای خودت کســی 
شوی«. افسوس و صد افسوس که هزاران ذهن خلاق 
در این سنین طلایی نابود می شوند. پدر و مادر گرامی 
 با ایــن جمله به جــای تشــویق و نصیحت بــه فرزندت 
می گویی که در حال حاضر کسی نیستی و باید با درس 
خواندن، در آینده برای خودت شــخصیتی پیدا کنی. 
اما آیا به آینده فرزند خود نیز فکر کرده اید؟ فرزندی که 
از بدو تولد تا سن 2۴ و حتی 2۷ ســالگی در حال درس 
خوانــدن بــوده و هیــچ کار و مهارتــی فرا نگرفته اســت، 
چطــور مــی تــوان از کارخانــه داران و کارفرمایــان توقع 
داشــت که جوانان را بدون داشــتن حتی یک ســاعت 
سابقه کار و فقط به خاطر مدارج دانشگاهی، استخدام 
کننــد؟ والدین فرصت مهــارت آموزی فرزنــدان خود را 
طی 2۴ سال هدر می دهند و از کارفرمایان توقع دارند 
کــه ایــن فرصــت از دســت رفتــه را در مــدت چند ســال 
جبران کنند و خطرات و ریســک بالای استخدام افراد 
بدون تجربــه کاری را به جان خود بخرنــد. کمی تامل 
گر زمان باقی است،  کنید و به کارفرمایان حق بدهید. ا
روش هــا را تغییــر دهید. یکــی از بــزرگ ترین هنــر های 
زندگی، آشــنایی با کســب و کار و داشــتن مهارت های 
فراوان و تجربه در کار است. بگذارید فرزندانتان آچار به 
دســت بگیرنــد، بگذاریــد کمــی کار کننــد، بگذارید در 
دوران دانشگاه مقداری از هزینه های تحصیل خود را 
با مشاغل پاره وقت، تامین کنند. به این موضوع مهم 
فکــر کنیــد کــه دانشــجویانی کــه در طــول تحصیــل به 
کارکردن نیز مشــغول هســتند، اولا  از وقــت و عمر خود 
مفید تریــن اســتفاده را بــرده انــد و ثانیا پــس از گرفتن 
مدارک تحصیلی به دلیل داشــتن مهــارت فنی بالا هر 

کارفرمایی سریعا آنها را استخدام می کند. 
 مدیر  واحد برنامه ریزی خیریه نذر اشتغال 

امام حسین)ع( 

پیشگیری از  آسیب های اجتماعی 
اولویت نخست دولت است

قائم مقام دبیر کل ستاد مبارزه با مواد مخدر 
با بیان اینکه سازمان های مردم نهاد بازیگران 
گفــت: آنهــا  عرصــه پیشــگیری از اعتیــاد هســتند،  

ظرفیت هایی هستند که باید تقویت شوند.
به گزارش ایلنــا، علی مویدی در مراســم تقدیــر از اعضا 
و ســازمان های مردم نهاد فعال در نخســتین همایش 
ملی صیانت و گفتمان ســازی اجتماعی شــدن مبارزه 
کنــون در عرصه هــای مختلف  با مواد مخــدر گفــت: تا
کشــور ثابت شــده که هر جا کار به مردم ســپرده شده، 
کارها به بهترین شکل انجام شــده و به سامان رسیده 
است.وی افزود: رویکرد اجتماعی شدن مبارزه با مواد 
مخدر که از سوی وزیر کشور و دبیرکل ستاد مطرح شد، 
دارای مطالعــات عمیــق علمــی و عملــی اســت و ابعاد 
آن به خوبــی مشــخص و ارائه شــده اســت، امــروزه نیز 
دستاوردهای این رویکردِ بسیار عمیق، دارد به نتیجه 
می رسد.مویدی بیان داشت: پیشگیری از  آسیب های 
اجتماعی اولویت نخست دولت است و موفقیت در این 
امر نیازمند مشــارکت جدی مــردم و اســتفاده دولت از 

این ظرفیت ارزشمند است.
وی در پایان بر اشراف اطلاعاتی سازمان های مردم نهاد 
نسبت به قوانین و آیین نامه های ابلاغی ستاد، کسب 
اطلاعات سمن ها نسبت به تهدید مواد مخدر و تقویت 
و توانمندسازی ســمن های حوزه مبارزه با مواد مخدر 
کیــد کــرد و گفت: ســتاد معتقد اســت ســازمان های  تا
مردم نهاد بازیگران عرصه پیشگیری از اعتیاد هستند 
لذا نهایت تلاش خود را در جهت حمایت از شما عزیزان 

به کار خواهیم بست.

اعتیاد، مشکل اول 170 کشور 
معاون کاهش تقاضای ســتاد مبارزه با مواد 
مخدر با بیان آنکه هیچ ولعی بالاتر از ولع یک 
گفــت: براســاس  معتــاد در اوج خمــاری نیســت، 
جمع بندی های علمی، ولع معتاد بین ۴۰ تا ۶۰ درصد 

بالاتر از ولع گرسنگی است.
به گــزارش ایســنا، پرویــز افشــار گفــت: یکــی از جامعه 
شناســان معروف عنوان می کنــد که هیچ ولعــی بالاتر 
از ولع یــک معتــاد در اوج خمــاری نیســت.وی افزود: 
در حال حاضر 2۵۰ میلیون نفــر در دنیا مصرف کننده 
مــواد مخــدر هســتند.معاون کاهــش تقاضای ســتاد 
مبارزه با مــواد مخدر بــا بیان آنکه ۱۷۰ کشــور در ســال 
گذشته اعلام کردند که مشکل اول و اصلی آنها اعتیاد 
به مواد مخدر اســت، گفت: بعد از پایان هشــت ســال 
جنگ تحمیلی، مقام معظم رهبری بحث اول نظام را 
اعتیاد و آسیب های اجتماعی عنوان کردند. همچنین 
ایشان در دو سال اخیر هم مطالبه جدی از مسوولان 
کشــور در ایــن خصــوص داشــتند و در همیــن راســتا 
هــر شــش مــاه یک بــار جلســه ای در حضــور ایشــان با 
مســوولان لشــکری و کشــوری و ســران ســه قــوه برگزار 

می شود.

سال  دوازدهم، شماره 2862 
 دو شنبه
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دانشجویی شغل نیست

سایه ناامنی شغلی بر سر  پزشکان عمومی 
اصفهان زیبا گزارش می دهد؛

صاحبان حرفه پزشــکی به دلیل رابطه دوســویه ای 
که با انســان دارنــد به عنوان یکی از مشــاغل ســخت 
محسوب می شود و انســان با پیچیدگی ها و ظرایف 
بسیار زیادی که دارد، دشواری حرفه پزشکی را چند 
برابر می کنــد به عبارت دیگر موضــوع بحث در حرفه 
پزشــکی انســان اســت و به همین دلیل اســت که در 
بیشتر کشورهای جهان پزشکی جزء مشاغل سخت 

و زیان آور محسوب می شود. 
در واقع همین سختی کار پزشکی است که ارزش آن 
را افزایش می دهد و این حرفه را چندین درجه بالاتر 
از دیگر حرفه هــا قرار می دهد. تمــام این موضوعات 
دست به دست هم داده تا پزشــکان نارضایتی خود 

را از امنیت شغلی اعلام کنند. 
طبق گفته محمدنعیم امینی فرد، عضو کمیســیون 
بهداشــت و درمان مجلــس در گفــت و گو با پانــا،  ۵۰ 
درصــد پزشــکان عمومــی از نداشــتن امنیت شــغلی 

گلایه می کنند. 
هر چند که مطالبات جامعه پزشکی در جلساتی که 
به این منظور برگزار می شــود در حال بررســی است، 
امــا ایــن عــدم نارضایتــی از ســوی پزشــکان عمومی 
که با همه فراز و فرودهایــی که در این  بجاســت؛ چرا
شغل وجود دارد همچنان گاهی اوقات رسانه ملی از 
کاه کوه می سازد و قصورات پزشــکی را علم می کند. 
هر چند که رسانه ای شدن قصورات پزشکی نهیبی 

کتور  می دهد عدم امنیت شغلی با افزایش وزن که فا
پرخطر ابتلا به دیابت است، ارتباط دارد.«

این محققان همچنین دریافتند این افراد در معرض 
ریســک بالای ابتلا به بیماری قلبی عــروق کرونر هم 
قرار دارند. بیماری عروق کرونر نیز از عوارض دیابت به 
شمار می آید و در جایی دیگر سلامت نیوز اعلام کرده 
اســت:   افرادی که همواره خود را از لحاظ اقتصادی 
در معرض خطر می بینند و دارای شغل هایی هستند 
که ثبات چندانی ندارد بیــش از دیگران دچار چاقی 

می شوند.
در آخریــن تحقیقــات انجــام شــده در دانشــگاه 
کســفورد محققــان متوجــه شــدند آمریکایی هــا و  آ
انگلیســی ها بســیار بیشــتر از نروژی ها یا ســوئدی ها 

دچار اضافه وزن می شوند.
مهم ترین دلیل این موضوع استرس شدید شغلی و 
زندگی اجتماعی رقابتی اســت که مردم را به ســمت 

مصرف بیشتر مواد غذایی سوق می دهد.
در این بین کشــورهایی کــه دارای شــکلی از تجارت 
آزاد هســتند و اســترس شــغلی بســیار بــالا و در عین 
حال رفاه اقتصادی پایین دارند با احتمال یک سوم 
بیشــتر از کشــورهای دیگر چاقــی را تجربــه می کنند، 
اما میزان چاقــی در کشــورهایی که امنیت شــغلی و 
 درآمد در آنها بالاســت بســیار کمتر از دیگران است.

/گروه جامعه

بر اهمال کاری برخی از پزشکان است، اما با این اوصاف 
گر  پزشکان همچنان در نوک تیغ رسانه ها قرار دارند و ا
ک یــک خبرها می شــوند.  دســت از پا خطــا کنند خــورا
نبایــد نقــش مهــم ۱۰۰ هــزار پزشــک عمومــی را در نظام 

سلامت نادیده بگیریم.
 این مجموعه در حال حاضر مشــکلات بســیاری دارند 
که عمده تریــن آن دیده شــدن آنها در قانــون بهره وری 
کارکنان نظام ســلامت اســت. آنچه محمدنعیم امینی 
فــرد بــه آن اذعــان دارد این اســت کــه قانون بهــره  وری 
کارکنــان نظام ســلامت، پزشــک عمومــی را نیــز در زمره 
کنون برای  قانون قرار داده، اما متاسفانه این قانون، تا
آنها اجرایی نشده و اعتراض این مجموعه از پزشکان را 

برانگیخته است.
اقتصــادی  بــر روی مســائل  تواننــد  پزشــکان نمــی 
ســرمایه گــذاری کننــد، چنانچــه دکتــر نــــوروزی، یــک 
متخصــص اورولــوژی بــه باشــــگاه خبرنــــگاران جــــوان 
 گفتــــه، پاییـــــن بـــــودن دستمــــزدها، واقعــی نبـــــودن 
 تعرفــه ها، نــدادن حــق الزحمــه همــه پزشــکان از روی 

بیمه هــا و محدودیت بیمه ها باعث شــده تا پزشــکان 
نتوانند بر روی مسائل اقتصادی سرمایه گذاری کنند و 
به آینده با نگاه روشن بینانه بنگرند. او در ادامه از وجود 
هزاران نفر از جوامع پزشکی سخن می گوید که به شغل 
دیگری غیــر از طبابت مشــغول هســتند. در ایــن میان 
گرچه مســاله امنیت شــغلی در حوزه پزشــکی عمومی  ا
بســیار مهم است و در ســایر کشــورها از جایگاه ویژه ای 
برخــوردار اســت، امــا در کشــور مــا هنــوز امنیت شــغلی 
پزشــکان عمومــی نیازمنــد حمایــت وزارت بهداشــت 
است؛ چرا که این گروه می  توانند نقش موثری در اجرای 

برنامه های وزارت بهداشت داشته باشند.
حالا مهر نوشــته بــر اســاس یک پژوهــش جدیــد اعلام 
خ ابتلا بــه دیابت در بین  شــده که محققان دریافتند نر
افرادی که احساس امنیت شغلی نداشتند در مقایسه 
با افرادی که در شغل شان احساس امنیت می کردند، 
۱۹ درصد بیشتر بوده اســت.  این تحقیق را جین فری، 
محقق ارشــد تیم مطالعــه از کالج دانشــگاه لندن گفته 
 که »این نتایج همســو با ســایر مطالعات اســت و نشان 

دغدغـه هـای مـال آور شـغل پزشـکی و تصـور اینکـه درآمـد پزشـکان سـر بـه فلـک کشـیده اسـت، 

صاحبـان ایـن شـغل را نگـران کـرده اسـت. اتهـام هایـی مانند دریافـت زیرمیـزی و حق ویزیـت بیش از 

تعرفـه بـه برخـی از پزشـکان دور از انصـاف اسـت. یکـی از پزشـکان معتقد اسـت پدیـده زیرمیزی یا حـق ویزیت 

بیـش از تعرفـه، در درصـد ناچیـزی از جامعه پزشـکی رایج اسـت و حرفه پزشـکی بـا این همگانی شـدن اتهامات 

زیر سوال می رود. 

سال اول، شماره 1 06
 چهار شنبه
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گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و  آ
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابــر آراء صادره هیــات / هیات هــای موضوع قانــون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتــی اراضی و 
ســاختمان های فاقد ســند رســمی مســتقر در واحد ثبتی منطقه مرکزی  اصفهــان تصرفات 
ک مورد  مالکانه بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشــخصات متقاضیان و املا
گهی می شود در صورتی  تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آ
که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشــند می توانند از 
گهی به مــدت دو ماه اعتراض خــود را به این اداره تســلیم و پــس از اخذ  تاریخ انتشــار اولین آ
رســید ظرف مدت یک مــاه از تاریخ تســلم اعتراض، دادخواســت خــود را به مراجــع قضایی 

تقدیم نمایند
خ 1394/02/29 و رای اصلاحــی  ردیــف 1- پیــرو رای شــماره 139460302023000449 مــور
خ 1395/10/30 آقای رضا طاوسی به شناسنامه شماره  شماره 139560302023001370 مور
2689 کدملی 1286646197 صادره از اصفهان فرزند ایاز بر ششدانگ یکباب ساختمان به 
ک شماره 1 فرعی از 9087- اصلی واقع در بخش 3  مساحت 425/36 مترمربع مفروزی از پلا
ثبت  اصفهان که در ازای مالکیت مشاعی اولیه محرز گردیده است. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 95/11/10  تاریخ انتشار نوبت دوم: 95/11/25-م الف/34178

ک مرکزی اصفهان اداره ثبت اسناد و املا

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و  آ
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شــماره 139560302012001759 هیات اول موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتــی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رســمی مســتقر در واحد ثبتــی حوزه ثبــت فریدن 
تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضی آقای علــی رضــا ابراهیمی فرزنــد قدرت اله به شــماره 
ک  شناسنامه 29 در یک باب خانه به مســاحت 202/76 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلا
ک رســمی آقای مجتبــی مرتضایی محرز  3 فرعــی از 200 اصلی واقــع در بوئین خریداری از ملا
گهی می شود در صورتی  گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آ
که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشــند می توانند از 
گهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید  تاریخ انتشار اولین آ
ظرف مدت یــک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجــع قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی است در صورت انقضای مهلت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. م الف/444
ک فریدن  ثبت اسناد و املا

گهی مزایده اموال غیر منقول نوبت اول  ا
بموجب اجرائیه کلاســه 950350 اجرائی در اجرای احکام حقوقی دادگستری تیران و کرون 
له آقای مســعود عباســی و محکوم علیه آقای محمد هاتف الحســینی و با عنایــت به معرفی 
ک ثبتی  مال توســط خانم بدریه عشــوریون ،مبنی بــر فــروش دو دانگ یــک درب باغ به پــلا
2158 ،واقع در تیران – خیابان طالقانی – جنب مسجد امام حسن مجتبی – کنار رودخانه 
–دشت سفلی –واقع در تیران –خیابان طالقانی –جنب مسجد امام حسن مجتبی –کنار 
رود خانه –دشت سفلی –سه راهی اول سمت راســت-انتهای کوچه سه راهی دوم –درب 
فلزی بزرگ سمت شمال کوه،ملک مذکور توسط میباشد.ملک شماره 2158 به آدرس واقع 
در تیران – خیابــان طالقانی – جنب مســجد امام حســن مجتبی – کنار رودخانه –دشــت 
ســفلی –واقع در تیــران –خیابــان طالقانی –جنب مســجد امام حســن مجتبی –کنــار رود 
خانه –دشت سفلی –سه راهی اول سمت راست-انتهای کوچه سه راهی دوم –درب فلزی 
بزرگ سمت شمال کوه،ملک مذکور توسط میباشد ملک شماره 2158 به  شماره دفتر 72 و 
شماره ثبت 10203 به مساحت دو دانگ مشاع 720 متر مربع و میزان آب دو دانگ ،دوسی و 
دوم معادل 5 دقیقه در طی دوره شش روزه می باشد و آبیاری از آب کانال اصلی دشت سفلی 
معروف به جوی بالا میباشدو دارای درختان میوه و اشجار مو میباشد با توجه به موارد فوق 
،موقعیــت ملــک ارزش دو دانگ آن ششــصد میلیون ریــال معــادل 60000000 تومــان ارزیابی 
گردیده است. مقرر گردید ملک موصوف در تاریخ 1395/12/23 از ساعت 9/30 صبح الی 10 
صبح از طریق مزایده در دفتر اجرای احکام حقوقی دادگستری تیران به فروش برسد و قیمت 
پایه ازبهای ارزیابی شده کارشناس رسمی دادگســتری شروع شده و به کسانی که 
بالاترین قیمت پیشــنهادی را پرداخت نمایند فروخته خواهد شد و برنده مزایده 
مکلف اســت ده درصد مبلغ پیشــنهادی را پرداخت نماید و مابقی را ظرف مهلت 

یکماه پرداخت نماید در غیر اینصورت ده درصد اولیه پس از کسر هزینه ها به نفع دولت  ضبط 
خواهد علاقه مندان میتوانند در صورت تمایل پنج روز قبل از روز مزایده نســبت به بازدید از 

ملک مذبور اقدام نمایند.م الف/414
اجرای احکام حقوقی دادگستری تیران و کرون

گهی ابلاغ آ
در اجرای دستور دادیار محترم شعبه اول دادسرای فریدن در خصوص پرونده  متهم حسین 
کی و گزارش شرکت آب منطقه ای اصفهان به اتهام  محمدی فرزند حسن حسب شکایت شا
دخل و تصرف غیرقانونی در بستر رودخانه پلاسجان به لحاظ مجهول المکان بودن از طریق 
گهی ظرف مدت 1 ماه از تاریخ انتشار خود را به این دادیاری معرفی نمایند درغیر این  انتشار آ

صورت تصمیم قضایی اتخاذ خواهد شد. م الف/ 471
دادیار شعبه اول فریدن

گهی ابلاغ وقت رسیدگی آ
گهی ابلاغ وقت رسیدگی به آقای محمد علی احمدی فرزند محمدابراهیم مجهول المکان  آ
کلاســه پرونده                                                          111/94 ش ح2 شــعبه دوم شــورای حــل اختلاف فریدن وقت 
رسیدگی: روز سه شنبه 96/1/15 ســاعت 17:20 خواهان:محمدرضا احمدی فرزند یداله/
آدرس :فریدن روســتای قوهک-منزل شخصی/خوانده: محمدعلی احمدی فرزند محمد 
ابراهیم مجهول المکان خواسته: مطالبه خسارت/ خواهان دادخواستی بطرفیت خوانده 
فوق به شورای حل اختلاف تسلیم نموده که پس از ارجاع ثبت کلاسه فوق و وقت رسیدگی 
تعیین و به لحاظ مجهول المکان بودن ودستور شورا و تجویز ماده 73 قانون آیین دادرسی 
مدنی دادگاههای عمومی و انقلاب در امور مدنی مراتب در یک نوبت ودر یکی از روزنامه های 
گهی تعیین می  کثیرالانتشار محلی که از طرف قوه قضائیه در مرکز شهرســتانها برای انتشار آ
گهی می شود تا خوانده ظرف یک ماه به دفتر شورا مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل  گردد آ
خود در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی حضور بهم رساند در غیر این صورت شورا مبادرت به 

اتخاذ تصویب قانونی خواهد بود. م الف:466
شعبه دوم شورای حل اختلاف فریدن

گهی حصر وراثت آ
آقای عزت اله یسلیانی دارای شناسنامه شماره 36 به شرح دادخواست به کلاسه 95/572 
از ایــن دادگاه درخواســت گواهــی حصــر وراثــت نمــوده و چنیــن توضیــح داده که شــادروان 
محمدتقی یسلیانی آخوره علیائی بشناسنامه 316 در تاریخ 94/9/17 اقامتگاه دائمی خود 
بدرود زندگی گفته ورثــه حین الفوت آن مرحوم منحصر اســت به پنج فرزند پســر به نام های 
1- یوسف یسلیانی به ش ش 166 ، 2-عزت اله یسلیانی به ش ش 36، 3- صفدر یوسلیانی 
به ش ش 65، 4-غضنفر یوســلیانی به ش ش 109، 5-نصرت اله یســلیانی آخــوره علیائی به 
ش ش 286 و دو فرزند دختر به نام های: 1- نرگس خاتون یسلیانی به ش ش 6، 2-معصومه 
خاتون یسلیانی به ش ش 12 و دو همســر دائمی به نام های: 1- نصرت خودسیانی آخوره به 
ش ش 29، 2-ماه سلطان یسلیانی آخوره علیائی به ش ش 324 و غیر از نامبردگان فوق وارث 
دیگری ندارد. اینک با انجام تشــریفات مقدماتی درخواســت مزبور را در سه نوبت پی در پی 
گهی می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از  ماهی یکمرتبه آ
گهی ظرف ســه ماه به دادگاه تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.  تاریخ نشر نخستین آ

م الف:95/213
شعبه اول شورای حل اختلاف شهرستان فریدونشهر

دادنامه
مرجع رســیدگی: شــعبه دوم شــورای حــل اختــلاف فریدونشــهر/ شــماره پرونــده: 169/95 
-شماره و تاریخ دادنامه: 17-95/9/23 خواهان: آقای سید محسن میر شاهکرمی، فرزند 
محمدصادق، به نشانی فریدونشــهر وحدت آباد خوانده: آقای ســید سعید هاشمی، فرزند 
ســید مهدی، به نشــانی نجف آباد خ 15 خرداد مرکزی پولاد چنگ پشــت آتش نشــانی پ 3 
خواســته: مطالبه وجه/ گردشــگار: بتاریخ 95/9/20 در وقت فوق العاده جلسه شعبه دوم 
شورای حل اختلاف شهرستان فریدونشهر تشکیل است. شورا با توجه به اوراق و محتویات 
پرونده پایان رسیدگی را اعلام و به شرح ذیل مبادرت به صدور رای می نماید/ رای دادگاه: در 
خصوص دادخواست  آقای سید محسن میر شاهکرمی فرزند محمدصادق به طرفیت آقای 
سید سعید هاشمی فرزند سید مهدی به خواسته مطالبه مبلغ شصت میلیون ریال به استناد 
یک برگ چک به شماره 845/168451-94/3/17 عهده بانک مسکن به انضمام خسارت 

تاخیر تادیه و هزینه دادرســی نظر بــه اینکه خوانده علیرغم ابلاغ قانونی در جلســه رســیدگی 
حاضر نشده و نســبت به مســتندات ابرازی خواهان ادعای تردید یا تکذیب به عمل نیاورده 
لت بر اشتغال ذمه  شورا با بررســی محتویات پرونده و وجود اصل چک در ید خواهان که دلا
خوانده دارد و با استصحاب بقای دین، خواسته خواهان را ثابت تشخیص داده و به استناد 
مواد 198 و 515 و 519 از قانون آئین دادرسی مدنی و مواد 313 و 314 ناظر به ماده 249 قانون 
تجارت و مــواد 1258 و 1275 از قانــون مدنی و تبصره الحاقــی به ماده 2 قانــون صدور چک و 
ماده واحده استفســاریه تبصره مذکور مصوب ســال 1377 مجمع تشخیص مصلحت نظام 
رای بر محکومیت خوانده به پرداخت مبلغ شصت میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ 
هفتصد هزار ریال بابت هزینه دادرسی و پرداخت خسارت تاخیر تادیه از تاریخ سررسید چک 
تا زمان پرداخت بر اساس شاخص تورم در حق خواهان صادر و اعلام می نماید. رای صادره 
غیابی و ظرف مهلت 20 روز قابل واخواهی در همین مرجع و پس از انقضای مهلت واخواهی 
از تاریخ ابلاغ واقعی ظرف مهلت 20 روز قابل تجدید نظر در دادگاه محترم حقوقی فریدونشهر 

است. م الف: 95/215 
شعبه دوم شورای حل اختلاف شهرستان فریدونشهر

دادنامه
مرجع رسیدگی: شعبه اول شورای حل اختلاف فریدونشهر/ شماره پرونده: 451/95 شماره 
و تاریخ دادنامــه: 443-95/10/29 خواهان: آقای بیژن اصلانی ، فرزند غلامرضا، به نشــانی 
فریدونشهر – خ بسیج بنگاه اتومبیل اعتماد خوانده: آقای 1-مسعود کاشی، فرزند منصور، 
2- خانم سمیه حسن پورقادیکلائی – فرزند رجب  هر دو مجهول المکان خواسته: درخواست 
انتقال سند خودرو /گردشــگار: پس از ارجاع پرونده به این شــعبه و ثبت آن به کلاسه فوق و 
طی تشریفات قانونی و اخذ نظریه مشــورتی اعضا، قاضی شــورا ضمن اعلام ختم رسیدگی با 
استعانت از خداوند متعال به شرح زیر مبادرت به صدور قرار می نماید/ قرار شورا: در خصوص 
دادخواســت  آقای بیژن اصلانی  فرزند غلامرضا به طرفیت خواندگان 1- آقای مسعود کاشی 
فرزند منصور 2- خانم ســمیه حسن پور فرزند رجب به خواســته تقاضای صدور حکم دائر بر 
محکومیت خواندگان به حضور در یکی از دفاتر به اسناد رسمی و انتقال سند مالکیت دستگاه 
اتومبیل سمند به شماره انتظامی 72 ل 72/366 با ارزش تقریبی شصت و پنج میلیون ریال 
بعلاوه اینکه خسارات قانونی وارده با عنایت به استعلام بعمل آمده از پلیس راهور فریدونشهر 
که در جواب آمده سند اتومبیل مزبور به نام خانم سمیه حسن پور است. لذا از آنجا که آقای 
مســعود کاشــی مالکیتی نداشــته لذا دعوا متوجه نامبرده نبوده و مســتندا به بنــد 4 از ماده 
84 قانون آیین دادرسی مدنی ناظر  به ماده 89 قانون مزبور قرار رد دعوا صادر می شود. و در 
خصوص خواسته خواهان به طرفیت خوانده ردیف دوم با عنایت به اینکه در دعوای انتقال 
ســند مالکیت خــودرو باید رابطــه معاملی بین صاحب ســند و ایــادی بعدی احراز شــود و در 
پرونده حاضر هیچ دلیل و مدرکی از سوی خواهان ارائه نشده است. لذا از آنجا که دعوا مطابق 
ح نگردیده اســت. این شــورا مســتندا به ماده 2 از قانون آئین دادرسی مدنی قرار  قانون مطر
عدم اســتماع ) رد دعوا( صادر می نماید. قرارهای صادره ظرف بیست روز از تاریخ ابلاغ قابل 
کم عمومی حقوقی فریدونشهر می باشد. م الف: 95/217  اعتراض و تجدید نظر خواهی در محا
شعبه اول شورای حل اختلاف شهرستان فریدونشهر

گهی حصر وراثت آ
آقای مرتضی دویستی دارای شناسنامه شماره 894 به شرح دادخواست به کلاسه 95/582 
از ایــن دادگاه درخواســت گواهــی حصــر وراثــت نمــوده و چنیــن توضیــح داده که شــادروان 
مصطفی قلی دویستی موگوئی بشناســنامه 198 در تاریخ 1379/4/3 اقامتگاه دائمی خود 
بدرود زندگــی گفته ورثه حیــن الفوت آن مرحوم منحصر اســت به دو فرزند پســر بــه نام های 
1- محمدرضا دوستی خواه به ش ش 209 ، 2-مرتضی دویستی موگوئی به ش ش 894 و سه 
کرم دویستی موگوئی به ش ش 1112، 2-ایران دویستی موگوئی  فرزند دختر به نام های: 1- ا
بــه ش ش 6223 ،3- اعظــم دویســتی موگوئی بــه ش ش 210 و غیــر از نامبردگان فــوق وارث 
دیگری ندارد. اینک با انجام تشــریفات مقدماتی درخواســت مزبور را در سه نوبت پی در پی 
گهی می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از  ماهی یکمرتبه آ
گهی ظرف ســه ماه به دادگاه تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.  تاریخ نشر نخستین آ

م الف:95/218
شعبه اول شورای حل اختلاف شهرستان فریدونشهر

گهی حصر وراثت آ
کبر کشوری دارای شناسنامه شماره 1410 به شرح دادخواست به کلاسه 95/533  آقای علی ا

از ایــن دادگاه درخواســت گواهــی حصــر وراثــت نمــوده و چنیــن توضیــح داده که شــادروان 
محمدکشوری بشناسنامه 373 در تاریخ 1394/1/9 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته 
کبر کشوری به ش  ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به یک فرزند پسر به نام 1- علی ا
ش 1410 و سه فرزند دختر به نام های: 1- مریم کشوری به ش ش 1063، 2- فاطمه کشوری 
به ش ش 191،  3- کوکب کشوری به ش ش 1409 و یک همسر دائمی به نام ماه نساء گشول 
ممزائی به ش ش 388 و غیر از نامبردگان فوق وارث دیگری ندارد. اینک با انجام تشــریفات 
گهی می نماید تا هر کسی  مقدماتی درخواست مزبور را در سه نوبت پی در پی ماهی یکمرتبه آ
گهی ظرف سه ماه به  اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آ

دادگاه تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد. م الف:95/219
شعبه اول شورای حل اختلاف شهرستان فریدونشهر

گهی حصر وراثت آ
ح دادخواست به کلاسه 95/575  آقای ابراهیم اصلانی دارای شناســنامه شماره 825 به شــر
از این دادگاه درخواســت گواهی حصر وراثت نمــوده و چنین توضیح داده که شــادروان مختار 
اصلانی بشناسنامه 15 در تاریخ 1395/1/11 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته ورثه حین 
الفوت آن مرحوم منحصر است به چهار فرزند پسر که عبارتند از 1- بیژن اصلانی به ش ش 58، 
2-ناصر اصلانی به ش ش 12، 3-ابراهیم اصلانی به ش ش 825، 4-اســماعیل اصلانی به ش 
ش 2  و چهار دختر به نام های: 1- مریم اصلانی به ش ش 887، 2- مرضیه اصلانی به ش ش 17،  
3- فرشته اصلانی به ش ش 104، 4-زهرا اصلانی چغیورتی به ش ش 1120037301 و یک همسر 
دائمی به نام ماه صغرا مومنی موگوئی به ش ش 12 و غیر از نامبردگان فوق وارث دیگری ندارد. 
گهی  اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در سه نوبت پی در پی ماهی یکمرتبه آ
می نماید تا هر کســی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشــد از تاریخ نشر نخستین 

گهی ظرف سه ماه به دادگاه تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد. م الف:95/230 آ
شعبه اول شورای حل اختلاف شهرستان فریدونشهر

گهی فقدان سند آ
ک ثبتی شــماره  نظر بــه اینکــه خانم عــزت فتحی ســند مالکیــت دفترچــه ای ششــدانگ پلا
3597/19 اصلــی واقــع در بخش یک ثبــت اصفهان ذیــل ثبــت 11510 در صفحــه 248 دفتر 
خ 1358/11/27 دفتر شماره  ک جلد 82 که به موجب تقسیم نامه شــماره 101766 مور املا
56 اصفهــان منتقل یافته چون نامبرده درخواســت صــدور المثنی نموده طبــق تبصره یک 
گهی می شــود چنانچه کســی  اصلاحی ذیل مــاده 120 آییــن نامه قانون ثبــت در یک نوبت آ
مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ 
گهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند  انتشار این آ
معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به 
گر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت  ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است ا
اعتراض اصل سند مالکیت یا ســند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی 

طبق مقررات خواهد شد. م الف: 36436 
ک مرکزی اصفهان ثبت اسناد و املا

گهی فقدان سند آ
ک ثبتی شــماره  نظر بــه اینکه ســند مالکیــت دفترچه ای ســه دانگ مشــاع از ششــدانگ پلا
1 فرعــی از 1095  اصلــی واقــع در بخش یک ثبــت اصفهــان ذیل ثبــت -  در صفحــه 399 دفتر 
ک جلد 11 به نام خانم لیلا معماری تحت شــماره چاپی مسلســل ثبت و صادر و تســلیم  املا
گردیده اســت ســپس نامبرده با ارائه درخواســت کتبی به شــماره وارده -به انضمــام دو برگ 
استشــهادیه محلی که امضا شــهود به گواهی دفترخانه اصفهان رســیده است مدعی است 
که ســند مالکیت آن به علت نامعلوم مفقود گردیده اســت و درخواســت صدور المثنی سند 
مالکیت ملک فوق را نموده اند لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آیین 
گهی می شــود چنانچه کســی مدعی انجام معامله نسبت به  نامه قانون ثبت در یک نوبت آ
گهی ظرف مدت  ملک مرقوم یا وجود ســند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشــار این آ
ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
گر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت  بدیهی اســت ا
 یا ســند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شــد. 

م الف: 36487 
ک مرکزی اصفهان ثبت اسناد و املا
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اعلام فراخوان جشنواره فیلم 
کودک و نوجوان

مقــررات و فراخــوان ســی امین جشــنواره 
بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان 
کــودک و  بــه منظــور اعتــای تولیــدات ســینمای 

نوجوان منتشر شد.
بــه نقــل از روابــط عمومــی جشــنواره بین المللــی 
فیلم های کودکان و نوجوانان، براساس توافق نامه 
فیمابین سازمان امور سینمایی و سمعی و بصری، 
شــهرداری اصفهــان و بنیــاد ســینمایی فارابــی 
سی امین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوانان در شهر تاریخی اصفهان از ۹ تا ۱۵ تیر ۱۳۹۶ 
برابر با ۳۰ ژوئن تا ۶ جولای ۲۰۱۷ میادی بر اســاس 

شرایط و مقررات زیر برگزار می شود.
عاقــه منــدان می توانند بــا مراجعه به ســایت های 
بنیاد ســینمایی فارابی )www.fcf.ir( و جشــنواره 
 بین المــــــللی فیلم هــــــای کــودکان و نوجـــوانــــــان 
)www.icff.ir( و مطالعه متن کامل فراخوان در این 

جشنواره شرکت کنند.
گزیــده ای از مـــــتن فراخــوان سی امــــین جشــنواره 
ح  بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان به شــر

ذیل است:
       اهداف جشنواره

الف( معرفی آثــار برتر ســینمای کودک و نوجــوان در 
عرصه ملی و بین المللی و تقدیر از پدیدآورندگان این 
آثار؛ب( زمینه سازی حضور فعالان سینمای کودک 
و نوجوان در  بخش های متنوع جشنواره ؛ج( رشد و 
رونق تولید و نمایش در سینمای کودک و نوجوان، از 
طریق زمینه سازی برای تبادل اندیشه و تعامل میان 
دست اندرکاران سینمای کودک و نوجوان، صاحب 

نظران و مخاطبان
       بخش های جشنواره:

۱( مسابقه سینمای بین الملل؛-فیلم های سینمایی، 
فیلم های کوتاه و نیمه بلند داســتانی )کوتاه سه دقیقه 
 تــا ۳۰ دقیقــه( -نیمــه بلنــد از ۳۰ دقیقــه تــا ۷۰ دقیقــه ؛

- فیلم های سینمایی پویانمایی، فیلم های کوتاه و نیمه 
بلند پویانمایی )کوتاه سه دقیقه تا ۳۰ دقیقه - نیمه بلند 

از ۳۰ دقیقه تا ۷۰ دقیقه( 
در صــورت حضــور آثــار عروســکی بــه تعــداد قابــل 
 رقابت جوایز زیر به آثار عروســکی اهدا خواهد شــد:

 - بهترین طراحی؛- بهترین صدا پیشگی؛- بهترین 
عروسک گردانی 

ب( مسابقه آثار بلند داستانی )غیر سینمایی(:
۱- بهتریــن فیلــم )بــه تهیــه کننــده(؛۲- بهتریــن 

کارگردانی؛۳- بهترین فیلم نامه  
ج( مسابقه فیلم های  )کوتاه و نیمه بلند(

۱-  بهتریــن فیلــم )بــه تهیــه کننــده(؛۲- بهتریــن 
کارگردانــی؛۳-  بهتریــن 

فیلمنامه 
۴-  جایــزه ویــژه هیــات 

داوران 
د( مســابقه فیلم هــای 
پویانمایی )ســینمایی، 

کوتاه و نیمه بلند(
فیـــــلــــــم  بهتریـــــــن   -۱
پویانمــــــایی ســینمایی  

)به تهیه کننده(
کارگردانــی  ۲-  بهتریــن 

پویانمایی سینمایی 
فیـــــــلم  بهــــتریـــــــن   -۳
پویانمایی کوتاه یا نیمه 

بلند )به تهیه کننده(
کارگردانــی  ۴- بهتریــن 

کوتاه یا نیمه بلند 
۵-  بهترین فیلمنامه سینمایی، کوتاه یا نیمه بلند 

۶- جایزه ویژه هیات داوران
   جایــزه ویــژه هیــات داوری کــودکان و نوجوانــان :

در این بخش  یک گروه داوری، متشکل از کودکان و 
نوجوانان که از سوی دبیرخانه جشنواره در اصفهان 
برگزیده خواهند شد، به بهترین فیلم مورد نظر خود 
و بهترین بازیگر کودک و نوجوان در این بخش پروانه 

زرین اهدا خواهند کرد. 
       شرایط، مقررات و زمان بندی جشنواره

۱( آثــار ارائه شــده باید از نظــر محتوا و شــیوه روایت، 
قابلیت جــذب مخاطبــان کــودک و نوجــوان را دارا 

باشند.
۲( تاریخ تولید فیلم های بخش مسابقه نباید قبل 

از سال ۲۰۱۵ میادی باشد.
کننــده در بخــش مســابقه  ۳( فیلم هــای شــرکت 
کران عمومی شــده  نباید تا قبل از تاریخ جشــنواره ا
و یا از شــبکه های نمایش خانگی و تلویزیونی کشور 
پخش شده باشــند و یا در یکی از دوره های گذشته 

جشنواره کودک و نوجوان شرکت کرده باشند.
۴( در تمامــی بخش هــای مســابقه بین الملــل، از 
کثــر دو فیلم و از کشــور ایران  هر کشــور خارجی حدا

کثر سه فیلم حضور خواهند داشت. حدا
۵( در ایــن دوره در بخــش آثــار ســینمایی ایرانــی بــا 
توجــه بــه مصوبــات »شــورای راهبــردی ســینمای 
کودک و نوجوان« و شورای سیاستگذاری جشنواره، 
آثار ســینمای کودک به صورت رقابتــی و در صورتی 
که آثار ســینمایی نوجوان به حد نصاب لازم برسند 
این بخش به صورت مستقل و منفک از آثار کودک 
داوری و نمایش داده خواهند شد و جوایز جشنواره 
گانه کودک و نوجوان اهدا خواهد  در دو بخش جدا
شد؛ در غیر این صورت بخش نوجوان به صورت غیر 

رقابتی برگزار خواهد شد. 
۶( دو هیات انتخاب مستقل با حکم دبیر جشنواره 
آثار بیــن الملــل و بخش ســینمای ایــران را انتخاب 
خواهنــد کــرد و در صــورت بــه حدنصاب نرســیدن 
 تعــداد آثــار منتخب هــر بخــش از مســابقه )حداقل 
پنج فیلــم(، آثــار انتخابــی بــه صــورت غیررقابتی به 

نمایش درخواهند آمد.
۷( مهلــت ثبــت نــام در ســایت و ارائــه فیلم هــای 
 غیــر ایرانــی تــا ۱۵ فروردیــن ۱۳۹۶ و آثــار ایرانــی تــا

 ۱۰ اردیبهشت ۱۳۹۶ تعیین می شود. مهلت تحویل 
کپی فیلم های پذیرفته شده، در بخش های مختلف 

کثر تا ۲۰ خرداد  ۱۳۹۶ است. جشنواره حدا
۸( دبیرخانه جشنواره برای تمامی آثار پذیرفته شده 

گواهی شرکت صادر می کند.
شرایط ارسال فیلم ها برای انتخاب: متقاضیان برای 
ارایه  نسخه اولیه می توانند فیلم های خود را به صورت 

)DVD, Blu-Ray  ( به دفتر جشنواره ارایه دهند.

خبر                             جشنواره  خنک                               بازی

تازه های                             دکه

شعر  انقلاب آینه ای  از  اجتماع است
فاضل نظری در گفت وگوی اختصاصی با  اصفهان زیبا:

 به صاحب امتیازی موسسه خانه کتاب منتشر شد؛

شماره هفتم فصلنامه »نقد کتاب ادبیات« 
با موضوع مسائل فرهنگی، اجتماعی و سیاسی؛

شماره جدید »صبح قریب« روی پیشخوان آمد
شــماره هفتم فصلنامــه نقد کتــاب »ادبیات« 
ویژه پاییز ۱۳۹۵ در پنج بخش »نقد شفاهی«، 
»نقد مکتوب«، »نقد آثار پیشین«، »شایسته خواندن« 

و »نقدِ نقد« منتشر شد.
بــه گزارش مهــر، ایــن فصلنامــه بــا هــدف معرفــی و نقد 
کتاب ها و بررسی مســائل و مشکات نشر کشــور در این 
حوزه بــه صاحب امتیازی موسســه خانه کتاب منتشــر 
شــد.در بخــش »نقــد مکتــوب« مقاله هایی بــا عناوین 
»طراوت تکرار! نگاهی به فلســفه لاجوردی ســپهری«، 
»نقــدی بــر فرهنــگ توصیفــی دســتور زبــان فارســی«، 
»مشکات فارسی عمومی، نگاهی به برخی از کتاب های 
منتشر شــده برای تدریس فارسی عمومی«، »پژوهشی 
نیازمند پالایش، نقدی بر پژوهش نامه ادبیات  انقاب 

اســامی و دفــاع مقدس«، »بــر ایــن کار بر نیســت جای 
شــتاب«، »گامــی چنــد بــا پیشــگامان« و... بــه چشــم 
مــی خــورد.در هفتمیــن شــماره از فصلنامه نقــد کتاب 
»ادبیات«  آثاری از  سجاد آیدنلو، احمد بهنامی، پیمان 
جلیل پور، مسعود راستی پور، مصطفی ملکیان، محمد 

دهقانی، محمد رضا موحدی و... آمده است.
همچنین، »کتاب شناســی تحلیلی ادبیات داســتانی« 
نوشته پیمان جلیل پور  بخش »شایسته خواندن« این 

شماره از فصلنامه را تشکیل می دهد.
 شــماره هفتــم فصلنامــه نقــد کتــاب »ادبیــات« )ویــژه

 پاییز ۱۳۹۵(  به صاحب امتیازی موسســه خانه کتاب و 
 به سردبیری مصطفی موسوی در ۲۹۱ صفحه به قیمت

 ۱۰ هزار تومان منتشر شده و روی دکه رفته است.

شماره جدید دو ماهنامه »صبح قریب« با موضوع 
مسائل فرهنگی، اجتماعی و سیاسی منتشر شده 
و روی پیشــخوان مطبوعــات آمــد. در شــماره اول از فصــل 
جدید این نشریه با نوری المالکی، نخست وزیر سابق عراق 
گفت وگوی تفصیلی ترتیب داده شده است.در این شماره 
کلی، کارشناس ارشد مسائل خاورمیانه  همچنین  با رابرت با
دربــاره ویژگی های توافق هســته ای و همچنیــن انتقادات 
واردشده بر آن، اولویت های سیاست خارجی ترامپ بعد از 
توافــق و راهبردهــای وی بــرای دیپلماســی منطقــه ای 
گفت وگوی مفصلی ترتیب داده شده است. به عاوه در این 
شــماره بــا محمــد لاهوتــی عضــو هیــات مدیــره و رییــس 
کنفدراسیون صادرات نیز گفت وگو شــده است.در بیست و 
پنجمیــن شــماره از دو ماهنامــه صبــح قریــب عــاوه  بــر 

گفت وگوهــای اختصاصــی با اعضای برجســته کمیســیون 
فرهنگی مجلس شورای اسامی، پرونده هایی نیز در مورد 
پیامدهای اقتصادی برجام، سیاســت جدیــد ترکیه، نبود 
توجه کافی به مساله جوانان در مجلس شــورای اسامی و 
همچنیــن ازدواج آســان را در خود جای داده اســت.احمد 
کاظم زاده، اســد الله اطهــری، علی حیدری، ســید مرتضی 
میری، رضا عدالتی پور، سید رسول موسوی، مجید ابهری، 
ک سرشت،  محمد اسماعیل سعیدی، احمد مازنی، رویا پا
محســن پرویز، فاطمه ملکی، احمد رنجبــر، محمد فخار، 
سینا دیانی، موسی غنی زاد، یحیی نورمحمدی، علی یزدان 
پناه، حسین همتی، سیدمحمد صدرایان، داوود بهرمند، 
جواد رجبی پور و محمد صادق مزینانی افرادی هستند که 

مطالبشان در این شماره »صبح قریب« چاپ شده است.

سیدعباس صالحی:

نظام جدید یارانه نشر در هیات وزیران بررسی می شود
معاون فرهنگــی وزیــر فرهنگ و ارشــاد اســامی از 
 تصمیم وزارت ارشــاد بــرای تغییر مســیر پرداخت 
یارانه های فرهنگی از شکل مستقیم به غیرمستقیم خبر داد 
و گفت: ایــن موضــوع در هیــات وزیران در دســت بررســی و 

تصویب است.
به گزارش مهر،  ســیدعباس صالحی، معــاون فرهنگی وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسامی در سخنانی با اشاره به اینکه مساله 
بازاریابی از موضوعات مرکزی و محوری نشر به شمار می رود، 
گفت: دانشمندان حوزه تبلیغات مانند کاتنر   بر این باورند که 

بازاریابی سه دوره تاریخی را پشت سر گذرانده است. 
دوره نخســت که تــا دهه ۷۰ رایــج بــوده و در آن بــرای کالای 
تولیدشده بازاریابی می شده اســت، دوره دوم که تا دهه ۹۰ 
رایج بوده و بر اســاس آن کالا پس از بازاریابی تولید می شده 
است و در دوره سوم بازاریابی از پیش از تولید شروع و تا پس 

از تولید نیز ادامه دارد.
صالحــی ادامــه داد: متاســفانه در حوزه 
نشــر، ما از نظر بازاریابــی در دوران پیش 
از رســیدن بــه دوره نخســت بازاریابــی 
هســتیم، یعنی حتی به بازاریابــی برای 
کتاب های تولید شده هم نرسیده ایم. 
به عبارت دیگر تولیدکننده ما به انتشــار 
آثــار اهتمــام دارد، اما برای پــس از تولید 

آنها برنامه ای ندارد. در حالی که محصولات فرهنگی از حیث 
 بازاریابی بســیار آســیب پذیرتر از ســایر محصولات هســتند 
گر در ارائه نخست شکســت بخورند، به راحتی   تا جایی که ا
گر کتابی در چند ماه اول  نمی شود با ترمیم، آنها را سرپا کرد. ا
کران نخســت نفروشد، بعید  انتشــار نفروخت یا فیلمی در ا

است که بتوان برای آینده اش کاری کرد.

معــاون فرهنگــی وزیــر فرهنــگ و ارشــاد 
اســامی تصریح کــرد: کالاهــای فرهنگی 
کتــاب بــه نیــاز فرهنگــی پاســخ   ماننــد 
می دهند که طبیعتا در زمره نیازهای اولیه 
ما نیســت. به همین خاطر برای آنها باید 

اهتمام بیشتری داشت. 
وی در ادامــه با اشــاره بــه اینکــه بازاریابی 
ســـــنتی در نـــشـــــــر ایــــــران در ۱۵۰ ســـــال 
گذشــته موضوعی مبتنی بر مهــارت فردی و تعمیــم نیافته 
بــوده اســت، گفــت: ناشــران موفق ســنتی مــا بــرای فروش 
گاه بــه  آثارشــان چنــد ویژگــی داشــته انــد: نخســت اینکــه آ
محصــول خــود بودنــد، یعنــی کتابخــوان و کتــاب شــناس 
به شــمار می رفتند. از ســوی دیگــر، آنها ویژگی یک کاســب 
موفــق بــه معنــای کلــی را دارا بودند؛ یعنــی توانســته بودند 

با اعتمادســازی که کلیــد کار تجارت ســنتی اســت راه خود 
 را بــه پیــش ببرنــد. مســاله بعــدی توجــه آنهــا بــه بازاریابــی 
به شکل شــفاهی و دهان به دهان بوده اســت که هنوز هم 
 کارایــی دارد و مســاله بعــدی تبدیــل شــدن محــل کار آنهــا 

به یک پاتوق فرهنگی بوده است.
معاون فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی همچنین گفت: 
برای رهایی نشر کشور از بحران باید از زاویه حلقه مصرف به 

آن نگاه کرد و اتفاق اصلی در این زمینه باید بیفتد.
 ســه ضلع اصلــی بازاریابی بر این مبنا نخســت دولت اســت 
 که باید در زمینه تغییر مسیر یارانه ها و نیز فعالیت پژوهشی 
گام بــردارد. ضلــع بعــدی دانشــگاه هــا هســتند که بایــد به 
بازاریابــی مصرف فرهنگی تعلــق خاطر نشــان دهند و ضلع 
بعدی هم جامعه نشر هستند که باید حلقه های اتصال آنها 

را شناخت و به هم نزدیک کرد.

سی امین 
جشنواره 
بین المللی 

فیلم های کودک 
و نوجوان در 

 اصفهان 
از ۹ تا ۱۵ تیر 
۱۳۹۶برگزار  

می شود

تماس های مردمی پیرامون 
اتمام سریال »معمای شاه«

کــه بالاخــره  خــب واقعــا خوشــحالم 

احمدرضا 
کاظمی

تونستین این معمارو حل کنین! 
مــن هــم بــه نوبــه خــودم ایــن اتفــاق 
میمون و مبارک رو  به همه مردم ایران 

تبریک میگم! 
واقعا نگران شــده بــودم که نکنــه این 

سریال هم بخواد بره جزو  پرونده های حل نشده!
 کارگاه علوی، تهران

واقعا حیف شد که این سریال تموم شد.
من پیشنهاد می کنم باتوجه به استقبال میلیونی مردم 
از این سریال، به طوریکه موقع پخشش قو  تو خیابون پر 
نمیزد!حتما مسوولین یه ۲۰  ، ۳۰ میلیارد دیگه بودجه 

جور کنن تا فصل دومش کلید بخوره!
 ورزی، صداوسیما

وااای تموم شد ؟!؟؟! چقد حیفففففففف! من عاشق 
این ســریال بودم!به خصوص اون قســمتش کــه آقای 
حامدی آهنگ »من خالــی از عاطفه و خشــم / خالی از 

خویشی و غربت« رو میخوندن!
البته اون قسمت »شازده خانوم« هم خیلی قشنگ بود!
 خوشحال زاده، مرداویج اصفهان

واقعــا از تمــوم شــدن ایــن ســریال خوشــحالم! اصــا در 
پوست و گوشت و استخوان خودم نمیگنجم!

باید بسپرم ایشالا مترجم هامون یه زیرنویس انگلیسی 
ک ســه  خوشــگل بزنــن تنگش!یعنــی قشــنگ خــورا

 ^_ سالمون واسه تامین برنامه جور شد̂ 
مخاطبامون خســته شــده بودن بسکی براشــون تکرارِ 

تکرارِ تکرارِ یوزارسیف رو پخش کردیم!
 باتشکر، مدیریت شبکه آی.فیلم
من این خواننده هایی که دو سه قســمت آوردین توی 

سریالتون رو دیدم!اینا خواننده نبودن اصا!
اینــا همگــی کاپــی بودن!مــا کاپــی نمیخوایــم! شــما 

صداسازی کردین توی این سریال!
صداسازی چیزی نیست که به درد ما بخوره!

 ش.آذر، لندن    

تریبون                               روز

طنز نباید از انتقادهای جاندار 
خالی شود

یــک طنزپــرداز می گویدطنــز کشــور نبایــد از 
انتقادهای جاندار سیاسی و اجتماعی خالی 
شــود. به گزارش ایسنا، مســعود مرعشــی  با بیان  اینکه 
برخی از طنزپــردازان معاششــان به صورت مســتقیم و 
غیرمســتقیم از طریــق دولــت و دیگــر نهادهــا تامیــن 
می شود، گفت: در این شــرایط طنز به جای اینکه زبان 
منتقد داشته باشد ،صرفا به سمت مسائل غیرسیاسی 

یا مسائل اجتماعی پیش پا افتاده می رود. 
صرف پرداختن به این مسائل بد نیست، اما اینکه همه 
جا طنز خالی از انتقاد جاندار شــود، مشکل دارد. شاید 
به این دلیل است که می گویند سطح طنز پایین می آید.

کثر جشنواره های طنز توسط  او همچنین با بیان اینکه ا
بخش های دولتــی برگــزار می شــود، اظهار کــرد: بخش 
عمده ای از  طنزهایــی که از طرف مردم مورد اســتقبال 
قرار می گیرد، در این جشــنواره ها حضور ندارد؛ زیرا یک 
 تفکر خــاص طنزهــا را انتخــاب می کنــد و به آنهــا جایزه 

می دهد.
مرعشی با مقایسه جشنواره های طنز با جشنواره فیلم 
فجر گفت: جشــنواره  فیلم فجر گسترده تر اســت و افراد 
مستقل هم می توانند در آن حضور یابند و مستقل هم 

فیلم بسازند.
 اما جشنواره هایی که جنبه طنز و یا موضوع طنز دارند، 
به دلیــل حمایت های دولتی چارچوب هایی برایشــان 
تعریف می شود که بر اساس آنها یک ســری آثار خاص را 
گزینش می کننــد و به آنها جایــزه می دهنــد و این باعث 
می شــود دایــره گســترده ای از حضــور طنزپــردازان را 

نداشته باشیم.
او بــا بیان اینکــه هدف طنــز انتقــاد از مردم و مســوولان 
برای اصاح جامعه است، خاطرنشان کرد: ایراد چنین 
جشنواره هایی این اســت که به این نکته بی توجه اند. 
هر نهادی کــه جشــنواره طنــز برگــزار می کند، بــه دنبال 
گر شــهرداری  این اســت که خــودش نقد نشــود. مثــا ا
جشنواره ای برگزار می کند، به دنبال این است که خودش 
نقد نشود، بلکه رفتار شــهری مردم مورد نقد قرار گیرد. 
درست است که باید  رفتار شــهری مردم هم نقد شود، 
اما یکــی دیگــر از وظایف طنز هم نقد مســوولان اســت. 
گر نگوییم  محصول این جشنواره ها، طنز خاصی است، ا

طنز بی خاصیت.  
مرعشــی در ادامــه اظهار کــرد: اشــکال های ویرایشــی و 
نگارشی که در فضای مجازی بسیار می بینیم، به مردم 
منتقل شــده اســت. قبا مردم هرچند محدود روزنامه 
و کتاب می خواندند،  اما الان بیشتر زمانشــان را در این 
فضا می گذرانند که مملو از اخبار غیررسمی و نثر ناپخته و 
پرغلط است. به یاد داشته باشیم مردم امای  کلماتی 
را که بیشتر می بینند، به خاطر می سپارند که این باعث 
رایج شدن اشتباه هایی مانند »ه« به جای کسره شده 

است.
او افزود: یکــی دیگر از تاثیراتی که فضای مجــازی بر روی 
طنز مطبوعاتی گذاشته کوتاه نویسی است؛ ستون های 
طنــز مطبوعاتــی بــه تدریــج دارنــد کوتــاه تر می شــوند. 
البتــه ایــن کوتاه نویســی محصــول مســتقیم فضــای 
مجازی نیست و در واقع می توان گفت محصول دوران 
جدید است که زندگی سرعت بیشــتری دارد و عاقه به 

مینی مالیسم هر روز بیشتر می شود.
 ایــن روزهــا مــردم خیلــی حوصلــه خوانــدن متن هــای 
طولانــی را ندارنــد و فضای مجــازی زودتر از رســانه های 
رســمی خودش را با این شــرایط منطبق کرده اســت.او 
سپس در ارزیابی برنامه های طنز تلویزیون با بیان اینکه 
زمانی کــه گونه های مختلف شــوخ طبعی ماننــد طنز و 
هزل در قالب نمایش دربیاید، باید آن را کمدی بنامیم و 
نه طنز، گفت: وضعیت برنامه های تلویزیونی را در این 

زمینه جالب نمی بینم. 
زمانی بــود که تلویزیــون برنامه های خوبی داشــت، اما 
کنون مثل سابق از این برنامه ها استقبال نمی شوند.  ا
بخشی از آن به خاطر فضای مجازی است، زیرا مردم این 
روزها می توانند طنز تند و تیز، بدون سانسور و با سرعت 
ببینند و بخوانند و از طرفی آشنایی با سریال های کمدی 

روز جهان سطح توقع مردم را بالا برده است.

غزل گو ست و به قول خودش به ضوابط کهن غزل سرایی 
پایبنــد مانــده؛ همین نکتــه شــاید عامل پیشــرفت فنی 
سریع السیر او و جای گرفتن در رده بزرگان شعر و ادبیات 
ایران بوده اســت. اما آنچــه این جوان ۳۷ ســاله را خیلی 
زود میان مردم ایران زمین نیز محبوب و مقبول ساخت، 
تاش او در سراییدن غزل به زبان روز، و به دور از واژه های 
 غریــب و ثقیــل بوده.»گریه هــای امپراتور«، »اقلیــت«، 

»آنها«، »ضــد« و »کتــاب« مجموعه های شــعری اســت 
که از  فاضل نظــری به چــاپ رســیده؛ اما این کتــب تنها 
افتخارات این شاعر جوان نیست. او ۱۰ سال ریاست حوزه 
هنری استان تهران، ریاست مرکز موسیقی حوزه هنری، 
عضویت شورای عالی شعر سازمان صدا و سیما و تدریس 

در دانشــگاه های  تهران را هــم در کارنامــه فعالیت های 
فرهنگی و هنری اش دارد.

عنوان کتــاب ســال جمهــوری اســامی )۱۳۸۷( ، شــاعر 
جریان ســاز دهــه ۱۳۸۰ و  پرمخاطب تریــن شــاعر بــه 
انتخاب مردم )۱۳۹۱( هم به فاضل، اطاق شده؛ فاضلی 
کــه هرچنــد نامــش ابوالفضل نظــری اســت، امــا تخلص 

»فاضل« را برای خود برگزیده است.
پیدا کــردن ایــن جــوان با اســتعداد کــه خیلــی زود برای 
خــود نــام و محبوبیــت را دســت  و پا کــرد؛ کمــی ســخت 
بودو ســخت تر، تــاش بــرای صحبت هایی بــود که کمتر 
تکــرار شــده باشــد. بــا وجــود کمبــود وقــت  امــا نظــری 

»خوش اخاق« بودنش را از کف نمی دهد.

شــعر به ذات می تواند هر آدمــی را با هر ســلیقه ای جذب 
کند؛ نمونــه این جذابیــت را می تــوان در  ترانه هایی دید 
که با اتکا  به فرم موسیقی به عادت روزمره شنوایی مردم 
مــا بــدل می شــوند؛ نظــری درخصــوص ایــن محبوبیت 
 شــعری می گویــد: »می توانیــم بگوییــم شــعر در حــال 
طی کردن مســیری بوده که ایــن روز ها آرام آرام به ســبد 
خرید خانواده ها افزون شود. نسبت به دهه های پیشین 
توجه به ترانه ســرایی بســیار بیشــتر شــده و دلیــل آن نیز 
یحتمل میل به پرداختن بیشتر به موسیقی است. حال 
گر این توجه به ترانه و ترانه سرایی در پرداخت موسیقی  ا
همراه شــود، با دریافت شــعر از اهلِ آن، ایــن اتفاق نیک 
خ داده در دهه هــای اخیــر، رنگ نیکو تری هــم به خود  ر

خواهد گرفت.«
حال شعر با این مقبولیت و توجه در میان اقشار مردمی، 
چه نکته مشترکی با انقاب خواهد داشت؟ اینجاست که 
شعر انقابی شکل می گیرد: »در تمام کشور ها و میان تمام 
ملت ها، شعر توانسته بازتابی از آرمان شهر و اتوپیای مردم 
آن کشور باشد. شعر انقاب برای مردم ما هم زبان و بیانی 
از آرمان هاست. حال که توجه مردمی به شعر هم نسبت 
به گذشــته افزایش یافته، فرصت خوبی اســت تا انقاب 
در بحث فرهنگی در کنار سیاســت، فعالیت و پیشــرفت 

شــایان توجهی داشــته باشــد. در دوره ای شــعر ما با 
افول مواجه شد و مدتی است این افول از بین رفته و 
اقبال عمومی جای آن را گرفته. پیش از اینکه دوباره 
در این اقبال و افول جایگزینی مجددی پدیدار شود 
بهتر است از توجه مردم به بحث فرهنگ بهره ببریم.«

نظری یکــی از راه های پیــش رو برای اســتفاده از این 
کز آموزشــی می داند که به  فرصت را دانشــگاه ها و مرا
زعم او حق مطلــب را ادا نکرده اند: »دانشــگاه ها باید 
بســیار بیش از آنچه انجام می دهند، به شعر انقاب 
توجه نشان دهند. شــعر انقاب بحثی نیست که به 
دانشــگاه های علوم انسانی و رشــته ادبیات محدود 
شــود؛ بلکــه پدیده ای اســت کــه می تواند دســتمایه 
 فعالیــت اجتماعــی تمامــی دانشــجویان قــرار گیــرد. 
چرا که شعر انقاب از حقیقت اجتماعی بالیدن گرفته 
و از آغــاز همــراه انقــاب و در هم تنیــده بــا ارزش های 
انقابــی اســت.  این جریــان نشــات گرفتــه از انقاب 
تنها به جهت دهی، توجه و هدایت نیازمند است تا با 
پتانسیل خوبی که در نسل امروز مشاهده می شود، 

به حرکتی خوب و درخور در جامعه بدل شود.«
نظری این فرصت را برای همه در دسترس می بیند و 
گر خاقیت دســتاویزه شاعر  تصور او بر این اســت که ا
قرار گیــرد، می تواند اثــری به چنته پربار شــعر انقاب 
گر قرار بود محدودیتی در شعر و ادبیات  اضافه کند: »ا
وجــود داشــته باشــد و در نقطــه ای یــک جریــان بــه 
پایان خود برســد، چطور شعر کاســیک ما این همه 
آثار خوب بــه دور از تکــرار را در بــر دارد؟ پس خاقیت 
و ورود آن به شــعر محدودیــت و پایان نمی شناســد. 
شــعر خاق می تواند همیشــه در جریان باشد و  شعر 
امــروز هــم مســتعد و نیازمنــد خاقیــت در معنــی و 
مفهوم و مضمون است. چرا که آنچه به کهنگی متهم 
می شود، شــکل بیان اســت و نه واژه و مفهوم. نباید 
همان حرف هایی را که پیش تر آمده، دوباره با همان 
کلمــات بیان کــرد. ایــن کار، تکرار می ســازد و تکــرار از 

آنچه پیش تر به کمال تولید شده چه معنایی دارد؟ 
محتوا بــدون فرم و فرم بــدون محتوا معنایــی ندارد؛ 
فرم در خدمت محتواســت، اما محتوا اصیل تر از فرم 
اســت. همان طور که در زندگی شــاعر نیز شــعر هدف 
نیســت و شــاعر هم نباید شــعر را هــدف زندگــی خود 

قرار دهد. 
شــاعر بایــد بــه پیرامونش نــگاه  کنــد و الهــام بگیــرد و 
آنچــه در جامعــه و محیــط پیرامونــی او می گــذرد، در 
شــعرهایش انعــکاس یابــد. شــعر انقــاب نیــز از ایــن 
 قاعده مستثنی نیست و ملهم از واقعیات روز جامعه 

شکل می گیرد.«    

 »... یـک نقطـه بیـش بیـن رحیـم و رجیـم نیسـت / از نقطه ای بتـرس که شـیطانی ات کنند // 

نسیم 
خیابانی

آب طلـب نکـرده همیشـه مـراد نیسـت / گاهـی بهانـه ای سـت کـه قربانـی ات کننـد« مدت هـا 
پیـش در یکـی از کافه هـای شـهر نشسـته بودیـم که یکی از دوسـتان که تـا به حـال علاقه ای به 
شـعر و ادبیـات نشـان نـداده بـود و می توانسـتیم محـدوده مطالعـات او را بـا کتاب هـای 
دانشـگاهی و امتحانـات پایـان تـرم توصیف کنیـم، کمی قبل از اینکه قهوه سفارشـی اش سـرد 
شـود، با شـوق و اشـتیاقی کمتر دیده شـده از او، شـروع کرد به خواندن این شـعر و آنجا بود 
کـه فهمیـدم یـک شـعر گاهی آن قـدر همه آحـاد را مجذوب می کنـد که دیگر هم لازم نیسـت حتمـا کتابخانه 

شخصی اتاق های جوان تر ها هم مزین شده باشد به کتاب شاعری چون »فاضل نظری«.
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یکی از جاذبه های ســفر به روستاهای 
کویــری بــرای مــن شــناخت چگونگــی 
 زیســتن در منطقــه ای بیابانــی اســت؛جایی کــه آب

به زحمــت از دل زمین به بــالا آورده می شــود و زمین 
چندان با گیاهان مهربان نیســت و آفتابی بسیار گرم 

بر زمینشان می تابد...

تا به حال از میــــکروپیگمنتیشن چیزی 
شنیــــده اید؟ در این بـــــاره آرزو  زارعــــی، 
کارشــناس مهندســی بهداشــت محیط مرکز بهداشت 
 شــماره یک اصفهان توضیحــات و توصیه هــای لازم را

 ارائه می دهد:  میکروپیگمنتیشن برخلاف تاتو  که روش 
غیرایمنی است، جهت بازسازی طبیعی ، متعادل سازی 
و جلوه بخشــیدن بــه چهــره اســتفاده می شــود ؛ یعنی 

کاشت رنگدانه در قسمت فوقانی ...

 ویتامیــن C : در بســیاری از میوه هــا و 
ســبزیجات از جمله پرتقال، فلفل قرمز، 
 کلم پیــچ، کلــم بروکســل، کلــم بروکلــی، تــوت فرنگــی و

 :B گریــپ فــروت یافــت می شــود.   ویتامین هــای گــروه
بسیاری از موادغذایی از جمله محصولات لبنی، غلات 
غ، اســفناج، ذرت، دانه هــای  ســبوس دار، تخم مــر
غ، ماهــی، ســویا، حبوبــات،  آفتابگــردان، آجیــل، مــر
مرکبــات و ... ایــن ویتامین هــا را در خــود گنجانده اند.   

ویتامینD: ویتامینD در غذاهایی مانند ماهی آزاد...

ارزانی ارز همزمان با گرانی کالا
چرا پس از کاهش قیمت دلار هنوز اجناس مختلف در حال گران شدن هستند؟
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نمایشگاه دستاوردهای انقلاب اسلامی در دهه فجر

نمایش توانمندیهای شرکت آب و فاضلاب روستایی استان اصفهان
شــرکت آب و فاضــاب روســتایی اســتان اصفهــان در نمایشــگاه 
اطــاع  رســانی دســتاوردهای دســتگاههای اجرایــی اســتان 
اصفهــان در دهــه مبارک فجــر که بــه مــدت 4 روز در محــل دائمی 
نمایشگاههای بین المللی استان اصفهان برگزار شد حضور فعال 

داشت.
ابراهیم محمــدی  رئیــس اداره روابــط عمومی و آمــوزش همگانی 
شــرکت آبفار اســتان اصفهــان در ایــن خصــوص گفت: نمایشــگاه 
ارائه دســتاوردها به همــت اســتانداری اصفهان و با هــدف اطاع 
رسانی اقدامات صورت گرفته توسط دستگاههای اجرایی استان 
اصفهان در دولــت یازدهم، از 19 تا 22 بهمن ماه و با حضور پرشــور 

ادارات استان برگزار شد.
وی افــزود: شــرکت آب و فاضاب روســتایی اســتان نیز بــا توجه به 
کارنامه پربار عملکرد خود در زمینه تامین آب شرب مردم ، با حضور 
در این نمایشگاه، اقدامات و دســتاوردهای خود را در معرض دید 

عموم مردم و مسئولان استان قرار داد.
رئیــس روابــط عمومــی شــرکت آب وفاضــاب روســتایی اســتان 
اصفهــان بهــره بــرداری از 28 پــروژه آبرســانی بــه67 هــزار نفــر 
از روســتائیان اســتان بــا اعتبــاری بالــغ بــر 610 میلیــارد ریــال را از 
مهمتریــن برنامــه هایــی عنــوان کــرد کــه در دهــه فجــر بــا حضــور 
و  گرفــت  صــورت  اســتان  و  کشــوری  مســئولان  و  مدیــران 
گــزارش فعالیتهــای انجــام شــده بــرای افتتــاح ایــن پــروژه هــا در 
 نمایشــگاه دســتاوردهای انقاب اســامی بــرای بازدیــد کنندگان

 تشریح شد.
محمــدی ادامــه داد: گــزارش عملکــرد نــاوگان آبرســانی ســیار در 
خصــوص تامیــن آب شــرب روســتاهای  مواجــه بــا بحــران کمبود 
ارتبــاط  تلفنــی  ســامانه  توســط  شــده  انجــام  اقدامــات  آب، 

مردمــی 1523 در زمینــه پاســخگویی بــه ســوالات و مشــکات 
کیــپ رفــع حــوادث و اتفاقــات شــبکه و  روســتائیان، عملکــرد ا
تاسیســات آب و فاضــاب روســتایی و نیــز پــروژه هــای آبرســانی ، 
جمــع آوری و دفــع فاضــاب در دســت اجــرا  از دیگــر برنامــه هــای 
 ارائه شــده توســط شــرکت آب و فاضــاب روســتایی در نمایشــگاه

 بوده است.
ابراهیــم محمــدی در ادامه، با اشــاره به اهمیــت مدیریت مصرف 
گاه ســازی مــردم از بحــران خشکســالی و کمبــود آب  آب و لــزوم ا
شــرب، در خصوص اقدامات صــورت گرفته برای اطاع رســانی به 
بازدیــد کنندگان نمایشــگاه اظهــار داشــت: یک مســابقه پیامکی 
بــا موضــوع مدیریــت مصــرف آب بــرای عمــوم بازدیدکننــدگان و 
کــه بــا اســتقبال آنهــا  شــرکت کننــدگان در نمایشــگاه برگــزار شــد 
 مواجه شــده و در پایان نمایشــگاه به 10 نفــر از برگزیــدگان جوایزی

 اهدا شد.
وی افــزود:  اقــام فرهنگی مانند بروشــور و لوح فشــرده بــا موضوع 
روشــهای صرفــه جویــی در مصــرف آب نیز به صــورت گســترده در 
اختیار عموم قرار گرفت و به بازدیدکنندگان توضیحات لازم در این 

خصوص ارائه شد.
رئیــس روابــط عمومــی و آمــوزش همگانــی شــرکت آبفــار اســتان، 
کارگاه نقاشــی بــا موضــوع صرفــه جویــی آب را یکــی از  برگــزاری 
کــرد  برنامــه هــای ویــژه ایــن شــرکت در نمایشــگاه مذکــور اعــام 
و گفــت: بــا توجــه بــه اهمیــت فرهنگســازی مدیریــت مصــرف آب 
در کــودکان بــه عنــوان آینــده ســازان کشــور، بــا همــکاری یکــی از 
مهدکودکهــای فعال شــهر اصفهــان، کارگاه نقاشــی در نمایشــگاه 
 برگزار شد که از ســوی بازدیدکنندگان نمایشگاه نیز مورد استقبال

 قرار گرفت  .
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آگهی تمدید مهلت شرکت در مزایده نوبت اول
 شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه در نظر دارد  تعداد 29 دستگاه اتوبوس مستعمل و

 20 دستگاه اتوبوس گاز سوز )MAN( خود را از طریق مزایده به فروش برساند.

ســایت یــا  شــرکت  ایــن  اداری  امــور  بــه   95 /11/24 تاریــخ  از  تواننــد  مــی  متقاضیــان  لــذا    

 ) WWW.ISFAHANBUS.IR(  مراجعه و فرمهای مربوطه  را دریافت و پیشنهادهای خود 

خ 95/11/27 به دبیرخانه حراست تحویل نماید. کثر تا پایان وقت اداری مور را حدا

     بدیهی اســت به پیشــنهادات مشــروط، مخدوش و یا فاقد ســپرده ترتیب اثر داده نخواهد شد و 

شرکت در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار می باشد.

گهی به نسبت از برندگان دریافت و در صورت انصراف برندگان        در ضمن هزینه کارشناسی و انتشار آ

اول تا سوم سپرده آنان به نفع شرکت ضبط خواهد شد.

شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه

 آگهی دعوت مجمع عمومی عادی شرکت شقایق طب اصفهان
 سهامی خاص به شماره ثبت 51546

بدین وسیله به اطلاع کلیه سهامداران شــرکت میرساند جلسه مجمع عمومی عادی شرکت 
جهت بررسی موضوع اســتعفای مدیران و تعیین مدیران جدید و بررسی امور مالی شرکت در 

خ 1395/12/10 ساعت 10 صبح  در محل دفتر شرکت برگزار میگردد. مور



مظنه

نماینده ســابق مجلس از افزایــش روزافزون شــعب بانک ها در کشــور انتقاد کرد 
کنــون بــه ازای هــر ۳۶۵۰ ایرانــی یــک شــعبه بانک وجــود دارد کــه این  و گفــت: ا
به نوبــه خــود در جهان بی نظیر اســت. به گــزارش تســنیم در اولیــن گردهمایی 

بین المللــی بانکــداری و تامین مالی 
اسلامی، حجت الاسلام والمسلمین 
مصباحــی، مـــــقدم نماینــده ســابق 
مجلــس شــورای اســلامی و اســتاد 
 دانشگاه امام صادق)ص( به تشریح

چالش های پیش روی بانکداری در 
کنون  ایران پرداخت و گفت: بانک ها ا
در حال رقابت برای به دســت آوردن 
سود علی الحســاب بیشــتر هستند.

وی همچنین از نرخ بالای تسهیلات 
اعطایی بانک ها بــه مردم انتقاد کرد 
و افزود: بانک ها وعده داده بودند که 

کنون این اقدام  گر نرخ تورم کاهش یابد نرخ تسهیلات نیز کاهش می یابد، ولی ا ا
خ نداده اســت و شــاهد عدم وفاداری بانک ها به وعده هایشــان هســتیم.  ر

غ با ۱۵۰ تومان  رییس اتحادیه فروشــندگان پرنده وماهی گفت: هر کیلوگرم مــر
غ  کاهش در هفته جاری به هفت هزار و ۱۵۰ تومان رسیده است و هر شانه تخم مر
دو کیلوگرمی بــدون تغییر ۱۰ هــزار و ۶۰۰ تومــان قیمت دارد. به گزارش تســنیم، 

مهدی یوسف خـــــانی اظهـــار کرد: 
غ ۱۵۰ تومان نســبت  هر کیلوگرم مر
بــه هفتــه گذشــته کاهــش قیمــت 
داشــته  و از هفت هــزار و ۳۰۰ تومان 
به هفــت هــزار و ۱۵۰ تومان رســیده 
است. وی افزود: قیمت هر کیلوگرم 
غ در ســطح خرده فروشــی  تخم مــر
پنج هــزار و ۳۰۰ تومان و شــانه های 
 دو کیلوگرمــی این محصــول ۱۰ هزار
و ۶۰۰ اســـــت. رییــــــس اتحـــــادیه 
فروشــندگان پرنــد ه وماهــی ادامــه 
داد: ماهــی قــزل آلا در بــازار مصرف 

کاهش هزار تومانی را تجربه کرده است، به طوری که هر کیلوگرم از این محصول از 
۱4 هزار تومان به ۱۳هزار تومان رسیده است.

در حالی که بر اســاس اعلام ســازمان حمایــت، بازار میوه و ســبزی بیشــترین 
شــکایت  را در میان دیگر صنوف از ســوی مردم داشته اســت، رییس اتحادیه 
فروشندگان میوه و سبزی گفت: دلالان خودمختار و سودجویانی که گوششان 

به هیچ کــس بدهکار نیســت، عامل 
گرانــی و تخلــف در بازار میوه هســتند 
و در این میــان ناظران طــی ماه های 
اخیر کمتر در بازار حضور داشــته اند.
به گــزارش ایســنا، حســین مهاجران 
گفــت: هیــچ کــس بــه انــدازه ناظران 
سازمان تعزیرات در بازار میوه و سبزی 
کار و تلاش نکرده اند، اما ســر ســوزنی 
که ۳۵درصد  جواب نداده است، چرا
سودی که آنها برای فروشندگان میوه 
و سبزی در سطح خرده فروشی در نظر 
گرفته اند، صــرف هزینه هــای اضافی 

مانند ناخالصی میوه، ضایعات آن و پول اضافی شــده که از فروشندگان میوه 
در میادین میوه و تره بار دریافت می شود.

بازارهای                      روز

ست                                قوری 

با نزدیک شــدن به پایان سال، قیمت ها در 
بــازار ســــکه بــا تغـــــییراتی همـــــراه شــده و 
کی از آن است که به دلیل  پیش بینی های ناظران حا
افزایش احتمالی تقاضا در اســفند مــاه، قیمت ها در 
کنون هم سکه  شیب صعودی قرار گیرد، کما اینکه ا

تمام۸۰هزار تومان حباب قیمت دارد.
به گزارش اقتصاد نیوز بازار داخلی طلا و سکه در سال 
جاری در مقاطع زمانی مختلف با نوسانات و تغییرات 
نســبتا زیادی همراه شــد، به طوری که قیمــت انواع 
ســکه از اوایل دی ماه شــیب صعودی بیشتری پیدا 
کرد و از مرز یک میلیون و ۱۸۰ هزار تومان گذشت. پس 
خ دلار و ثبات نسبی آن  از آن با توقف روند افزایشی نر
در کانال ۳۸۰۰ تومان، ثبات به بازار سکه نیز بازگشت و 
نوسان قیمت در این بازار تا حدود زیادی متوقف شد 
و در مجموع روند کاهشی قیمت ارز و دلار تاثیر مثبتی 
بر ثبات قیمــت طلا در بــازار داخلی گذاشــت و باعث 
شــد تاثیر افزایش قیمــت جهانــی طــلا در آن روزها بر 
کنون با توجه به نزدیک  بازار داخلی خنثی شود، اما ا
شدن به ایام پایانی ســال، پیش بینی هایی مبنی بر 
حرکت مجدد قیمت ســکه در مســیر صعودی وجود 
دارد،روند افزایشــی که معمولا در چنــد هفته  پایانی 
سال آغاز می شــود و با شــروع ســال جدید، متوقف و 

روند آن معکوس می شود.
در حال حاضر نیز بررسی قیمت  انواع سکه در روزهای 
اخیر نشان می دهد که قیمت سکه با روند صعودی 
همراه شده است و در هفته گذشــته به یک میلیون 
و ۲۱۳ هــزار تومان هــم رســید. رییس اتحادیــه طلا و 
 جواهر درباره احتمــال تغییر و تحولات بازار ســکه در
 ایــام پایانــی ســال اظهــار کــرد که بــه هرحــال قیمت 
جهانی همیشه تاثیراتش را بر بازار می گذارد و با خیلی 
از نوسانات سیاسی و تحولات اقتصادی دچار تغییر 
می شود. به گفته محمد کشتی آرای، معمولا در ماه  
پایانی سال و هر چه به نوروز نزدیک تر می شویم تقاضا 
گــر معادل  برای خرید ســکه افزایــش پیــدا می کند و ا
تقاضا در بازار، عرضه نباشد طبیعتا تفاوت قیمت در 
بازار به وجود می آیــد و با قیمت واقعــی مابه التفاوت 

ایجاد می شود.

آرایش شب عید در بازار طلا

تحلیل                               بازار

 تعرفه 
واردت موز 

 قیمت هر کیلو 
نارنگی بندری

 احتمال افزایش قیمت
 بلیت اتوبوس

 حداکثر قیمت
 نان سنگک

اقتصاد نیــوز: وزارت جهــاد کشــاورزی واردات انواع 
میوه به کشور به جز چهار میوه از جمله موز را ممنوع 
کرده اســت و ایــن در حالی اســت که این چهــار میوه 
نیــز مشــمول پرداخــت حقــوق ورودی می شــوند.
گمرک ایران تعرفه واردات موز را بین پنج تا ۱۵درصد 

اعلام کرد.

ایلنا:قیمت هر کیــــلوگرم گریپ فـــروت سه هزار تومان 
 و نارنگــی بندری به عنــوان یکــی از گران تریــن میوه ها 

۱۶ هزار تومان است.
قیمت هرکیلوگرم پرتقال داراب ۸۵۰۰ تومان اســت که 
نســبت به هفته های گذشــته افزایش قیمت را نشان 

می دهد.

ایســنا: رییــس اتحادیــه تعاونــی مســافربری گفــت: با 
توجه به اینکه در ایام نوروز اتوبوس ها مجبور هســتند 
به شکل یک سر خالی حرکت کنند، در سال های قبل 
تصمیماتــی بــرای افزایــش حــدود ۲۰درصــدی قیمت 
بلیت ها انجام می شــد. برای ســفرهای نــوروز پیش رو 

هنوز تصمیم قطعی در این رابطه گرفته نشده است .

ایسنا: رییس اتحادیه نانوایان سنگکی گفت: نداشتن 
متولی واحد و نانوایان بدون مجوز، عاملان تخلف در 
این واحدهــای صنفی هســتند. محمد رضــا نظرنژاد  
کثــر می تواننــد نــان  افــزود: نانوایی هــای آزادپــز حدا
ســنگک را در شــکل و نــوع و تفــاوت خدمــات دو هزار 

تومان بفروشند.

توماندرصد درصد

15202000
هزار تومان
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 - بدنه ای ضخیم 
- دسته هایی مقاوم در برابر حرارت 

- دارای تنوع رنگی در دستگیره های کتری

 - کتری استیل ضد زنگ 
- استفاده از دسته استیل و ضد زنگ 

- قابلیت انتقال حرارت یکنواخت 

- سبک با طراحی زیبا و ساده 
- قابلیت تحمل دمای بسیار بالا و 

بسیار پایین 

   - بدون ایجاد طعم نامطلوب 
- ظرفیت بالا 

ح  - تنوع طر

تومان

تومان

تومان

تومان 60،000

TERMISIL MAJA

 220،000

176،000

248،000

MATEX PONTE 3

PLAN 5110

KARAL SHAYNA FLOWER

تغییر)درصد(قیمتارز

 )۰.۰۳ %( ۱۰-۳۸۲۸۰دلار

 )۰.۱4%( ۶۰۰-4۱۵۸۰یورو

 )۰.۰۶%( ۳۰-4۸47۰پوند

 )۰.۱9%( ۲۰-۱۰۶۵۰درهم

 )۰.۳۶%( ۳9۲4۰۱4۰فرانک

تغییر)درصد(قیمتسکه و طلا

 )۰.۰9%( ۱۰۰۰۰-۱۱.74۰.۰۰۰بهار آزادی

ح امام)ره(  )۰.۰۶%( ۱۲.۰۳۰.۰۰۰7۰۰۰طر

 )۰.۳۱%( ۱۰۰۰۰-۶.۳۶۰.۰۰۰نیم سکه

 )۰.۰%( ۳.4۲۰.۰۰۰۰ربع سکه

 )۰.۱۸%( ۱.۱۵۶.4۱۰۲۰۸۰گرم طلا 18 عیار

تغییر)درصد(شاخصبورس تهران

 )۰.۰۱%( 7۶۸۲7۱۰شاخص کل

شاخص قیمت 
)وزنی- ارزشی(

۲۶۸۸۲۳ )%۰.۰۱( 

 )۰.۰۶%( ۵4۵94۳۳شاخص بازار اول

 )۰.۰7%( ۱۲۲-۱۶۳۱۶9شاخص بازار دوم

 )۰.۰%( ۰.۱-۸۳۵فرابورس

تغییر)درصد(شاخصبورس جهانی

-۵7۳4نزدک آمریکا

-۲۰۲۶9داوجونز

-۲۳۱۶اس اند پی500

-۱9۳79نیکی ژاپن

-۳۱97شانگهای چین

 سرانه شعب بانک ها 
در ایران چقدر است؟

 نرخ
  انواع ماهی و مرغ 

 ناظران در بازار میوه 
کم حضور شده اند!

   انواع میوه

قیمت نام محصول
)ریال(

۶۹,۰۰۰آناناس طلایی ) بسته بندی ( 

۶۹,۰۰۰آناناس طلایی درجه یک 

۳۲,۰۰۰انار ) بسته بندی ( 

۲۶,۵۰۰انار درجه یک 

۲۲,۵۰۰انگور شاهرودی ) بسته بندی ( 

۱۷,۰۰۰انگور شاهرودی درجه یک 

۲۱,۰۰۰انواع سیب ) بسته بندی ( 

۱۵,۰۰۰انواع سیب درجه یک 

۲۶,۰۰۰انواع نارنگی درجه یک 

۵۱,۰۰۰به ) بسته بندی ( 

۴۵,۰۰۰به درجه یک

۳۵,۰۰۰پرتقال تامسون جنوب ) بسته بندی ( 

۳۰,۰۰۰پرتقال تامسون جنوب درجه یک 

۲۶,۵۰۰پرتقال تامسون شمال ) بسته بندی ( 

۲۲,۵۰۰پرتقال تامسون شمال درجه یک 

۶۵,۰۰۰توت فرنگی ) بسته بندی ( 

۱۸,۳۰۰خیار گلخانه ای ممتاز درجه یک 

۲۵,۰۰۰گریپ فروت ) بسته بندی ( 

۲۰,۰۰۰گریپ فروت درجه یک 

۵۱,۰۰۰لیمو ترش سنگی جنوب ) بسته بندی ( 

۲۶,۰۰۰لیمو شیرین ) بسته بندی ( درجه یک 

۲۱,۰۰۰لیمو شیرین درجه یک 

۵۰,۰۰۰لیموترش سنگی جنوب درجه یک 

۳۹,۸۰۰موز خوشه ای سایز ۴ تا ۶ درجه یک 

۳۳,۵۰۰موز خوشه ای سایز ۷ تا ۹ درجه یک 

۳۳,۰۰۰نارنگی بندری درجه یک 

۲۸,۰۰۰کیوی ) بسته بندی ( 

۲۴,۰۰۰کیوی درجه یک 

سال  دوازدهم، شماره 2862 
 دو شنبه
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ارزانی ارز همزمان با گرانی کالا
چرا پس از کاهش قیمت دلار هنوز اجناس مختلف در حال گران شدن هستند؟

     نوت 7 سامسونگ ما را رها نمی کند
سامســونگ یکــی از بــزرگ تریــن تولید کننــدگان جهــان 
اســت که طــی ســال ۲۰۱۶ موبایلــی با نــام گالکســی نوت7 
راهــی بــازار کــرد، امــا ایــن موبایــل پــس از مدتــی اســتفاده 
 منفجر می شــد. به همین دلیــل سامســونگ آنهــا را از بازار

 جمع آوری و تعمیر کرد، با این حال یک هفته بعد مشخص 
شد که گالکسی نوت7  های تعمیری نیز منفجر می شوند، 
 بنابرایــن سامســونگ مجبــور شــد کــه بــا پذیــرش ضــرری 

۱۶ میلیارد  دلاری تمام نوت 7 ها را از بازار جمع آوری کند. 

ایــن ضــرر تــراز تجــاری یــک ســال کره جنوبــی را منفــی 
کــرد و مولــد ضربه هــای بزرگــی بــرای اقتصــاد این کشــور 
بود، امــا سامســونگ بــرای جبــران این معضــل، قیمت 
محصــولات دیگــرش را افزایــش داد. از طرفی بــا توجه به 
اینکه سامسونگ تراشه ها و قطعات شرکت های دیگری 
خ آنها باعث شــد تا تمام  را هم تامین می کنــد، افزایش نر
شــرکت های جهان مجبــور به اصــلاح قیمت هــای خود 
خ ســه هــزار و ۸۰۰ تومان  بشــوند. حــالا شــاید دلار بــه نــر
بازگشــته باشــد، ولــی سامســونگ هنــوز رونــد صعــودی 

خ ها تا  قیمــت محصولاتــش را ادامه می دهــد و هــر روز نر
گر منتظر این هستید  یک صدم درصد گران می شــوند. ا
که سامســونگ در ســال ۲۰۱7 با جبران ضرر خود قیمت 
قطعاتــش را کاهــش بدهــد، باید بدانیــد که بعید اســت 
خ دهد، زیرا چند ســال پیش هم با وقوع  چنین اتفاقی ر
ســیل در کشــور تایلند و از بین رفتن صنایع تولیدی این 
کشــور قیمت اجناس مختلــف تغییر کرده بــود، ولی پس 
از ترمیم صنایع و شــروع به کار آنها هرگز قیمت ها به روند 
قبلی بازنگشت، با توجه به این مساله شاید به این زودی 

نباید منتظر تغییر سیاست سامسونگ باشیم.

     عوارض گمرکی روی مدار افزایش است
ارز دیگــر نوســان شــدیدی نــدارد، ولــی عــوارض گمرکــی 
انــگار بی خیــال رونــد صعــودی خــود نیســت. امســال 
ورود کالا هــای مختلــف بــه کشــور بــا وضعیــت عجیبــی 
رو بــه رو بود، زیرا بــا افزایــش تعرفــه   واردات قیمت بعضی 
گر تعرفه    از اجنــاس تــا چندبرابر افزایــش می یافت، مثــلا ا
یک فلش مموری فقط هزار تومان بود، اما حالا به بیش 

از هفــت هــزار تومــان رسیده اســت، به همیــن دلیل 
کالایی مانند سنجاق قفلی که سال گذشته به قیمت 
کنــون باید با نرخــی حدود  هــزار تومــان می خریدید ا

پنــج هــزار تومــان تهیــه کنید.تعییــن ایــن عــوارض 
از ابتــدای ســال9۵ انجــام شــد، ولــی بــا تمام شــدن 
موجودی انبار ها و وارد شدن اجناس جدید بیشترین 
اثــر آنهــا طــی چنــد روز گذشــته بــر بــازار اعمــال شــد. 
گفته نمانــد که از ابتدای امســال قاچــاق کالا های  نا
مختلــف تقریبــا متوقــف شده اســت و از ایــن  بــه بعد 

اجناس فقط  به صورت رسمی وارد کشور می شوند.

     سال نو چینی واردات را متوقف کرد
فرقی ندارد که دلار گران شــده باشــد یا نه؟ همیشــه 
طی ســال های گذشــته قیمــت اجنــاس مختلف در 
بهمن ماه شروع به نوسان می کند. عده زیادی براین 
باورنــد که ایــن نوســانات به دلیــل نزدیک شــدن به 
بازار شــب عید است، ولی مشــکل اینجاست که دی 
و بهمن  همیشــه با ســال نو چینی مصادف می شــود 
که مصادف با آن چینی ها حــدود ۲۰روز کار را تعطیل 
می  کننــد،  بنابرایــن نه تنهــا تولید متوقف می شــود، 
بلکه دیگر امکان بارگیری اجنــاس در بنادر چین هم 

وجود ندارد تا عرضه اجناس تقریبا متوقف شود.
حالا خیلی از عمده فروشان اصلا جنسی برای فروش 
ندارنــد و درنتیجــه قیمت هــا بالاتــر از حدی کــه باید 
تعیین می شود. خرده فروشان معمولا اجناس مورد 
نیــاز خــود را قبــل از این تاریــخ تهیــه می کردنــد، ولی 
امسال به دلیل نوسانات یک ماه گذشته  دلار موفق 

به خرید نشدند تا بازار محکوم به گرانی باشد.

     پتروشیمی بلای جان می شود
یک ماه پیش با شروع کار دولت ترامپ و گران شدن 
چنــد دلاری هــر بشــکه نفــت، قیمــت محصــولات 
پتروشــیمی هــم روی مدار صعــودی رفت، اما شــاید 
بگویید که محصولات پتروشیمی فقط شامل بخش 
کمــی از اجنــاس بــازار می شــود که ایــن ادعــا صحت 
نــدارد، زیــرا برخــلاف بــاور بســیاری از افــراد جامعــه 
محصولات پتروشیمی آنقدر وســیع هستند که هرگز 
نمی توانیــد آنهــا را از کالاهــای دیگر مجــزا کنید. مثلا 
شیر، پنیر، باتری یا هر وسیله  دیگری که برای تولید ویا 
بسته بندی آن از پلاستیک استفاده شود با نوسانات 
پتروشیمی گران خواهد شد. شــاید محصولی مانند 
شــیر کاملا از پلاســتیک مجزا باشــد، ولی برای عرضه 
باید در کاور های پلاستیکی قرار بگیرد که قیمت آنها 

طی ماه گذشته بیشتر از قبل شده است.

یـک مـاه و دو هفتـه  پیش؛ یعنـی در نخسـتین روز های دی ماه قیمت دلار افزایـش یافت و از 

سعید
 غفاری

مـرز چهار هـزار تومـان بالاتـر رفـت کـه بـا واکنـش مسـوولان دلار بـار دیگـر کاهـش قیمت  را 
تجربـه کـرد تـا در نتیجـه امروز هـم مانند آخرین روز هـای آذر هر دلار حدود سـه هزار و 800 
تومـان قیمـت داشـته باشـد. حـالا مشـکل اینجاسـت کـه بـا شـروع نوسـانات دلار، قیمـت 
کالا هـای زیـادی بـا افزایـش روبـه رو شـد، ولـی اکنـون بـا ارزان شـدن نـرخ ارز نه تنهـا قیمت  
اجنـاس بـه حالـت قبلی بازنگشـت، بلکـه بعضـی از کالا ها هنوز در حال گران شـدن هسـتند، 
امـا بررسـی های میدانـی نشـان می دهـد کـه رونـد صعـودی قیمـت کالا هـای مختلـف بـه چهـار دلیـل اتفاق 

می افتد و ربطی به ارز نداشت.



جاده سنگی صفوی یا مسیر گردشگری

ایتالیایی ها کاروانسراهای مسیر گرمسار- اصفهان را  مرمت می کنند
مدیرعامل شرکت ایتالیایی »ال، ای، جنسیس« 
گفت: شرکت ما قصد دارد تعدادی از کاروانسراهای 
مسیر گرمسار تا اصفهان را از صندوق احیا  تحویل گرفته و 
آن را احیا و بهره برداری کند.  آلن آسکرلی با اعلام این خبر 
افزود: شــرکت »ال، ای، جنســیس« همچنین قصد دارد 
بناهای تاریخی اطراف این کاروانسراها را انتخاب  و در آن 
شهرک های گردشگری ایجاد کند. هدف ما این است که 
فرهنگ مردم منطقه را از طریق این بناها و کاروانسراهای 
تاریخی به نمایش بگذاریم. وی با اشاره به اهمیت تاریخی 
مســیر اصفهــان تــا گرمســار اشــاره کــرد: ایــن مســیر ۶۰۰ 
کیلومتری دارای وسعتی برابر ۲۵ هزار کیلومتر مربع است 
 و کار بــر روی ایــن مســیر و بناهــای تاریخــی آن مــی توانــد

 مقاصد ارزشمندی برای گردشگران تعریف کند.
  ایــن فعــال اقتصــادی بــا اشــاره بــه ســوابق شــرکت های 

ایتالیایی کــه در قالب یــک مجموعه در 
حوزه هــای مهندســی، ســرمایه گذاری 
 و گردشگری فعالیت می کنند، افزود:
ایــن شــرکت ها ســوابق بســیار مهمــی 
در احیای بناهای تاریخــی و مدیریت 
 توریســم در دنیا داشــته اند و دو ســال
کــه بــر روی پـــــــروژه احــــــیای  اســــت 
کاروانســراهای تاریخی مســیر گرمسار 
تا اصفهان مشــغول مطالعه هســتند.  

مدیرعامل این شرکت یادآور شد: ما توانستیم تیم بسیار 
قدرتمند و کارشناســی را در حوزه تامین زیرســاخت های 
گردشگری جمع کنیم و خدمات فنی و مهندسی روز دنیا 
را با همکاری ۱۲ کشور بزرگ و صاحب قدمت در این حوزه 
ارائه دهیم. شــرکت مــا پیش تر بازســازی کلیســای مریم 

مقدس در اصفهان را انجام داده است.
 او با اشاره به ایده شکل دهی شهرک های 
گردشــگری در ایــران گفــت: مــا تمایــل 
داریم تا بناهــا و کاروانســراهای تاریخی 
ایــن مســیر را ببینیــم و بعــد از بازدیــد و 
مطالعــه دقیق تــر وارد فازهــای مختلف 

اجرایی شویم.  
  آلن آســکرلی توضیح داد: احیای مسیر 
تاریخــی گرمســار تــا اصفهــان و تقویــت 
گردشــگری آن مــی تواند بــه توســعه پایــدار در روســتاها و 
جوامع محلــی این مســیر هم منتهی شــود.  مدیــر عامل 
شرکت »ال، ای، جنسیس« اشاره داشــت: در این زمینه 
البته از توان متخصصان و کارشناســان ایرانــی نیز در کنار 

مهندسان سرشناس خارجی استفاده خواهد شد.

جــاده ســنگی صفویه که مســیر تاریخــی گرمســار-اصفهان 
است، تعداد قابل توجهی بنا و کاروانسرای تاریخی در خود 
دارد و شــرکت ایتالیایــی »ال، ای، جنســیس« قصــد دارد 
در طرحی با عنوان پهنه گردشــگری حاشــیه کویــر ایران به 
احیای تعدادی از این بناها و کاروانسراهای تاریخی بپردازد. 
گفتنی است که به طور کلی کاروانسراهای ایران را می توان 
به سه دسته تقسیم کرد؛ کاملا پوشیده منطقه کوهستانی، 
کرانه های پســت خلیج فــارس و حیــاط دار مناطــق مرکزی 
ایران. دسته سوم که تعدادی از آنها هم در مسیر اصفهان به 
گرمسار قرار دارند، به شش دسته مختلف تقسیم می شوند؛ 
کاروانسراهای مدور، چند ضلعی حیاط دار، دو ایوانی، با تالار 
ح متفرقه. از جمله این بناها  ستون دار، چهار ایوانی و با طر
می توان به کاروانسرای شاه عباسی گرمســار و کاروانسرای 

قصر بهرام اشاره کرد. 

13 گردشگری

جای خالی گردشگر هزار ساله 
ایرانی در کنوانسیون جهانی!

کنوانســیون راهنمایان گردشــگری 

محسن 
جعفری 
مذهب*

ایران ۲۰۱7 در حالی به انجام رســید 
که کمتر یادی از گردشــگر هزارســاله 
ایرانی شد. ناصرخسرو که هزار سال 
پیــش از برگــزاری کنوانســیون ۲۰۱7 
راهنمایان گردشــگری به ایران سفر 
 کــرده بــود، نــه در ورود بــه ایــران مــورد اســتقبال
شرق نشینان قرار گرفت و نه به هنگام خروج از کشور 
این نوع فعلی بدرقه غرب نشــینان را در هنگام خروج 
 از ایران داشت. ناصرخســــرو که هــزار ســال پیش در
 ۲۵ شعبان 437 هجری ســفرش را آغاز و در رمضان 
437همان سال وارد محدوده کنونی ایران شد، در 
ک  ۱۲ جمادی الاول 438 قمری از طرف خوی از خا
ج شد. هرچند هزار سال پیش که از  ایران کنونی خار
محل تولدش، قبادیان، در شرق خراسان تا حلب در 
ک ایران  غرب شــام، جزئــی از ایران بــزرگ بود در خــا
ســفر مــی کــرد. ســرای ایرانشناســی از ۱39۰ هجری 
شمسی/ ۱433 قمری سر آن داشت که این حادثه 
بزرگ را به یاد ایرانیان آورد، اما کمتر یاوری در مســیر 
ح »از ســرخس تا خوی« را منتشر کرد تا در  یافت. طر
 شــهرهای مســیر ســفر ایــن ایرانگــردی هــزار ســاله 
)دســت کم در ایــران کنونــی( یارانــی در اســتقبال او 
بجویــد و کمتــر یافــت. نــه در ورود بــه ایــران )خرداد 
۱39۵( مورد استقبال شرق نشــینان )خراسان( قرار 
گرفــت و نــه )در بهمــن ۱39۵( بدرقــه غرب نشــینان 
آذربایجان را در خروج از ایران داشت، اما در میانه راه، 
همدلانی در»بســطام« و »ری«، »قزوین« و »طارم« 
یافت و دلگــرم به اســتقبال آنان شــد، نشــان از آنکه 

ناصرخسرو در قلب ایران جای دارد.
 برنامه کنوانسیون راهنمایان گردشگری ایران ۲۰۱7 
)که کاملا  اتفاقی در همان سال هزاره سفر ناصرخسرو 
قرار گرفته بود( هم با موفقیت کامل به انجام رســید 
و کمتریــن برنامــه ای دربــاره این چهره نداشــت. در 
آخرین روزهای حضور این مهمانــان که نمایندگان 
 راهنمایــان گردشــگری دنیا بودنــد  نیز با نمایشــگاه 
بین المللی گردشــگری تهران همراه بود، اما در این 
نمایشگاه هم یادی از این ایرانگردی هزارساله نشد. 
ناصرخسرو بالاخره در ۲۲ بهمن ۱39۵ سفر هزار ساله 
ک ترکیه کنونی  خود در ایران را به پایان برد و وارد خا
شــد که البته آن زمان وجود نداشــت،  شــاید با دلی 
شکســته! تا پنج ســال دیگر،  دیگر بــار از آبــادان وارد 

ایران شود. آیا آن زمان کسی منتظر او هست؟ 
 *مدیر سرای ایران شناسی

هنرمندان،  جاذبه  توریستی 
اصفهان هستند

یــک هنرمنــد نقــاش اتریشــی، بــا اشــاره بــه 
هنرمنــدان اصفهــان گفــت: تعداد زیــادی از  
مجسمه ســازان، هنرمندان  صنایع دستی و عکاسان  
در اصفهــان زندگــی می کننــد کــه همیــن باعــث شــده 
جاذبه های توریستی در این شهر بالا برود. من مجددا 
بــه اصفهــان ســفر خواهــم کــرد، چــون جــذب آثــار و 
فرهیختگان آن شــدم. به گزارش ایســنا در  نمایشــگاه 
»این سو و آن سو« که کاری مشترک از هنرمندان ایران 
و اتریش به شــمار می رود،  آثار ۱7 هنرمند اتریشی و ۱۵ 
هنرمندان ایرانی در کنار یکدیگر قــرار گرفته و به مدت 
یک ماه برای علاقه مندان 
به نمایش گذاشــته شــد. 
انتــــــخاب هنرمـــــندان بر 
اســــــاس روش کــــــارشان 
صورت گرفتــه و آثار معرف 
بخشــی از تفکــر و فرهنگ 
هنرمنــدان اســت، به این 
صــورت کــه دو هنرمنــد با 
یکدیگــر  بــا  خــود   آثــار 
گفت و گو می کنند و هر دو 
کلــی از فرهنــگ  تعریفــی 
خــود را بــا خلــق اثــر بــه 
مخاطب ارائــه می دهند. 
این پــروژه در تــلاش برای 
پیوندی دوســتانه با سایر 
فرهنگ هاســت. به گفته 
تومــاس انزنهوفــر، نقــاش 
اتریشــی، اصفهــان محــل گفــت و گــوی ادیان اســت و 
تعــــداد زیــــادیاز نقاشان، مجسمه سازان، هنرمندان 
صنایع دستی و عکاسان در این شهر زندگی می کنند و 
همین باعث شده جاذبه های توریستی اصفهان بیشتر 
کادمی وین تحـصیلات  شود. تومـاس انزنهـــوفر که در آ
دانشـــگاهی خـــود را ادامــه می دهـــد و هـــــنر اصلــی او 
طراحی پرفورمنس است، در حاشیه این نمایشگاه به 
ایسنا گفت: در حال حاضر معلم هنر و عضو گروه هنری 
COK در اتریش هستم که همین عضویت باعث شده 
نمایشگاه های زیادی را برگزار کنم.  آخرین اثر من ابتدا 
در اتریــش و در حال حاضر در ایران بــه نمایش در آمده 
است. وی ادامه داد: این نخستین بار است که ایران را 
برای به تصویر کشــیدن آثارم انتخاب کــرده ام. قبل از 
اصفهان وارد موزه های هنرهای معاصر تهران شــدم. 
اصفهان با ارائه طیف وسیعی از برنامه ها، نمایشگاه ها 
و اتفاقــات مهــم هنــری، علاقــه منــدان هنــر با هــر نوع 
ســلیقه و نگرش را راضــی خواهد کرد. انزنهوفــر اولین و 
مهم تریــن مرحلــه در انــــتقال فرهنگ هــا را نـــزدیکی و 
تمــــاس فرهنگ های مختلف بــا یکدیگر عنــوان کرد و 
گفت: به نظر می رســد ایران و اتریــش می توانند تبادل 
فرهنگی و هنری خوبی داشــته باشــند، چون نزدیکی 
زیــادی در هنــر و فرهنــگ بــه هــم دارنــد. هــدف ایــن 
کات فرهنگی و هنری است  نمایشگاه تمرکز روی اشترا
و این ارتباط بین دو کشوری که در شعر و فرهنگ ریشه 

دارند می تواند عمیق و پایدار باشد.

انتصاب دبیر میراث فرهنگی 
منطقه شمالی استان اصفهان

با حکمی از سوی مدیر کل میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری استان اصفهان، 
محسن جاوری به عنوان دبیر منطقه شمالی استان 

اصفهان منصوب شد
براساس مصوبه جلسه معاونین و با توجه به تصمیمات 
اتخاذ شده در خصوص منطقه بندی شهرستان های 
تابعه، دکتر محســن جاوری بــه عنوان دبیر شــمالی 
استان اصفهان )شهرستان های کاشان، آران و بیدگل 
و نطنز( منصوب شد. در بخشی از شرح وظایف دبیر 
منطقــه شــمالی اســتان اصفهــان، در حکــم صادره 
از ســوی مدیر کل میــراث فرهنگی اســتان اصفهان 

آمده است:
تشــکیل جلســات منطقــه ای بــه صــورت ماهیانــه بــا 
حضور مدیر کل و در قالب موضوعات خواســته شــده، 
برنامــه ریــزی و سیاســت گذاری برای مشــخص شــدن 
ح وظایــف پرســنل مســتقر در شهرســتان هــای  شــر
  تابعــه بــه ویــژه نیــروی هــای جدیــد الاســتخدام،
 برنامه ریزی برای تشکیل کلاس های آموزشی تخصصی
و بالا بردن تــوان کاری و تخصصی پرســنل منطقه، 
گزارشــات ماهیانــه بــه امــور  جمــع آوری و ارائــه 

شهرستان ها و ... .
گفتنی اســت، دکتر محســن جــاوری در حــال حاضر 
گــروه باستان شناســی دانشــگاه کاشــان و  رییــس 
مدیر پایگاه پژوهشــی  ســیلک و رییــس اداره میراث 
فرهنگــی، صنایــع دســتی و گردشــگری شهرســتان 

کاشان است.

اولین دوره راهنمایان گردشگری 
با دوچرخه در کوهستان 

اولیـــــن دوره راهــــنمـــایــــان گردشــــــگری 
دوچرخه ســواران در کوهســتان بعــد از دو 

سال مجوز گرفت و در اسفند ماه برگزار می شود.  
محســن محمــدی، مدیر تورهــای طبیعت گــردی و 
ماجراجویانه به خبرنگار مهر گفت: از دو ســال پیش 
تلاش کردیم تا مجوز برگزاری این دوره های آموزشی 
را بگیریــم،  بنابرایــن بــا هماهنگــی ســازمان میــراث 
فرهنگــی و فدراســیون دوچرخه ســواری مجــوز این 
دوره ها در روز دوم نمایشگاه بین المللی گردشگری 
در تفاهمی بین کمیته گردشگری و ورزشی و سازمان 

میراث رونمایی شد.  
وی گفــت: ایــن دوره هــا در حــال حاضــر تنهــا بــرای 
آقایان برگزار می شــود و فعلا مجوز برگــزاری این دوره 
برای خانم ها صادر نشده است.  محمدی بیان کرد: 
از آنجــا کــه رشــته های مختلــف گردشــگری در حال 
تخصصی شــدن اســت، ایــن دوره ها برگزار می شــود 
تــا دوچرخــه ســواران بتواننــد راهنمــای متخصــص 
داشته باشند. این طبیعت گرد گفت: طبیعت ایران 
و کوهســتان و مناطــق دیگــر پتانســیل برگــزاری تــور 
دوچرخه سواری را دارند و افراد طبیعت گرد می توانند 
کننــد. دوچرخه ســواران  در ایــن دوره هــا شــرکت 
 هــم می توانند مــدرک راهنمــا بگیرند یــا اینکــه افراد
  علاقــه منــد مــی تواننــد حضــور داشــته باشــند کــه

 نه راهنما باشند و نه دوچرخه سوار.

 افزایش گردشگران تایلندی
در ایران، البته از نوع ورزشی

در دیدار مشترک میان وزیر گردشگری تایلند 
و معاون گردشگری سازمان میراث فرهنگی، 
صنایع دســتی و گردشــگری ایران، دو طرف بر افزایش 
کیــد  همــکاری هــای دو کشــور در حــوزه گردشــگری تا
کردند. به گزارش خبرآنلاین مرتضی رحمانی موحد در 
دیــدار بــا خانــم کــوب کارن واتانــا وینــگ کــول، وزیــر 
گردشــگری بــه  گفــت: در بحــث  گردشــگری تایلنــد 
کشــورهایی که ســابقه فرهنگی غنی و همکاری بــا ما را 
دارنــد توجــه زیــادی داریــم و کامــلا حرفــه ای اهــداف 
گردشگری را دنبال خواهیم کرد. وی با بیان اینکه تایلند 
به روستا ها توجه ویژه ای دارد، اظهارکرد: تلاش هر دو 
کشور درراستای متوازن کردن سیاست های گردشگری 
 مشــترک اســت. بــه گفتــه رحمانــی موحــد، بر اســاس
 گــزارش ها تعــداد گردشــگران ورودی به ایــران از تایلند

 ٢٣ درصــد افزایش داشــته اســت. همچنیــن رحمانی 
موحد با اشــاره به گردشــگری غــذا و ورزشــی افــزود: در 
بخش های گردشگری ورزشی می توانیم همکاری های 
خوبی با هم داشته باشیم. دیروز هم یک NGO با محور 
گردشــگری ورزشــی در ایــران ایجــاد کردیــم. همچنین 
گردشگری غذا می تواند یکی از زمینه های همکاری بین 
دو کشور باشد. در ادامه این دیدار نیز وینگ کول، وزیر 
ای تفاهمنامــه  بــه  اشــاره  بــا  تایلنــد   گردشــگری 
 برای ارتقای روابط گردشگری دو کشور گفت: مناسبات 
بیــن دو کشــور بســیار بــا اهمیــت اســت و لازم اســت 
مناســبات، بلندمــدت باشــد. البتــه تفاهمنامــه هنوز 
نهایی نشده و نیازمند طراحی یک سری مراحل است، 
اما محتوای آن همچنان تغییری نکرده  اســت. وی در 
ادامه با اشاره به هیات همراه خود اضافه کرد: من از پنج  
رســانه تایلند خبرنــگار همراه خــود آورده ام کــه به طور 
کامل تصورشان بعد از این دیدار نسبت به ایران عوض 
شــد. یکــی از ایــن رســانه هــا مجلــه ای اســت کــه بیــن 
بیزنس من ها محبوب است و دیگری بین خانواده ها و 
یکــی دیگــر از شــبکه هــای اجتماعــی آنلایــن اســت. 
امیدواریــم کــه گردشــگران ایــران در تایلند هــم تجربه 

خوبی داشته باشند.
در پایــان وزیر گردشــگری تایلنــد اضافــه کــرد: از نظر ما 
گردشگری ورزشــی کیفیت و اهمیت بالایی دارد و این 
مستلزم همکاری بین بخش دولتی و بخش خصوصی 
کثر فعالیت ها توسط  است. در بحث گردشگری ورزشی ا
 بخش خصوصــی برگزار مــی شــود و دســتاوردهایی که 
بــه دســــت آوردیــم حاصـــــل همیــن هــــمکاری بخش 

خصوصی است. 

سال دوازدهم، شماره2862 
دو شنبه
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گیاهخواران به کویر  بروند
گردی و سفر پیشنهاد غذا

متاســفانه وقتی از مردمان روســتا های اطراف می پرســم 
چه غذاهایی محلی و بومی این منطقه است، شانه هایی 
مــی بینم که بــالا مــی رود و حس نمــی دانــم در چهره ها 
هویدا می شــود. خیلی ها می گوینــد غذایــی نداریم و یا 
نام یکی، دو غــذا را می برند، یــا می گویند ایــن غذاها که 

خاص نیست. 
من فکر می کنم آنها این نکته را در نظر نمی گیرند که آنچه 
سال هاست بر ســر سفره شــان می آید و پای ثابت برنامه 
غذایی شــان اســت، مــی توانــد از جذابیت های ســفر به 

این منطقه باشــد. وقتــی به ســراغ اقامتگاه هــای بومی 
هم می روم مشکل حل نمی شود، لیست غذاها تعجبم 
غ و کبــاب و امثال  را بیشــتر می کند. نام غذاها همان مر

 این هاست؛ متداول ترین غذاهایی که هر  روز در شهر آنها 
را می بینیم و می خوریم. متاســفانه فرهنگ گردشگران 
بر فرهنگ روستاییان تاثیر بیشــتری داشته تا سنت ها و 
فرهنگ خودشان. آنها  از ارائه غذاهای خود مانده اند و 
آنها را باب میل گردشگران نمی دانند و به پخت غذاهای 

دیگر پرداخته اند.

      گیاهخواران به کویر بروند
 اما من دست از سر  ماجرا برنداشتم و همچنان از تک تک

 روســتاییان که می دیــدم درمــورد غذاها می پرســیدم، 
نهایتــا متوجــه شــدم کــه غذاهایشــان برپایــه آن چیزی 
کــه محصــول کشاورزی شــان اســت و پیدایــش  اســت 

کردم؛ شــلغم و چغندر که با آن احتمالا انواع 
غذاها پخته می شده اســت و امروزه تنها نام  
یکــی، دو تــای آنها در یادشــان مانده اســت، 
 آش شــلغم و یخمــی کــه غذاهایی بــا چغندر 

 هستند. 
سبزی جالب دیگری هم در این منطقه یافت 
 می شود به نام »هنگ«  که با آن آش می پزند

 و اسم این آش انقوزه است. با همین سبزی 
ترشی می اندازند و همچنین  آن را در ماست 

و دوغ استفاده می کنند.
پلـــوهـــــــایی نیــــــز بــــــومی ایــــــن منطقــــــه 
اســــت، مثـــــل» پلــوی مـــــاش و کــــــادر« کــه 
 در پــــخـــــت آنــــهـــــا  بــاز هــــم از ســـبــــــزی کــه 
 در  بیابان های اطرافشــان می روید استفاده

مــــی کــــــنند. ارزن هــــــم در پلــــوهـــایشــــــان 

 اســتفاده مــی شــود و یــا بلغــور کــه پلویــی بــا گنــدم
 است. 

کله جوش و اشکنه هم در این منو جای خاصی دارد. 
همچنین انواع ســبزی هایی که دم عــید روستاییان 
در دل بیابان آنها را می چینند و پرطرفدار اســت، نام 
چندتــا از این ســبزی ها خمیرو  و پیــازو و تــره بیابانی 

است. 
انــواع نان مثل نان »شــل شــلی« کــه   مایه آن بســیار 
روان اســت و روی تابــه های ســنگی پخته می شــود 
 را نبایــد فرامــوش کــرد. وقتــی کــه دقیــق مــی شــوم

می بینم چه منوی پر و پیمانی شده.
 گوشــت شــتر را  هم می تواند به عنوان غذای بســیار 
خاص ایــن منطقــه  در نظــر گرفت، امــا با خــودم فکر 
می کنــم که مردمــان کویر اولیــن گیاهخــواران ایران 

هستند  بی گمان. 

     تجربه آشپزی در کویر
از بهترین لحظه های سفر برای من پخت و پز در کنار 
مادرهای پیر میزبانان است؛  مادرهایی که همه چیز 
را به ســنتی ترین شــیوه انجام می دهند و کنارشــان 

همه چیز بوی  اصالت می دهد. 
خوشــبختانه ایــن شــانس نصیبمــان شــد و یکــی از 
میزبانان کویری مان از ما دعوت کرد تا در پخت نوعی 
نان  به نام  »سورک«  همراهشان باشیم. مادر خانه از 

شب قبل مایه خمیر را آماده کرده بود. 
جایی کنــار خانه آتــش کوچکی برپــا کردیــم و منتظر 
ماندیم تــا ذغال ها آماده شــود، ســپس قابلمــه ها را 
روی آنها قرار دادیم و مقداری روغن کف آنها ریختیم 
و لایه نسبتا زخمی از مایه خمیر را درونشان ریختیم، 
سپس کمی ســبزی رویشــان پاشــیدیم. باید منتظر 
 می ماندیم تــا یک طرف نان بپــزد و بعد آن را 
گر در ماهیتابه  برگردانیم.  همین مایه خمیر  ا
خ شــود نامــش »قَلیــف«  کتلــت ســر  مثــل 
مــی شــود  و مــا مابقــی خمیرهــا را بــه کمــک 
میزبان مهربــان در تابه ها ســرخ کردیم. این 
نان یا کلوچه را بدون شکر تهیه می کنند، اما 
به درخواست ما در دستور کار کمی هم شکر 
قرار دادند تا کلوچه های حاصل شیرینی هم 
داشته باشد، خلاصه که لذت زیادی در این 
همراهــی و آشــپزی محلــی وجــود دارد و من 
فکر می کنــم همین فرآینــد برای بســیاری از 

گردشگران جذاب است. 
دیدن مراحل پخت غذا و حتی مشــارکت در 
تهیه آن می تواند گزینه جالبی برای مهمانان 

اقامتگاه ها باشد. 

یکـی از جاذبـه هـای سـفر بـه روسـتاهای کویـری بـرای مـن شـناخت چگونگـی زیسـتن در منطقـه ای 

 سارا 
عباس نژاد

بیابانـی اسـت؛جایی کـه آب بـه زحمـت از دل زمیـن بـه بـالا آورده می شـود و زمیـن چندان بـا گیاهان 
مهربان نیسـت و آفتابی بسـیار گرم بر زمینشـان می تابد. دوسـت دارم بدانم معماری خانه هایشـان 
چطـور بایـد باشـد کـه گرمـای تابسـتان را برایشـان تحمـل پذیرتـر کنـد، درختانشـان چه نـام دارد، 
کشـاورزی آنجـا چـه معنایـی دارد، سـر سـفره هایشـان چـه غذاهایـی مـی آیـد. مسـلما هرانـدازه 
روسـتا بکرتـر باشـد و فاصلـه اش با شـهر ها بیشـتر باشـد، احتمـال دیـدن زندگی کویری بـه معنای 
واقعـی بیشـتر خواهـد بـود؛  جایـی که سـنت های کویـری هنوز بـر مردمانش تاثیر گذار اسـت و المان هـای زندگی 
شـهری و حضـور گردشـگران بـر زندگـی کویری کمتر سـایه انداخته اسـت. اولین چیـزی که فکر مرا به خود مشـغول 
مـی کنـد، خوراکـی هـای کویری اسـت؛ آنچـه از دل این خاک بیـرون می آید. به سـراغ منطقه خـور و بیابانک رفتم 

تا خوراکی های کویری را ببینم و بچشم.

کوپریفشتیتسا در بلغارستان

روستایی که از جنگ تاریخی اش پول درمی آورد!
صندوق احیا اعلام کرد

هدیه ایتالیایی؛ مرمت عمارت مسعودیه!
مکان های زیادی در دنیا حتی در کشور 

احسان 
ناجی

خودمان وجود دارد که الگوی مقاومت 
در برابــر جنــگ هــای تاریخــی و هجــوم 
بیگانگان است، اما خوش ذوقی و کمی 
سرمایه گذاری باعث می شود که نه تنها 
تاریــخ آن کشــور به جهــان عرضه شــود، 

بلکه درآمد شایان ذکری نیز روانه آن سرزمین شود. 
قدم زدن در کوچه های باریک روستای کوپریفشتیتسا 
)Koprivshtitsa( که در فاصله دو ساعته در شرق صوفیه 
قرار دارد شما را به سال ۱87۶؛ زمانی که بلغارها شجاعانه 
کمان ســتمگر عثمانی خود مــی جنگیدند  در مقابــل حا
خواهد برد، اما روســتا امــروزه با کوچه های ســنگفرش و 

معماری قــرن نوزدهمی و رنگ هــای زیبای بــه کار رفته 
در نمــای بیرونــی خانــه ها  توانســته اســت ســهم مهمی 
در جذب گردشگر داشــته باشد. با ســرمایه گذاری قابل 
توجــه بــرای ایــن روســتا و ســاخت مــوزه هایــی از ادوات 
جنگــی و تجهیــزات قدیمــی کشــاورزی و همچنیــن آثــار 
هنری زیباست، به طوری که الگوی بسیار مناسبی برای 
 جلب گردشــگر ایجاد کرده اند. شــما با قــدم زدن در این
کوچه ها که در دوســاعتی از صوفیــه قرار دارد، خــود را در 
دوقرن گذشته احساس خواهید کرد.  جشنواره موسیقی 
بزرگی که در اینجا و بر روی تپه های مشرف به روستا اجرا 
مــی شــود، از دلایــل شــهرت جهانــی روستاســت و البته 

اقامت در مکانی سنتی هم که بسیار زیباست.

گــر پروژه   مدیــر یــک شــرکت ایتالیایی گفــت: ا
احیای کاروانسراهای مسیر گرمسار- اصفهان 
کلید بخورد، شــرکت »ال، ای، جنســیس« آمادگی دارد 

مرمت مسعودیه را به صورت رایگان انجام دهد.
در ادامــه دیــدار شــرکت ایتالیایــی بــا صنــدوق احیــا، 
مدیرعامــل این صنــدوق گفــت: خوشــبختانه پیش تر 
در جریان سفر نخست وزیر ایتالیا به ایران ارتباط خوبی 
بین صندوق احیا و سرمایه گذاران این کشور برقرار شد و 
گروه های مختلف ایتالیایی برای احیای بناهای تاریخی 
و ســرمایه گذاری و انتقال دانش فنی در ایــن عرصه با ما 

کره شده اند.  وارد مذا
گــر اراده ای از طرف شــرکت  محمدرضــا پوینده افــزود: ا

»ال، ای، جنســیس« برای احیــای بناهــای تاریخی در 
ایران باشــد، قطعا مــی توانیــم در آینده نزدیــک مراحل 

اجرایی این کار را کلید بزنیم.  
مدیرعامــل صنــدوق احیــا  اشــاره کرد: مــا آمادگــی این 
را داریــم کــه بتوانیــم اطلاعــات و جزئیــات مربــوط بــه 
کاروانسراهای مسیر مورد نظر  را در اختیار شما قرار دهیم 

تا بتوانیم وارد فازهای بعدی همکاری شویم.
وی همچنین بحث انتقال دانش فنی را یکی از محورهای 
مهــم همــکاری هــای دو جانبــه عنــوان کــرد. پوینــده 
کراتی کــه  با وزارت اقتصاد داشــته ایم کید کرد: با مذا  تا

می توانیــم اصل ســرمایه گــذاری هــر کشــور خارجی در 
بناهای تاریخی ایران را تضمین کنیم.

 متاسفانه 
فرهنگ 

گردشگران 
بر فرهنگ 

روستاییان تاثیر 
بیشتری داشته  
و آنها  از ارائه 
غذاهای خود 

مانده اند   به نظر می رسد 
ایران و اتریش 
می توانند تبادل 
فرهنگی و هنری 
خوبی داشته 
باشند، چون 

نزدیکی زیادی 
در هنر و فرهنگ 

به هم دارند



    عســل و روغن زیتون را به مقدار مســاوی 
مخلوط کرده، بر موضع سوختگی بمالید.

    ســفید آب قلع را بــا روغن کنجد مخلــوط کنید و بر 
موضع بمالید. 

    گل ارمنی را در آب خنک حل کرده، بمالید.
غ را با ماست یا شیر مخلوط کرده،      سفیده تخم مر

بمالید.
    ســاعت به ســاعت ســیب زمینی رنده شــده، بر آن 

ضماد کنید.
    پیاز را ریز رنده کرده، نمک بزنید و بر آن ضماد کنید.

    لعاب »به« را بر موضع سوختگی بمالید. 
    میوه گرمک را ضماد کنید.

    کاهوی پخته را با کمی روغن زیتون مخلوط کرده، 
بر آن ضماد کنید.

    سیب زمینی را دو نیم کرده، روی آن بگذارید و بعد 
با روغن زیتون آن را چرب کنید.

    بر موضع سوختگی سرکه بمالید.
    هویــج ریــز را رنــده کــرده و در گاز بپیچیــد و روی آن 

بگذارید.
    برگ چغندر پخته شده را روی سوختگی بمالید.

    پارچه ای را در آب خنک فرو ببرید و روی آن بگذارید.
    مخلوط برگ تــازه غاز یاغــی و نمک و ســرکه را روی 

آن بگذارید.
    چنــد بــرگ مریــم گلــی را بکوبیــد و روی ســوختگی 

بگذارید.
    خربزه را له کرده و روی آن را ضماد کنید.

غ ، شیر و یا ماست روی آن بمالید.     سفیده تخم مر

درمانسوختگیهایتاولدار
موم ســفید را  با دو برابر آن روغن کنجد آب کنید و بعد 
به اندازه موم سفید آب قلع اضافه کرده، به هم زنید و 

پس از سرد شدن روی پارچه بمالید و ضماد کنید.

آشناییبامیوههایفصلی

مرکباتضدسرطاناست
الهــام طاهری، کارشــناس ارشــد گیاهــان دارویی 
درباره خواص مرکبات چنین می گوید: متخصصان 
تغذیــه،  اولیــن مواد غذایــی که توصیــه می کننــد، میوه و 
که میوه و سبزیجات بســیار مفید  ســبزیجات اســت، چرا
اســت،  از جملــه اینکــه سیســتم ایمنــی بــدن را تقویــت 

می کند. یکی از میوه های فصلی مرکبات است.
مرکبات بــه خاطر ویتامیــنC که دارنــد، در فصل ســرما و 
برای پیشگیری از سرماخوردگی مناسب است و به خاطر 
کســیدانی که در مرکبات وجــود دارد، خطــر ابتلا به  آنتی ا
سرطان به خصوص ســرطان معده را کمتر می کند و مانع 
 Cالتهاب ســلول های مخاطی معده می شــود.  ویتامین
جذب آهن دریافتی از غذا را افزایــش می دهد و به همین 
دلیل بهتر اســت افراد مبتلا به کم خونی از مرکبات بیشتر 
اســتفاده کنند. ایــن توصیــه برای افــرادی کــه گیاهخوار 

هستند و گوشت و فرآورده های حیوانی مصرف نمی کنند، 
بیشتر اهمیت دارد، همچنین مصرف مرکبات به تنظیم 

کلسترول خون کمک می کند.
بد نیست بدانید که پرتقال و لیمو در بین مرکبات بیش از 
بقیه دارای ویتامینC هستند،  به طوری که پرتقال دارای 
70 میلی گرم ویتامین C  است که این مقدار 90 درصد از نیاز 
روزانه خانم ها را به این ویتامین تامین می کند، اما نارنج و 

نارنگی کمترین ویتامینC  را دارا هستند. 
در بیــن مرکبــات گریپ فــروت و گربانتین پتاســیم بالایی 
دارند. پرتقال و نارنج اسید فولیک یا فولات بالایی دارند. 
کاروتن بالایی است و یک ضد سرطان  گربانتین  دارای بتا
کاروتن  تمام عیار حساب می شود. گریپ فروت علاوه بر بتا
مواد دیگــری هــم دارند کــه می تواننــد از ابتلا به ســرطان 
جلوگیری کنند و لیکوپن گریپ فروت از رشــد سلول های 

سرطانی جلوگیری کرده و  به خصوص از سرطان پروستات 
جلوگیری می کنند. نارنگی ورم پروستات را کمتر می کند. 
کاروتن  کستانی هم به دلیل داشتن یک نوع بتا نارنگی پا

از ابتلا به سرطان کولون جلوگیری می کند. 
گر ویتامینC وE با هم مصرف شود، از  بد نیســت بدانید ا
ابتلا به بیماری آب مروارید )آب مروارید یک بیماری است 
که بــا تخریــب رادیکال هــای آزاد همــراه اســت( جلوگیری 

می کند. 
کســیدانی کــه در مرکبــات وجــود دارد، از تخریــب  آنتی ا
شبکیه چشم که در اثر تخریب رادیکال های آزاد به وجود 

می آید، جلوگیری می کند. 
لیموترش یکی از مرکباتی اســت که می توان آن را به جای 
سس  چاشــنی های مضر اســتفاده کرد و متابولیسم بدن 
را بــالا برد و همچنین ســوخت و ســاز بــدن را تنظیم کرد. 

گریپ فروت و نارنج هم مخصوص افرادی است که دارای 
فشارخون بالایی هســتند. مصرف نارنج به افراد دیابتی 
توصیه می شــود، اما مصرف نارنگی به افرادی که دیابت 

ک است.  دارند، توصیه نمی شود و خطرنا
جالب اســت که بدانید طبــع تمام مرکبات ســرد 

  Cاســت، اما بــه دلیــل ویتامین
موجــود در آنهــا اثــر منفــی 

خــود را از دســت داده و 
متابولیســم بــدن را بالا 

می برد.
ضمنا خوردن مرکبات 

در وعــده صبحانــه 
بهتــر از خــوردن آنها 

در شب و بعد از شام است.

تست                                جایزه

اورژانس                        خانگی

میکروپیگمنتیشنچیست؟

تـا بـه حـال از میـــکروپیگمنتیشن چیـزی 

لیلا
کهلانی

شنیــده اید؟ در این بـــاره آرزو زارعــــی، 
کارشـناس مهندسی بهداشـت محیط مرکز 
بهداشـت شـماره یک اصفهان توضیحات 
و توصیـه هـای لازم را ارائـه مـی دهـد:  
میکروپیگمنتیشـن برخـاف تاتـو  که روش 
غیر ایمنی اسـت، جهت بازسـازی طبیعی ، متعادل سـازی 
و جلـوه بخشـیدن بـه چهـره اسـتفاده می شـود ؛ یعنـی 
کاشـت رنگدانـه در قسـمت فوقانـی لایـه درم پوسـت که 
جهـت ترمیـم عدم قرینگـی ابروها، لب ها و چشـم ها و 
آرایــش دائــــم کاربـرد دارد. ایـن روش نســــبت به تاتو 
ایمن تـر اسـت و ارجحیـت دارد، امـا شـرایطی دارد کـه به 

آن اشاره می شود.

درمانسوختگیهای
بدونتاول

متن زیر مســابقه ای اســت همراه بــا جوایز 
ویــژه کــه علاقه منــدان بــرای شــرکت در آن 
می توانند با توجه به نکات ارائه شــده، گزینه پاســخ 
صحیــح را بــا ذکــر  نــام و  نام خانوادگــی بــه شــماره 
09139026414 پیامک کننــد. ضمنا آخرین مهلت 

شرکت در مسابقه 30 بهمن ماه است.

ویتامینهاوموادمعدنیضداضطراب
   ویتامینC:در بســیاری از میوه ها و سبزیجات از 
جمله پرتقال، فلفل قرمــز، کلم پیچ، کلم بروکســل، 
کلم بروکلی، توت فرنگی و گریپ فروت یافت می شود. 
   ویتامینهایگروهB:بســیاری از موادغذایی از 
غ،  جمله محصولات لبنی، غلات سبوس دار، تخم مر
غ،  اســفناج، ذرت، دانه های آفتابگردان، آجیل، مر
ماهی، سویا، حبوبات، مرکبات و ... این ویتامین ها 

را در خود گنجانده اند، 
   ویتامینD: ویتامینD در غذاهایی مانند ماهی 
غ  آزاد، ماهی تن، جگر گوســاله، پنیــر، و زرده تخم مر
یافت می شود. بسیاری از غلات صبحانه غنی شده 
با ویتامینD  نیز در دســترس هســتند. ضمن اینکه 
بدن انسان به طورطبیعی ویتامینD   را از طریق نور 

آفتاب سنتز می کند.
   منیزیــم:در مــواد غذایــی ماننــد لوبیا، آجیــل، موز، 
محصــولات ســویا، برنــج قهــوه ای، نــان گنــدم کامــل، 
سبزیجات تیره رنگ یافت می شود. منیزیم در انواع توابع 

در بدن از جمله انقباض عضلات دخالت دارد.
  روی:در غذاهایــی مانند گوشــت گاو، گوشــت بره، 

غ، آجیل، غلات کامل و حبوبات یافت می شود. مر
   آهن: در گوشــت گاو، جگر، غــلات کامل، آجیل، 
تخمه آفتاب گردان، ســبزیجات تیره رنگ و شکلات 

تیره یافت می شود.
   کــروم: در غــلات کامــل، لوبیا ســبز، کلم بروکلــی، 

غ یافت می شود . آجیل و زرده تخم مر

ســوالمســابقه:منیزیمرادرچهمــوادغذایی
میتوانیافت؟

الف(  لوبیا         ب( موز       ج( آجیل          د(همه موارد 

برندهمسابقههفتهپیش
سمانهناجی

 برنده عزیز برای دریافت جوایز خود می توانند ضمن 
تماس با شــماره 32218182 و همراه داشــتن کارت 
شناســایی بــه دفتــر روزنامــه اصفهــان  زیبــا مراجعه 

کنند. ضمنا پاسخ هفته پیش گزینه الف بود.
مرضیهعطافر

مسابقهپیامکی

سالدوازدهم،شماره142862
دوشنبه

25بهمن۱۳۹5
سامت

توصیه
     این روش باید توســط پزشــک و یا در شــرایط مناسب 
آموزشــگاه های آرایــش کــه مجــوز لازم را از واحدهای فنی 
حرفه ای و بهداشــت  دریافت کرده باشــند، انجــام گیرد و 
همه کارکنان و پیگمنتران موظفند کارت معاینه پزشکی 
و گواهینامــه دوره ویــژه بهداشــت عمومــی را در محل کار 

خود داشته باشند. 
     دســتگاه های مــورد اســتفاده جهــت انجــام عمــل 
میکروپیگمانتاســیون می بایســت دارای مجــوز واردات 
یــا تولیــد از اداره کل تجهیزات پزشــکی وزارت بهداشــت، 
درمان و آموزش پزشــکی بــوده و تاییدیه فنــی از این اداره 

را داشته باشد.
     در انجــام ایــن روش بــه منظــور جلوگیــری از ابتــلا بــه 
بیماری هــای همچــون ایــدز و هپاتیــت و ... می بایســت از 
کارتریج های یک بار مصرف استفاده و بعد از انجام هر فرآیند 
 دستگاه به نحو استاندارد استریل شود)می توان برای هر بار

 مصرف از روکش مناسب یک بار مصرف استفاده کرد(.

     زمــان انجــام میکروپیگـــمنتاســــــیون بایســــتی فــرم 
رضایتنامه انجام میکروپیگمانتاسیون که شامل اطلاعات 
مشــتری ، ســوابق بیماری هــای قلبــی ، نتیجــه آزمــون 
حساســیت به رنــگ در صــورت وجود ســابقه حساســیت 
پوستی، نوع خدمت ارائه شده، امضای مشتری و پیگمنتر 

است، تنظیم و در محل نگهداری شود.

سوزن
     امــروزه در دســتگاه های میکروپیگمنتیشــن به جای 
ســوزن از کارتریج های یک بار مصرف اســتفاده می شــود، 

 امــا توجــه داشــته باشــید کــه تنهــا اســتفاده از کارتریــج 
به جای ســوزن، ایمنی و سلامت شــما را تضمین نخواهد 
کرد، بلکه باید کارتریج استاندارد، استریل و ایزوله بوده تا 
به هیچ عنوان خون، لنف و مایعات بدن از داخل کارتریج 

به داخل دستگاه راه پیدا نکند.
 برای ایــن کار در کارتریج های اســتاندارد از نــوع خاصی از 
واشــر ارتجاعی به نــام ممبران اســتفاده می شــود که مانع 
از ترشــح و انتقال رنگ و مایعات لنفی از کارتریج به داخل 
دستگاه  می شود که لازم است شرایط استریل و ضدعفونی 

رعایت شود.

رنگمیکروپیگمنتیشن
     رنگ و مواد آرایشی و بهداشتی مورد استفاده بایستی 
دارای مجوز از وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی 

باشد.
     انتخاب رنگ مناسب برای میکروپیگمنتیشن از اهمیت 
ویژه ای برخوردار است. در صورت استفاده از رنگ هایی که 
بر اساس اصول بهداشتی تولید نشــده اند، سلامت افراد با 

مخاطره جدی مواجه خواهد شد. 
 طبق گــــزارش سازمـــــان غــذا و داروی آمــــــریکا )FDA( در 
ســال 2012 برخــی رنگ هــای غیرمجــاز موجــود در بــازار 
 حــاوی رنگ هــای صنعتــی ماننــد جوهــر پرینتــر و رنــگ 
خودرو بوده اند. استــــــفاده از رنــــگ های غیربهــــــداشتی 
 عــوارض جبــــران ناپذیـــــری را بــرای فــرد مــــــی تواند ایجاد

کند.
  باید خاطرنشــان کــرد رنگ هــای بهداشــتی و اســتاندارد 
به دلیل استفاده از مواد زیستسازگار و غیرسمی در مقایسه 
با رنگ هایی کــه در آنها از فلزات ســنگین اســتفاده شــده 
است، از ماندگاری کمتری برخوردار است، اما به این نکته 
توجه کنید که به ازای ماندگاری بیشتر رنگ ممکن است 

چه بهای گزافی را بپردازید.

جایگزینیبرایتاتو

سال یازدهم، شماره 2697 14
  یکشنبه
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  ADSL جشنواره زمستانی
شبـکیــه

دارنده پروانه توزیع اینترنت ISDP به شماره ۱05-۱۳-۱2 صادره از سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی

۱0 مگابیت - ۱8 ماه      ۳9000 تومان
5 مگابیت- یکساله          29000 تومان

همراه با بسته های گیگ از 570 تا ۱960 تومان

ویژه تمدید و ثبت نام
راه اندازی رایگان

از 5 بهمن
 تا 5 اسفند 95

  @ shabakieh |    www.shabakieh.com   | ۳6204520 : تلفن تماس

آگهی مناقصه 

مسعود منتظری - شهردار نجف آباد 

گذاری انجام کلیه مراحل ثبت نام نظام ارزش افزوده،  تهیه اظهارنامه، شناسایی و استرداد مالیات  موضوع و اعتبار مناقصه: وا
اضافه پرداختی، اجرای مفاد ماده 169 قانون مالیات های مســتقیم )ثبت معاملات فصلی( و غیره، از مهرماه ســال 87 تا پایان 
سال 95، طبق ضوابط و مقررات و به صورت درصدی از محل استرداد وجه مالیات های ارزش افزوده پرداخت شده به شهرداری 

با اعتبار برآوردی به مبلغ 3/000/000/000 ریال از محل اعتبارات مربوطه شهرداری، بدون تعدیل و مابه التفاوت.
شرایط شرکت در مناقصه: شــرکت کنندگان باید دارای شــخصیت حقوقی مستقل بوده و از موسســات حسابرسی عضو جامعه 

حسابرسان رسمی باشند. )شرکت کنندگان در مناقصه باید رعایت منع مداخله کارکنان دولت را بنمایند(. 
مهلت و محل دریافت اسناد مناقصه:  از واجدین شرایط دعوت می شود جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مناقصه 
کثر  خ 95/12/03 به امور قراردادهای شهرداری نجف آباد مراجعه و پیشنهادات خود را حدا تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مور
خ 95/12/05 به دبیرخانه محرمانه شهرداری نجف آباد تحویل نمایند. مبلغ خرید اسناد  تا پایان وقت اداری روز پنج شنبه مور

مناقصه 200/000 ریال طی فیش واریزی به حساب سیبا بانک ملی به شماره 0104544156001 شهرداری می باشد. 
شــرکت کنندگان باید مبلغ 150/000/000 ریال را بعنوان ســپرده شــرکت در مناقصه طی فیش واریزی به حســاب ســپرده شــماره 
0104544150002 شهرداری نجف آباد و یا معادل آنرا ضمانتنامه معتبر بانکی ارایه نمایند. برندگان اول، دوم و سوم مناقصه هرگاه 

حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد.
ج اســت و شــهرداری نجــف آبــاد در رد یــا قبول یک یــا کلیه  ســایر اطلاعات مربــوط بــه مناقصــه در اســناد مناقصه مندر

پیشنهادات مختار می باشد. 

چاپ دوم

شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در نظر دارد: انواع سیم و کابل های مسی و آلومینیومی مازاد خود را به شرح ذیل باستناد 
قانون برگزار ی مزایده و آئین نامه معاملات شرکت خود را از طریق مزایده عمومی به فروش برساند.

آگهی مزایده عمومی شماره 9591008

خ  کثر تا پایان وقت اداری مور ح فوق از طریق ســایتهای زیر دریافت و حدا پیشنهاد دهندگان می توانند اســناد مزایده را به شــر
1395/12/07 به آدرس: اصفهان چهارباغ عباســی -خیابان عباس آباد -ساختمان شــماره 3 توزیع برق شهرستان اصفهان 
 طبقه همکــف دبیرخانــه شــرکت تحویل یــا ارســال نمایند. جهــت کســب اطلاعات بیشــتر بــا شــماره تلفــن 031-32216102 
خ 1395/12/08 با  واحد مناقصات تماس حاصل فرمائید. پیشــنهادات رســیده راس ســاعت 10:30 صبح روز یک شــنبه مور

حضور اعضا کمیسیون معاملات باز و قرائت خواهد شد.
 http://tender.tavanir.org.ir 1- سایت اینترنتی معاملات توانیر به آدرس

 http://iets.niporg.ir 2- سایت اینترنتی پایگاه ملی مناقصات ایران به آدرس
 http://eepdc.ir 3- سایت اینترنتی شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان به آدرس

4- جهت خرید اسناد مزایده: مبلغ 300/000 ریال به حسابجاری سپهر 0103851178002 بانک صادرات شعبه میدان آزادی 
کت قرار گیرد. بنام شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان واریز و فیش نقدی مربوطه داخل پا

      پیشنهاد دهنده جهت ردیف 1 موضوع مزایده باید تولید کننده سیم و کابل یا نماینده تولید کننده باشد.
       به پیشنهادهای فاقد امضا، مشروط، مخدوش و پیشنهاداتی که بعد از انقضا مهلت مقرر در تاریخ فوق واصل شود مطلقا 

ترتیب اثر داده نخواهد شد.
کات با مراجعه به سایت شرکت و یا تماس با واحد         شرکت کنندگان در مزایده می بایست یک روز قبل از آخرین تاریخ تحویل پا
مناقصات و قراردادها، از آخرین اصلاحات احتمالی اســناد مطلع گردند، در غیر اینصورت مســئولیت عــدم رعایت این بند به 

عهده مزایده گران می باشد.
        کلیه هزینه های حمل و بارگیری، مالیات، عوارض و مالیات بر ارزش افزوده و غیره به عهده برندگان مزایده خواهد بود.

      پیشنهادات رسیده با حضور اعضا کمیسیون معاملات باز و قرائت خواهد شد.
      حضور پیشنهاد دهندگان در جلسه مزایده آزاد می باشد.

      شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در رد یا قبول کلیه پیشنهادات مختار می باشد.
ج می باشد.        سایر اطلاعات و جزئیات مربوط در اسناد مزایده مندر

روابط عمومی شرکت توزیع برق اصفهان

شماره موضوع مزایدهردیف
مزایده

تاریخ توزیع 
دفترچه

مهلت تهیه 
دفترچه

تاریخ 
برگزاری 
مزایده 

ساعت 
برگزاری 

 مبلغ
 ضمانت 

نامه

فروش انواع سیم مسی اسقاط1

959100895/11/2695/12/0795/12/08 10/30
صبح

5% مبلغ 
پیشنهادی

فروش انواع کابل مسی اسقاط2

فروش انواع سیم آلومینیومی اسقاط3

فروش انواع کابل آلومینیومی اسقاط4



شناسایی قاچاقچی کوکائین 
درغرب کشور

سخنگوی ناجا از شناسایی یک قاچاقچی 
 بــزرگ کوکائیــن در غــرب کشـــــور خبــر داد و
درمورد اختلاف ناجا و کانون ســردفتران گفت: سند 

سبز خودرو از لحاظ قانونی معتبر است.
به گزارش مهر، ســردار ســعید منتظرالمهدی گفت: 
مردم نمره قبولی به پلیــس داده اند و با حجم نمونه 
۲۰۰هزار نفری در بین ۲۰ســازمان و نهاد، نمره پلیس 
۸۵ از ۱۰۰ شــد کــه باعــث شــد پلیــس در رده چهــارم 
رضایتمندی مردم از فعالیــت هایش قرار بگیرد . من 
به سهم خود به نمایندگی از همه ســازمان از مردم و 

خبرنگاران تشکر می کنم.
ســخنگوی ناجا به کشــف آزمایشــگاه و محــل تولید 
شیشه در جنوب تهران اشاره کرد و گفت: قیمت هر 
کیلو شیشه به طور متوسط ۵۰ میلیون است. از این 
آزمایشــگاه ۳۷ کیلو شیشه کشــف  و ارزش ریالی این 
آزمایشگاه ۱۸ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان برآورد شده 
است. این حجم از کشــفیات در کنار دیگر کشفیات 
پلیس مبارزه با مواد مخدر افزایش ۱۵ درصدی کشف 

مواد مخدر را در پی داشته است.
منتظر المهدی برخی باشگاه های ورزشی زیرزمینی 
و آرایشــگاه هــای زنانــه را محل فــروش و توزیــع مواد 
مخدر و روانگردان بین خانــواده های زنان و جوانان 
اعلام کرد و گفت: اخیرا در غرب کشور یک قاچاقچی 
کوکائین شناســایی شــده که این ماده مخدر بســیار  
گران اســت و طبق برآوردهــای ما، ایــن قاچاقچی در 
تهران۵۰ملــک دارد و تنهــا یــک میلیــارد تومــان در 

حساب همسرش وجود داشته است. 
تحقیقــات دربــاره دیگــر دارایی هــای وی همچنــان 
 ادامــه دارد. وی دربــاره بحثی کــه بین ناجــا و کانون
 دفتر یاران وجود دارد، گفت: فعلا هیچ تغییری ایجاد 
نشــده و هر قانونــی نیاز بــه تصمیم مجلــس و مطرح 

شدن در صحن علنی دارد.
وی افزود: بر اســاس دستور شــورای امنیت و کارگروه 
 مــرز، معابــری بــرای ورود کــول بــران، آن هــم فقــط 
۵۰ کالای مشــخص تعیین شــده و با اســتفاده از این 

مبادی هیچ مشکلی برایشان پیش نمی آید.
گر کسی   این مصوبه شورای عالی امنیت کشور است. ا
بخواهد کار دیگری انجام بدهد و یا مواد دیگری را وارد 
کند کــه عمدتا قاچــاق اســت و یا می خواهد اســلحه 
و مهمــات وارد کنــد، پلیــس و مرزبانــی بــا ایــن افــراد 
برخورد می کند. وی همچنین به شناسایی بیش از 
گاهی اشاره کرد و  گاهان آ پنج هزار جاعل توسط کارآ
 گفت: عمده فعالیت این افراد در فضای مجازی بوده

 است. 
 همچنیــن بیــش از ۸۷درصــد جرائــم ســایبری توســط
گاهان پلیس فتا شناســایی شده اســت و  ۸۱ درصد  کارآ
 جرائــم ســایبری در ایــران را جرائــم مــــالی تشــکیل 

می دهد.
 کاربران باید حتما هنگام استفاده از فضای مجازی 

به این نمادها توجه داشته باشند.

ک  کشف 85 کیلوگرم تریا
 از خودروی پژو پارس

معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان 
ک در بازرســی از  از کشــف ۸۵کیلوگــرم تریــا
یک دســتگاه خودروی پژو پارس و دســتگیری یک 

قاچاقچی مواد مخدر خبر داد.
ســرهنگ  جهانگیــر کریمــی  در گفــت و گو بــا پایگاه 
خبــری پلیــس اظهــــــار داشــت: مامــوران پاســگاه 
چوپانان نائین به هـــــمراه عوامل ایســتگاه ایست و 
بازرســی خــــــور و بیابانک حین کنتــرل خودروهای 
عبوری در ســه راهی اردکان به یک دســتگاه خودرو 

پژو پارس مشکوک  و آن را متوقف کردند.
این مقام مسوول درادامه افزود: در این رابطه راننده 
کــه یکــی از قاچاقچیان حرفــه ای مواد مخدر اســت 
دستگیر و  به همراه پرونده جهت سیر مراحل قانونی 

تحویل مراجع قضایی شد.

راهنمایی                            رانندگی

تصادف محور خونداب یک کشته 
و  دو  مجروح  برجای گذاشت 

معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان 
از برخورد یک دستگاه سواری پراید با یک 
زانتیا و فوت یک نفر و مجروحیــت دو فرد دیگر خبر 
داد. سرهنگ جهانگیر کریمی در گفت و گو با پایگاه 
خبری پلیس گفت: ماموران پلیس راه نجف آباد از 
برخــورد یک دســتگاه ســواری پراید با یک ســواری 
زانتیا در محور خونداب- گلپایگان مطلع و بلافاصله 
به محل اعزام شدند. وی ادامه داد:متاسفانه در اثر 
این حادثه رانندگی، راننده سواری پراید فوت و یکی 
از سرنشــینان پـــــراید و یکــی از ســــرنشینان زانتیــا 
مجــروح و به بیمارســتان منتقل شــدند. این مقام 
انتظامی بیان داشــت: کارشناسان پلیس راه علت 
وقوع این حادثه رانندگی را انحراف به چپ سواری 

پراید اعلام کرده اند.
 ســرهنگ کریمی در پایــان از رانندگان خواســت: از 
پرداختــن بــه کارهایــی کــه موجبات حــواس پرتی 
شما را فراهم می کند بپرهیزند و با سرعت مطمئنه 

ومجاز رانندگی کنند. 

 اسپری کردن حشره کش
 به داخل گوش

یک مرد چینی برای بیرون آوردن سوسک 
کــرد.  از گوشــش از حشــره کش اســتفاده 

 به گزارش ایران آنلاین، مردی در چین که از بیرون 
آوردن حشــره که داخل گوشــش رفتــه بود نــا امید 
شده بود، یک حشــره کش را داخل گوشش اسپری 

کرد.
لی کیان حتی از پزشک های محلی نیز نتیجه نگرفت 
گر  و با وجود خطر این کار از اســپری اســتفاده کرد،  ا
چه این حشــره دیگر نتوانســت داخل ســر این مرد 
ک بودن این  راه بــرود، اما پزشــکان به علت خطرنــا
حشره کش مجبور شدند ســاعت ها با قطره گوش، 

مجرای گوش او را ضدعفونی کنند.

آتش                  نشانی

نجات خانواده اصفهانی از 
میان دود و شعله های آتش

مدیرعامل سازمان آتش نشــانی و خدمات 
ایمنی شهرداری اصفهان گفت: با حضور به 
موقع نیروهای این سازمان یک خانواده چهار نفره در 
طبقه دوم ساختمانی در خیابان شهید باهنر اصفهان 
که در میــان انبوهی از دود محبوس شــده بودند در 

اقدامی سریع به بیرون انتقال داده شدند.
به گزارش ایمنــا، بهــزاد بزرگراد اظهــار کرد: بــا اعلام 
خبــر آتــش ســوزی ســاختمان چهــار طبقــه ، واقــع 
در خیابــان شــهید باهنر اصفهــان به ســامانه ۱۲۵، 
کیپ ایســتگاه های ۲،  بلافاصله ســتادفرماندهی ا
6 و۱6، ســه دســتگاه نردبان از ایســتگاه های ۱، 4 و 
6 و یک دســتگاه خودرو تنفســی به همــراه مدیران 
و افســران کشــیک به محل حادثه اعزام و در رینگ 
دوم بــه عنــوان پشــتیان دو دســتگاه اطفائیــه از 
ایســتگاه ۷و یک دســتگاه اطفائیه از ایستگاه ۲۱ به 

محل اعزام شد.
کیپ اعزامی به محل،  وی ادامه داد: پس از رسیدن ا
شــاهد آتــش ســوزی و دود ناشــی از آن در قســمت 
پارکینــگ و طبقات فوقانــی منزل مســکونی بودیم 
که با توجه به این مساله و وجود مواد قابل اشتعال 
کیپ مجزا  کیــپ اعزامی بــه دو ا در محل بلافاصله ا
کیپ اول با اســتفاده از دستگاه  تقسیم و همزمان ا
تتفســی و لبــاس مقــاوم در برابــر حریــق شــروع بــه 
کیپ دوم نسبت  جستجو در دود در تمام طبقات و ا

به اطفای  حریق اقدام کردند.
 مدیرعامل ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی 
شــهرداری اصفهان عنوان کــرد: با حضــور به موقع 
کیپ اعزامی یک خانواده چهار نفره در طبقه دوم  ا
در میان انبوهــی از دود محبوس شــده بودند که با 
اقدامی ســریع آنان را به پشــت بام منتقل کــرده و از 

طریق ساختمان مجاور به بیرون انتقال دادند.
وی با اشاره به اینکه حریق فوق تنها خسارت مالی 
دربرداشته اســت، افزود: خوشــبختانه حال مادر و 
دو  فرزند وی مســاعد اســت و پدر خانواده که دچار 
آســیب دیدگی ســطحی شــده بــود، توســط عوامل 

اورژانس به بیمارستان انتقال داده شد.
وی بــا اعــلام اینکــه علــت این آتش ســوزی توســط 
کارشناسان سازمان آتش نشانی تحت بررسی است، 
خاطر نشــان کــرد:  با حضور بــه موقع آتش نشــانان 
در محل و عکس العمل ســریع آنان از ســرایت آتش 
 به ســایر طبقات دیگر  و همچنین ســاختمان های

مجاور جلـــــوگیری به عمـــــل آمــد که می توانـــــست 
 خســـــارات جبــران ناپذیــــــری بــه هـــــمراه داشــته 

باشد.
گفتنی اســت،  در حادثه فــوق یکی از آتش نشــانان 
دچار دود گرفتگی شــده که توسط عوامل اورژانس 
به بیمارستان انتقال یافت و خوشبختانه از وضعیت 

مساعدی برخوردار است.

پلیس                          فتا

دستگیری سارق  200 میلیون   ریالی 
در فضای مجازی

رییس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات 
فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت: 
فــردی کــه از حســاب بانکی یکــی از دوســتان خود 
مبلغ ۲۰۰ میلیون ریال به صورت اینترنتی برداشت 

کرده بود،  شناسایی و دستگیر شد. 
ســرهنگ ســید مصطفی مرتضوی در گفــت و گو با 
پایگاه خبــری پلیس گفــت: در پی شــکایت یکی از 
شــهروندان مبنی بر اینکــه مبلغ ۲۰۰میلیــون ریال 
به صــورت اینترنتی از حســاب بانکی وی برداشــت 
شــده، بررســی موضــوع در دســتور کار ایــن پلیــس 

قرار گرفت.
وی افــزود: بــا انجــام تحقیقــات و بررســی های 
کــه جوانــی   تخصصــی در فضــای مجــازی متهــم 
کی بــود شناســایی و  ۳۵ ســاله و از دوســتان شــا

دستگیر شد.
رییس پلیس فتای استان اصفهان ادامه داد: متهم 
پس از اعتراف صریح به بزه ارتکابی در بازجویی های 
خود، عنوان داشت برای انجام امورات بانکی کارت 
کی  کی را دریافت کردم و از اعتماد شــا عابر بانک شــا
به خود سوءاســتفاده و رمــز دوم آن را فعال کردم و از 
 زمان فعال سازی رمز دوم تا الان که حدودا یک سال
می گــذرد، برداشــت هــای مختلفی از حســاب وی 
انجــام دادم کــه در مجمــوع بــه ۲۰۰ میلیــون ریــال 

می رسد.
ســرهنگ مرتضــوی بــا اشــاره بــه تحویل متهــم به 
مراجــع قضایی، فعــال کــردن پیامــک بانــک را  به 
کــرد و همچنیــن افــزود : بــه  شــهروندان توصیــه 
هیچ عنــوان کارت بانکی خــود را در اختیار دیگران 
 قرار ندهیــد و مراقــب کیــف پــول الکترونیکی خود 

باشید.

از                         جهان

کلاهبرداران میس کالی
رییس پلیس فتای استان اصفهان نسبت به کلاهبرداری های جدید اینترنتی هشدار داد

 کنجکاوی افراد، اما برای پی بردن به اینکه »میس کال« 
مربوط به چه کسی است، باعث می شود تا کلاهبرداری 
از آنهــا ممکــن شــود،  چرا کــه بر اســاس اطلاعــات این 
ایمیل، پس از آنکه گوشی در منوی فهرست تماس ها، 
یک تماس از دســت رفته را نشــان می دهــد، فرد برای 
اینکه بداند چه کســی با او تماس گرفته، با آن شــماره 
تماس گرفته و آنگونه که در این ایمیل ها آمده صاحب 
تلفن بی  آنکه متوجه باشد به یک سرویس نقدی تلفنی 
خ هایی را  وصل می شــود که به ســرعت به ضــرر وی نر
محاسبه می کند.  اینگونه که ایسنا گزارش داده، در این 
ایمیل آمده که کلاهبرداران نیز از این فرصت استفاده 
کثــر مبلــغ مالــی از این تمــاس را به دســت  کــرده و حدا
می آورند و ســپس زمانی کــه قبض ماهیانه مشــترکان 
 بــه دســت آنــان می رســد، افــرادی کــه مــورد چنیــن

سوء استفاده های مالی قرار گرفته اند، تازه به حقیقت 
ماجرا پی می برند،  اما در این میان  این ایمیل ها چند 
 )Inbox( روزی است مهمان صندوق پستی  الکترونیک
شده است. هر چند محتوای ایمیل های منتشر شده 
در فضای مجازی کاربران اینترنتی را تا حدودی نگران 
کرده، اما ســرهنگ بهــروز رهبریان که معــاون مبارزه با 
گاهی ناجاست، این شیوه  جعل و کلاهبرداری پلیس آ
کلاهبرداری را رد می کند، آنجا که در گفت و گو با ایسنا 
کنــون پرونده ای در این زمینه تشــکیل  می افزاید: »تا

نشده است.«

    کلاهبــرداری از طریــق میــس کال در اصفهان 
دیده نشده است

 سرهنگ سید مصطفی مرتضوی که رییس پلیس فتای 
اســتان اصفهان اســت نیز همیــن را می گویــد و معتقد 
کنون، پرونده ای در خصوص کلاهبرداری از  است که تا

طریق میس کال در اصفهان تشکیل نشده است.
  او در گفت و گــو با اصفهان زیبا می افزاید: »خوشــبختانه 
کنون گزارشی در رابطه با این نوع کلاهبرداری در استان  تا
 اصفهان نبوده، اما با توجه به اینکه اینگونه کلاهبرداری ها

 از جرائم فضای مجازی به شمار می آید، لذا جغرافیای آن، 
حد و مرز نداشــته و در هر نقطــه ای می توانــد اتفاق افتد، 
گر شــهروندان محتاط نباشند، ممکن است در  بنابراین ا
دام این کلاهبــرداران نیز قرار بگیرنــد.« اینگونه که رییس 

پلیس فتای استان اصفهان ادامه می دهد: »این نوع 
کلاهبرداری به ایــن صورت اســت که فرد کلاهبــردار از 
 طریــق شــماره تلفن هایــی کــه از مخابرات بــه صورت
 اجاره ای در اختیار دارد، به شماره تلفن همراه یا منزل 
شهروندان میس کال زده و شهروندان پس از مشاهده 
میس کال با آن شــماره تماس برقرار می کنند و به این 

طریق شهروندان هزینه هایی را متحمل می شوند.
 به خاطــر همیــن هــم شــهروندان در صــورت دریافت 
میس کال از شماره های خاص به هیچ عنوان نباید با 
آن تماس برقرارکنند.«  او در بخش دیگری از سخنانش 
می گوید: »در صورتی که شهروندان با این مورد برخورد 
 کردند با مراجعه بــه مراجع قضایی و تنظیم شــکوائیه
 می توانند موضوع را تا رســیدن به مــال خود پیگیری 

کنند.«

    شهروندان به گوش باشند!
  کلاهبــرداران فضــای مجــازی دســت بــردار نیســتند؛ 
همان هایی که هر  روز با اتخاذ شیوه جدیدی به فریب 
مردم دســت می زنند و مالشــان را می برند. بــرای آنها 
فرقی نمی کند کــه فرد فریــب خورده اهل کجا باشــد،  
آنها قربانی هایشــان را دانه دانه از روی نقشــه جغرافیا 

پیدا می کنند. 
شاید به همین خاطر هم هست که مرتضوی در گفت 
و گــو بــا اصفهــان زیبــا دســت از نصیحــت شــهروندان 
بــر نمــی دارد، آنجــا کــه مــی گویــد: »بــه شــهروندان 
توصیــه می شــود به میــس کال هایــی با شــماره های 
ناشــناس اعتنــا نکننــد و کنجــکاو نشــوند، زیــرا علاوه 
بــر کلاهبــرداری های صــورت گرفتــه و تحمیــل هزینه 
 برای آنان،  می تواند آغازی بــرای وقوع جرائم دیگر نیز

 باشد.«/ گروه حوادث 

»میس کال«؛ این ترفنـد جدید کلاهبردان اینترنتی اسـت. ترفند جدیدی کـه به تازگی از 
آن رونمایـی شـد تا زنـگ خطر دیگـری را بـرای کاربران فضـای مجـازی به صـدا درآورد. 
ماجرا هم از آنجایی شـروع شـد کـه چندی پیـش، ایمیـل هایی در فضای مجازی منتشـر شـد 
که از روش جدیـدی از کلاهبـرداری در ایران به نـام »میس کال« خبـر می دادنـد و از ایرانی ها 

می خواستند که حواسشان را جمع کنند تا مبادا در دام صیادان مجازی گرفتار شوند.
آن طور که از لابلـه ای این ایمیل هـا برمی آید، در این شـیوه کلاهبـرداری، طعمه ها قرار اسـت، 

اسـیر شـماره هایی  شـوند که به قصد فریب دادن آنها گرفته شـده و سـپس قطع می شـوند.
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گزارش های پزشکی قانونی خبر داد:

کاهش قصور پزشکی در اصفهان

فرمانده انتظامی شهرستان نجف آباد خبر داد:

انهدام باند حرفه ای» سند نمره« 

همیــن چنــد وقــت پیــش بــود کــه ماجــرای 
جراحی اشتباه دســت کودک توسط پزشک 
معالجــش خبــر ســاز شــد؛ ماجرایــی کــه در آن اولیای 
کودک مدعی بودند که کودک دو ساله آنها هنگام تولد 
از ناحیــه تانــدون دســت راســت آســیب دیــده بــود و 
براساس توصیه پزشکان باید در دو سالگی تحت عمل 

جراحی قرار می گرفت.
 این کــودک امــا در یکــی از بیمارســتان هــای اصفهان 
تحت عمــل جراحــی قــرار گرفت کــه پزشــک معالج به 

اشتباه دست چپ او را عمل کرد.
 اشــتباه پزشــک معالج کافی بود تا این خبر به سرعت 
در فضــای مجازی بپیچــد و تصویــر مربوط بــه آن بین 

کاربران فضای مجازی دست به دست شود.
 این موضوع همچنان باعث شــد تا انگشــت انتقاد به 
سوی جامعه پزشــکی دراز شود و آنها را نشــانه بگیرد، 
چرا که تکرار خطاهای پزشــکی موجی از بی اعتمادی 

به پزشکان را در بین مردم به وجود آورد.
 ایــن در حــــالی اســـــت کــه آمارهـــــای جدیــد پزشــکی 
کی  قانونــی خبــر دیگـــــری مــی دهــد؛ ایــن آمارهـــــا حا
 از کاهــش پرونــده هــای قصــور پزشــکی در اصفهــان

 است.
  بــه گــزارش اصفهــان زیبــا آنطــور کــه ایــن آمــار نشــان 
مــی دهــد در 9  ماهه ســال ۱۳9۵ تعــداد پرونــده های 
به نتیجه رســیده در کمیســیون های پزشــکی قانونی 
اســتان 99۳مــورد بــوده کــه نســبت بــه مدت مشــابه 
 ســال قبل  )9۲۸مورد( معادل۷درصد افزایش داشته

 است. 
کل  کــه از   همچنیــن همیــن آمارهــا نشــان مــی دهــد 
پرونده های بــه نتیجه رســیده دراین مــدت،6۳۰ مورد 
 مرتبــط بــا رســیدگی بــه پرونــده هــای  پزشــکی قانونــی،

۲4۱ مورد  پرونده های مرتبط باموضوعات روان پزشکی  
قانونی بوده است. 

تعداد پرونده های رسیدگی به قصور پزشکی در 9 ماهه 
امسال ۱۲۲ پرونده بوده است که در 9۵پرونده پزشک 
تبرئه و در ۲۷پرونده برای کادر درمان قصور تشخیص 

داده شده است.
 بیشــترین پرونده های مطروحــه در موضوعات قصور 
پزشکی به ترتیب در رشته های جراحی زنان و  زایمان 
 و نازایــی، جراحــی عمومــی و دنــدان پزشــکی بــوده

 است.
 شایان ذکر است، پرونده های مرتبط با قصور پزشکی 
درمقایسه با مدت مشــابه ســال قبل معادل ۱۱درصد 

کاهش داشته است. /گروه حوادث  

اعضای یک باند حرفه ای که تعداد ۱۵ دســتگاه 
اتوبوس مسافربری و سه دستگاه سواری را سند 
نمره کــرده بودند، شناســایی و دســتگیر شــدند. فرمانده 
انتظامی شهرستان نجف آباد در گفت و گو با پایگاه خبری 
پلیــس گفــت: مامــوران اداره جعــل و کلاهبــرداری پلیس 
گاهــی شهرســتان نجــف آبــاد مطلــع شــدند افــرادی بــا  آ
راه اندازی یک تعمیرگاه غیر مجاز اقدام به سند نمره کردن 
وسایل نقلیه می کنند که بررسی موضوع به صورت ویژه در 
دســتور کار قــرار گرفت. ســرهنگ محمدرضا خدادوســت 
ادامــه داد: ماموران پس از دریافــت حکم قضایی به محل 
اعزام شدند و ۱۰ دستگاه اتوبوس بنز، سه دستگاه اتوبوس 
ولوو، دو دستگاه اتوبوس اسکانیا،یک سواری بنز، یک پژو 

و یک دســتگاه ســواری پراید را که ســند نمره کــرده بودند 
کشــف کردند.  این مقام انتظامی افــزود: در این خصوص 
پنج متهــم دســتگیر و پــس از تشــکیل پرونده جهت ســیر 

مراحل قانونی به مراجع قضایی تحویل داده شدند. 
سرهنگ خدادوست با اشاره به اینکه در بازرسی از تعمیرگاه 
ک و ۲۵ عدد تســمه جک شاســی  این افراد،  4۸ جفت پلا
کشــف شــد، اظهار داشــت: این افــراد قصــد داشــتند این 
 خودروهــا را وارد ســامانه حمــل و نقــل کننــد کــه بــا اقدام 
به موقع پلیس از این اقدام جلوگیری شد. فرمانده انتظامی 
شهرســتان نجف آباد در پایان از مردم خواست: در صورت 
مشاهده هر گونه موارد مشکوک موضوع را از طریق شماره 

۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.  

 مواد                مخدر

تنبیه با فرو کردن مداد در سر

معلمی در شهرســتان رودبــار جنوب با فــرو کردن مداد در ســر 
دانش آموز او را تنبیه کرده است.

 بــه گــزارش باشــگاه خبرنــگاران جــوان، مدیــر روابــط عمومی 
آمــوزش و پــرورش اســتان کرمــان اعــلام کرد: ایــن دانــش آموز 

پایه ســوم ابتدایی مدرسه شهید ســالمی در شهرستان رودبار 
جنوب است. سلاجقه در ادامه گفت: متاسفانه معلم رودباری 
با فرو کردن مداد در ســر دانش آموز رودباری وی را تنبیه کرده 

است. 

با تلاش آتش نشانی و فوریت های پزشکی اتفاق افتاد؛

نجات کارگران مدفون شده در چاه
پس از شنیدن اخبار آتش سوزی ها و غرق شدن 
دو کودک افغانستانی در کانال آب، حالا نوبت 
 بــه مدفــون شـــدن کارگــران در چـــــاه اســت؛  اتفاقــی که 
خ  همین سه، چهار روز پیش برای دو کارگر در اصفهان ر

داد. 
دو کارگری که موقع کار کردن با ریزش چاه مواجه شدند 
و در آن مدفــون شــدند. ایــن دو بــا تــلاش آتش نشــانان 
ج و پــس از درمان اولیه توســط  اصفهانی از زیــر آوار خــار
تکنســین های اورژانس ۱۱۵ به طور سالم به بیمارستان 

منتقل شدند. 
مســوول روابط عمومی مدیریت حــوادث و فوریت های 
گــو بــا اصفهــان زیبــا ایــن  گفــت و  پزشــکی اســتان در 
ح مــی دهــد: »ســاعت ۱۲ و ۱۵  حادثــه را اینگونــه شــر

دقیقـــــه روز پنجــــــشنبه، ۲۱ بهمــن 
مــاه، گزارشــی از یــک حادثــه ریــزش 
چــاه و مدفــون شــدن دو کارگــر در زیر 
آن از ســوی مرکــز پیــام آتش نشــانی 
 اصفهــان بــه اتــاق فرمــان ۱۱۵ اعــلام

 شد.
 براســاس این گــزارش، در این حادثه  
دو  کارگــر افغانســتانی هنگامــی که در 

حال حفر چـــاه در عمق ۱۲۰ متری بودند، دیوار تونل چاه 
فرو ریخت و هر دو در زیر آوار مدفون شدند.«

 عبــاس عابــدی ادامــه مــی دهــد: »بلافاصلــه پــس از 
اعلام ایــن گــزارش، یــک واحــد امــدادی به محــل مورد 
نظر اعــزام شــد، اما بــا توجــه بــه اینکــه حادثه مذکــور در 

مســیر ارغوانیــه بــه بــاغ رضــوان، بعــد 
از گردنــه زینــب، در زمینــی کشــاورزی 
خ داده  واقـــع در صــــــحرای انقلــــــاب ر
کی   بود و حدود ۱۰ کیلومتر از مسیر، خا
و بــرای آمبولانــس صعــب العبــور بــود، 
تکنســین های اورژانــــــس در حداقــل 
 زمــان بــر بالیــــــن مصـــــدومان حاضــــــر

 شدند.«
 آنطور که مســــــوول روابط عـــــمومی مدیریت حوادث و 
فوریت های پزشکی استان در ادامه سخنانش می افزاید: 
»مصدومان ایــن حادثه که با تــلاش آتش نشــانان از زیر 
آوار بیرون کشــیده شــده بودند، توســط واحــد امدادی 
فوریت های پزشکی پس از دریافت خدمات درمانی اولیه 

به بیمارستان فارابی اصفهان منتقل شدند. «
 عابدی با اشــاره بــه اقدام فــوری مامــوران این ســازمان 
در خصــــوص آســـــیب ندیــدن کارگــــــران  اظــهــــــار کــرد: 
»خوشــبختانه ایــن دو کارگــر کــه ۱۸ و ۳۲ ســاله بودنــد، 
آسیب زیادی ندیدند و تنها با تنگی نفس جزیی مواجه 
بودنــد، اما ایــن ماموریــت فوریت هــای پزشــکی بیش از 

چهار ساعت به طول انجامید.«
مســوول روابط عمومی مدیریت حــوادث و فوریت های 
پزشکی اســتان در پایان اعلام کرد: »این اتفاق در حالی 
خ داد که هر ساله به دلایل مختلف تعدادی  در اصفهان ر
از کارگران به دلایل مختلف در چاه محبوس شده و فوت 
می کنند و یا از ناحیه ران، کتف، قفسه سینه و ...  دچار 

آسیب می شوند./ گروه حوادث   
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ژانس عکس اصفهان زیبا آ

نامه دیروزچهره             خوان

تشکر و اعتراض

بزرگ تریــن نشــانه بلوغ 
ملت ایران در راهپیمایی 
بیســت و دو بهمــن امســال ایــن 
کاردها بود که در عین اعتراض  پلا
به دولت آمریکا،تشــکر از مردم آن 
کشــور را که در این روزها به عنوان 
کمک بــه مهاجــران مســلمان ، بر 
ضد ترامپ راهپیمایی و تظاهرات 

می کردند، فراموش نکردند .
درود برشما بزرگان منصف!

واتیــکان ، مســتقل مــی شــود- در ســال 1929 پیمان 
لاتران میان واتیکان و ایتالیا امضا شد که واتیکان را به 
کشوری مستقل تبدیل کرد و به خصومت های طولانی 
میان کلیســا و دولت پایان داد. در آن زمان موسولینی 
که پیــش از ایــن یــک جمهــوری خــواه ضدکلیســا بود ، 

نخســت وزیر شــده بــود  و ادعــا می کــرد که مــی خواهد 
عظمــت روم باســتان را بــرای ایتالیــا احیا کنــد. پیمان 
لاتــران کــه بیــن موســولینی و عالی ترین اسقف نشــین 
کلیســای کاتولیک یعنی پاپ امضا شــد ، در ســال های 

بعداز موسولینی نیز پابرجا ماند. 

حبیب احمدزاده

خبرنقش                         ماضی اینستا 

بوم                       سایت

ویش:حماســه  ر      
انقــلاب  بــا  انتخاباتــی 

اسلامی
شــما:بانک ها  حــرف    
جــدی  چالــش  دچــار 

اقتصادی شدند

مهران:فـــرهنــــــگ،   
نیازمـــــنـــــــد        مســیر یابــی         و 

هدایت گری است

به همه چیز راضی هستم
رضــا کیانیــان ، بازیگــر : دنیــا بــا وجــود 
خداوندی رحمــان و رحیم و ســتار و ... با 
همان هــزار اســمی کــه دارد، برایــم جذاب اســت و 
کارکرد دارد. حــالا هزاران نفر بگوینــد برایمان دلیل 
بیاور که خدا هست. خدا را نمی شود دید، می شود 
حس کرد. مــن حس می کنــم و همیــن برایم کافی 
است. وقتی جهان را این طور ببینید دنیا خیلی زیبا 
می شود و گویی کائنات به تو کمک می کنند. یک 
نیروهــای عجیبی کارهایت را درســت مــی کنند که 
باورت نمی شــود. حتی مــن خیلی مواقع شــده در 
 زندگــی به جایی رســیده ام که شــب های زیــادی از 
کار  فکــر و خیــال انجــام یــک 
نخوابیده ام، اما می دانســتم 
در نهایت درست می شود. 

را هــم در  یــک چیزهایــی 
زندگی کلا رها کرده ام.

 مثــلا مــن در عرض یکســال 
گذشــته ســه بــار کیفــم را بــا 
همه مدارک و پول گم کردم. هر ســه بار پیدا شــده 
اســت. فقط پول هایش نبوده اســت. پــول هم که 
ج کردن اســت و برای نگه داشتن نیست.  برای خر
یا من وقتی تصادف می کنم، قبل از اینکه بروم یقه 
طرف را بگیــرم با خودم مــی گویم تو چــه کار کردی 
که این تصادف ایجاد شــد؟ وقتی می بینم بخشــی 
 از تصــادف بــه مــن مربوط اســت، دیگــر  الکــی دعوا 
نمــی کنــم. مــن در عین اینکــه بــه همه چیــز راضی 
گویــم هنــوز یــک  هســتم، امــا در عیــن حــال مــی 
چیزهایی هست که ندیده ام و نه فهمیده ام، ولی 

مطمئن هستم می توانم ببینم.

@esfziba isfahanziba_
newspaper

/isfahanziba @ esfzibaa
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